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ERELEDEN  
† J.J. Beyerman   

  

Eén van de oprichters van de UHSK. Hij was werkzaam als stadsarchivaris in Dordrecht.   
  

† Prof. dr. C.D.J. Brandt   
  

Hoogleraar in de geschiedenis van de twintigste eeuw aan het Instituut Geschiedenis. Hij overleed 
in 1966.   
  

† Drs. Margreet van Brink   
  

Veel archiefmateriaal over de jaren ’40 en het verenigingsleven van de UHSK is dankzij haar 
bewaard gebleven. Zij overleed op 23 maart 2011.   
Erelid sinds 2007.   
  

Prof. dr. Hermann W. von der Dunk   
  

Praeses van de UHSK in 1954-1955. Emeritus hoogleraar cultuurgeschiedenis aan de Universiteit 
Utrecht.   
Erelid sinds 2004.   

  

† Prof. dr. P.C.A. Geyl   
  

Hoogleraar algemene en vaderlandse geschiedenis na de middeleeuwen aan het Instituut 
Geschiedenis. Hij overleed in 1966.   
  

† T.S. Jansma   
  

Eén van de oprichters van de UHSK. Hoogleraar economische en sociale geschiedenis in 
Amsterdam.  
  

† Prof. dr. Bernhard H. Slicher van Bath   
  

Hoogleraar sociale en economische geschiedenis in Groningen en buitengewoon hoogleraar 
agrarisch-economische en -sociale geschiedenis in Wageningen. Hij overleed in 2004.   
  

† Dr. Arnoldus Smits O.S.B. (‘Pater Smits’)   
  

Organiseerde in de jaren veertig uitjes naar zijn abdij in Steenbrugge, België. Hij overleed in 2005.   
Erelid sinds 1951.   
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prof. dr. Jkvr. Marietje van Winter   
  

Organiseerde in de jaren zestig excursies naar Berlijn, Praag en Oost-Europa, tevens 
stadswandelingen voor eerstejaars.  
Erelid sinds 1967.   
  

Helen Heskes   
  

Heeft eigenhandig zorggedragen voor de totstandkoming van de eerste UHSK-inventaris. Deze 
archiefinventaris beslaat de periode 1926 tot 1991. Heskes stelde deze inventaris op tijdens 
haar bestuursjaar (1996-1997).   
Erelid sinds 2014.   

  

Rudi van Maanen   
  

Voorzitter van het bestuur in 1967-1968. Dankzij de gezamenlijke inspanningen van dit bestuur 
zijn de bestuurspenningen van de UHSK behouden gebleven.  Erelid sinds 2014.   
  

Susien Lenselink-Van Dijk  
  
Bestuurslid in 1967-1968. Dankzij de gezamenlijke inspanningen van dit bestuur zijn de 
bestuurspenningen van de UHSK behouden gebleven.  Erelid sinds 2014.   
  

Wim Lenselink   
  

Bestuurslid in 1967-1968. Dankzij de gezamenlijke inspanningen van dit bestuur zijn de 
bestuurspenningen van de UHSK behouden gebleven.  Erelid sinds 2014.   
  

Hans Janssen   
  

Bestuurslid in 1967-1968. Dankzij de gezamenlijke inspanningen van dit bestuur zijn de 
bestuurspenningen van de UHSK behouden gebleven.   
Erelid sinds 2014.  
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LEDEN VAN VERDIENSTE  
dr. mr. Frans Willem Lantink  
  

Sinds 2002 is hij nauw betrokken bij de organisatie van de activiteiten van de Politiek Café 
Commissie, tot op de dag van vandaag.  
Lid van Verdienste sinds 2012.  

  

drs. Edwin van der Veldt  
  

Zette zich als bestuurslid van de UHSK en docent aan de Universiteit Utrecht jarenlang in voor de 
vereniging op tal van vlakken, voornamelijk op het gebied van onderwijs. Lid van Verdienste 
sinds 2013.  
  

em. prof. dr. Mebius Kramer  
  

Emeritus hoogleraar Celbiologie aan de Universiteit Utrecht. Zet zich al jaren in voor de 
organisatie van de Holocaust Memorial Day, die de UHSK ieder jaar organiseert in samenwerking 
met de Universiteit Utrecht.  
Lid van Verdienste sinds 2013  
  

em. prof. dr. Ed Jonker  
  

Emeritus hoogleraar Grondslagen en Geschiedenis van de Geschiedwetenschap aan de 
Universiteit Utrecht. Was actief lid van UHSK in jaren ’70 en was als bestuurder en curator 
grondslagenonderwijs van grote betekenis voor de opleiding Geschiedenis en Utrechtse 
historici.  
Lid van Verdienste sinds 2015  
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COMITÉ VAN AANBEVELING  
prof. dr. G.J. van der Zwaan  

  

Sinds 2011 Rector Magnificus van de Universiteit Utrecht.   
  

Boris van der Ham  

  

Zat van 2002 tot 2012 in de Tweede Kamer voor D66.   
  

drs. Agnes Jongerius  
  

Afgestudeerd aan de Rijksuniversiteit Utrecht in sociale en economische geschiedenis. Tussen 
2005-2012 de eerste vrouwelijke voorzitter van de Vakcentrale FNV.   
  

prof. dr. Maarten Prak  
  

Hoogleraar economische en sociale geschiedenis bij de afdeling Economische en Sociale 
Geschiedenis van het Departement Geschiedenis en Kunstgeschiedenis te Utrecht. Prak is zelf in 
de jaren '70 lid geweest van de UHSK.  
  

Charles Groenhuijsen  
  

Was tussen 1996 en 2006 buitenlandcorrespondent voor de Nederlandse Omroep, zowel voor de 
televisie als voor de radio. Groenhuijsen was zelf UHSK-lid van 1973 tot 1977.  
  

prof. dr. Leen Dorsman  
  

Bijzonder hoogleraar universiteitsgeschiedenis aan de Universiteit Utrecht. Hij doceert 
historiografie en theorie van de geschiedenis.   
  

prof. dr. Hermann von der Dunk  
  

Emeritus hoogleraar cultuurgeschiedenis aan de Universiteit Utrecht. Naamgever Von der 
Dunklezing. Praeses UHSK 1954-1955, erelid sinds 2004.  
  

prof. dr. Maarten van Rossem  

  

Maarten van Rossem is emeritus hoogleraar Amerikanistiek aan de Universiteit Utrecht.  
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BESTUUR 2014-2015  

  

(v.l.n.r. Juul Dresen, Lex van Rens, Hans Meulendijks, Yvonne van Laarhoven, Wouter Keeris, Mart 

Teunissen)  
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 BESTUUR 2014-2015  
Functieverdeling  
  

Yvonne Van Laarhoven   –   Voorzitter (Secondant Extern)  
  

Commissies: Aanzet, Feestcommissie, Ouderdagcommissie, Symposiumcommissie  
Taken: Diesweek, Von Der Dunklezing  
  

Hans Meulendijks     –   Secretaris (vicevoorzitter)  
  

Commissies: Archiefcommissie, Eerstejaarsraad, Muziekcommissie  
Taken: Full House  
  

Wouter Keeris      –   Penningmeester (vicesecretaris)  
  

Commissies: Argus, Beeldcommissie, Excursiecommissie  
Taken: Full House  
  

Lex van Rens      –   Commissaris Onderwijs (vicepenningmeester)  
  

Commissies: Dramacommissie, Filmcommissie, Holocaust Memorial Day, UHSK voor Beter  
Onderwijs  
Taken: Buitenlandvoorlichting, Meeloopdagen, Studie- en mastervoorlichting,  
Opleidingscommissie  
  

Mart Teunissen     –   Commissaris Intern (Secondant Onderwijs)  
  

Commissies: Activiteitencommissie, Galacommissie, Historisch Relevante Commissie, Politiek Café  
Taken: Boekenfonds, Boekverkoop, Diesweek, Let's Go  
  

Juul Dresen       –   Commissaris Extern (Secondant Intern)  
  

Commissies: Alumnicommissie, Acquisitiecommissie, Carrièrecommissie  
Taken: Departementsreis, ISHA, SGN, SVO, VIDIUS,   
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VOORWOORD  
  

LS.,  
  

Na een jaar lang intensief werken voor en aan onze vereniging is het tijd om terug te blikken. In 
dit dikke boekwerk zal een overzicht gegeven worden van het 89ste jaar van de Utrechtse 
Historische Studentenkring. Het was ons doel om een leuk en gezellig jaar neer te zetten en dat is 
naar mijn mening gelukt. De agenda is het hele jaar vol geweest en we hebben veel hoogtepunten 
beleefd. Commissies moesten al vroeg de datum voor een activiteit opeisen, anders was er geen 
gaatje meer te vinden op de kalender.   

We streefden er naar de onderwijsactiviteiten meer onder de aandacht van de leden te 
brengen. De vele goed bezochte lezingen en de interessante PolCa-debatten stellen ons daarom 
zeer tevreden. Het uitverkochte symposium moet hier natuurlijk ook genoemd worden. Onder 
leiding van dagvoorzitter Beatrice de Graaf hebben we een aantal interessante lezingen 
voorgeschoteld gekregen en zijn er goede discussies gevoerd over terrorisme. Tevens mochten we 
als bestuur Ed Jonker het Lidmaatschap van Verdienste aanbieden. Dit hebben we op feestelijke 
wijze gedaan in de Stichtse Taveerne met een lezing over de UHSK in de jaren ’70.   

Hoewel we erg trots zijn op de studiegerelateerde activiteiten zit de kracht van de UHSK 
ook in de goede sfeer. Aan gezelligheidsactiviteiten is gedurende het jaar nooit een gebrek 
geweest. De feestjes, borrels, cantus en het gala werden allen goed bezocht. De vele avonden in de 
Stadsgenoot en het K-sjot hebben gezorgd voor een hoop goede verhalen en mooie herinneringen 
voor later. Ondanks dat de Zwarte Piste de avond voor de Ouderdag plaatsvond, hebben we ons 
bijzonder goed gelaafd aan de drank in de kroegen op de Nobelstraat. Daarnaast hebben we 
uiteraard veel gezellige dagen op de kamer gehad. Brakke lunches, filmmiddagen en potjes triviant 
zorgden vaak voor een volle kamer.  

Of iemand nu wekelijks op de borrel staat of af en toe een lezing bijwoont, de UHSK staat 
open voor ieder soort geschiedenisstudent. Deze diversiteit en de ongedwongen sfeer maken de 
UHSK zo bijzonder. Het was me dan ook een groot genoegen om samen met vijf bestuursgenoten 
een jaar te mogen werken aan onze vereniging die ons en vele anderen door de jaren heen de kans 
gaf zich te ontplooien en zijn of haar studententijd optimaal te beleven. Hoewel we vaak moe en 
chagrijnig geweest zijn, kijken we terug op een prachtige ervaring. Elke korte nacht, elke euro en 
elke zware kater is het helemaal waard geweest en hebben dit jaar onvergetelijk gemaakt.   
  

Yvonne van Laarhoven  
Voorzitter 89ste bestuur   
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VOORZITTER  
Een groot deel van mijn jaar als voorzitter heeft bestaan uit het voorzitten van vergaderingen en 
overleggen. Hoewel het bezoeken van alle activiteiten van het afgelopen jaar mij het meest bij 
staat, was ik daarnaast ook verantwoordelijk voor een aantal specifiekere taken en commissies. 
Daarnaast was ik ook lid van de Alumnicommissie. Hieronder worden mijn taken toegelicht.   
  

Dagelijks bestuur  

Ook dit jaar was de kamer elke werkdag geopend van 10:00 tot 17:00. Ieder bestuurslid nam een 
dag voor zijn rekening waarop hij of zij de hele dag aanwezig was. De anderen kwamen op 
andermans kamerdag gedurende de dag ook vaak langs. Het was vaak druk op de kamer en er hing 
een goede sfeer. Zoals altijd waren er koffie en koekjes, daarnaast hebben we besloten fruit op de 
kamer te leggen.   
We hebben als bestuur het hele jaar wekelijks vergaderd. De maandagavond was hiervoor ons 
vaste moment. We besproken hoe het ging met alle commissies, waar we allemaal mee bezig 
waren en alle andere belangrijke zaken. Daarnaast evalueerden we aan het eind van ieder blok 
hoe het met iedereen ging en wat er eventueel beter kon. In het weekend zorgde ik dat ik de 
agenda af had zodat iedereen nog punten aan kon dragen.   
  

Commissies  

Gedurende het jaar was ik verantwoordelijk voor de Aanzet, de Ouderdagcommissie, de  
Symposiumcommissie en Feestcommissie. Aan het eind van het jaar kwamen hier de 
Lustrumcommissie en de Almanakcommissie nog bij. Alle commissies hebben een goed jaar gehad 
en hadden weinig begeleiding nodig.   
 De Aanzet heeft twee reguliere nummers uitgegeven en daarnaast een symposiumnummer 
gemaakt. Omdat het de dertigste jaargang was, besloot de redactie dat het tijd was voor een 
jubileumviering. Hierover heb ik veel contact gehad met de hoofdredacteurs. Bij de praktische 
zaken rondom de organisatie heb ik geholpen.  
 Met de Symposiumcommissie en de Ouderdagcommissie heb ik me weinig bemoeid. De 
Symposiumcommissie heeft een interessant symposium neer weten te zetten en ook de Ouderdag 
was zeer geslaagd. De Ouderdagcommissie week uit naar een nieuwe locatie voor de lunch en 
borrel en had hierdoor met een tekort in het budget.   
 Ondanks dat de feestjes het afgelopen jaar redelijk goed bezocht zijn, had de Feestcommissie wat 
minder inkomsten dan verwacht. Met de Feestcommissie heb ik iets vaker contact onderhouden, 
over de promotie van de feesten bijvoorbeeld.   
  

Algemene Ledenvergaderingen  

Tijdens ons jaar hebben er vier Algemene Ledenvergaderingen (ALV’s) plaatsgevonden. De eerste 
was op dinsdag 16 september. De eerste helft van deze vergadering werd voorgezeten door Joost 
le Blansch, voorzitter van het 88ste bestuur. Na de décharge van het  bestuur 20132014 en de 
installatie van het bestuur 2014-2015 heb ik de voorzittershamer overgenomen. Vervolgens zijn 
de senaat en de kascommissie benoemd.   
 De halfjaarlijkse ALV vond plaats op 27 januari. We hadden als bestuur een aantal mededelingen 
op deze ALV. Allereerst het overlijden van Monique Heijnen. Omdat Mevrouw Heijnen ooit 
ingestemd is als erelid, maar dit lidmaatschap nooit heeft kunnen accepteren vonden wij het van 
belang de vereniging op de hoogte te stellen. Daarnaast zijn de afschaffing van het tweede Full 
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House feest, de voorbereidingen voor het lustrum, de veranderingen in het tutoraat, en de 
departementsreis besproken. Vervolgens werd de afronding van het 88ste jaar besproken en 
hebben we de voortgang van ons beleidsplan toegelicht.   
 Omdat we nog een aantal zaken aan de ALV voor wilden leggen en we bang waren om tijd tekort 
te komen op de juni-ALV hebben we een extra ALV uitgeroepen op 28 april. Hier hebben wij ons 
voorlopige plan voor het Student Actief Certificaat gepresenteerd en om input gevraagd om het 
plan te verbeteren. Lex in ik hebben door het jaar heen samen vaak aan dit plan gewerkt. Ook 
hebben we een aantal andere besturen, die al een soortgelijk certificaat hadden, en het 
Departement regelmatig om input gevraagd. Daarnaast hebben we een aanpassing in het 
huishoudelijk reglement gedaan. Door deze aanpassing is het voor leden mogelijk moties in te 
dienen bij het bestuur die op de ALV besproken moeten worden. Ten slotte hebben we Ed Jonker 
voorgedragen voor het lidmaatschap van verdienste. De ALV heeft ingestemd met deze voordracht 
en in september hebben we het lidmaatschap uitgereikt.   
 De vierde en laatste volledige ALV van ons jaar vond plaats op 16 juni. Hier hebben we de 
voortgang van ons beleid en de financiën besproken. Daarnaast heeft de Lustrumcommissie het 
thema van het lustrum gepresenteerd. Het definitieve plan voor het Student Actief Certificaat is 
op deze ALV, na veel discussie, ter stemming gekomen en aangenomen. Zodoende startte in 
september 2015 de pilot van het certificaat. Er werd op deze ALV vooral veel tijd ingeruimd voor 
de presentatie van het beleidsplan en de begroting van het eventuele kandidaatsbestuur. Na 
wederom een lange discussie is het kandidaatsbestuur Pijlman ingestemd door de leden. Het 
kandidaatsbestuur zag er als volgt uit:  
  

Voorzitter:      Date Pijlman  

Secretaris:      Floris de Hart  

Penningmeester:    Marwa Gohar Elanany  

Commissaris Onderwijs:  Richard Kempen  

Commissaris Intern:    Felix Bosch  

Commissaris Extern:    Myrthe van Niekerk  

  

Senaat  

De Senaat van het afgelopen jaar bestond uit de volgende personen:  
  

Joost Vinke (voorzitter 2011-2012)  
Arthur van 't Spijker (secretaris 2011-2012)  
Michiel Lemmers (commissaris media en boekverkoop 2011-2012)  
Jorrit Steehouder (secretaris 2012-2013)  
Wouter Le Febre (commissaris onderwijs 2012-2013)  
Joost Le Blansch (voorzitter 2013-2014)  
Jeffrey Ducaat (secretaris 2013-2014)  
Manon van de Schootbrugge (commissaris intern/extern 2013-2014)  
  

De functie van de Senaat is louter adviserend. Daarnaast vormt het een goed klankbord voor het 
bestuur. Bij gecompliceerde zaken is het altijd goed om de Senaat te raadplegen, aangezien vele 
zaken al in het verleden zijn voorgekomen. We zijn gedurende het jaar voor elke ALV bijeen 
gekomen.   
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Kascommissie  

De Kascommissie van het afgelopen jaar bestond uit de volgende personen:  
  

Frank Moerenhout (penningmeester 2011-2012)  
Giel Jan Koek (penningmeester introductiecommissie 2012)  
Bas Lans (penningmeester 2013-2014)  
  

De taak van de kascommissie is het controleren van de penningmeester en het goedkeuren van de 
begroting en eindafrekening. De kascommissie heeft dit gedaan door regelmatig te overleggen met 
de penningmeester en door één verrassingsvisitatie uit te voeren.  
  

Stuurgroep  

Geheel in lijn met traditie vond er elke week op maandag of dinsdag een stuurgroep plaats, waar 
afgevaardigden van commissies vertelden over hun voortgang. Daarnaast werd de externe agenda 
toegelicht. De stuurgroep was vaak een druk moment op de kamer en zorgde voor gezelligheid. 
Wanneer we een lage opkomst verwachtten probeerden we soms mensen te lokken door een 
gratis lunch aan te bieden. Het was in de twee helft van het jaar lastig om een moment te prikken 
voor de stuurgroep waarop er niet al te veel mensen college hadden. Meestal keken we daarvoor 
vooral naar onze eigen roosters.   
  

Voorzittersoverleg  

Het voorzittersoverleg had als doel de wisselwerking tussen commissies en bestuur te 
bevorderen. Waar bij de stuurgroep de activiteiten centraal staan speelt bij het voorzittersoverleg  
het functioneren van de commissies een centrale rol. Er hebben drie overleggen plaatsgevonden. 
Soms was het wat lastig om de voorzitters aan het praten te krijgen, maar als het ijs eenmaal 
gebroken was werden er veel nuttige tips uitgewisseld.   
Het eerste voorzittersoverleg was vooral een evaluatie van de opstartfase van commissies. 
Daarnaast kwamen de taakverdeling binnen de commissie, het functioneren van de voorzitter, de 
communicatie met het bestuur en het belang van de stuurgroep aan bod. Voorzitters konden 
elkaar om tips vragen en dit werkte naar mijn idee erg goed. Het tweede en derde 
voorzittersoverleg gingen over de voortgang van de commissies en de financiën. Aan het eind van 
het jaar hebben we ook de overdracht en de opvolging besproken.   
  

Von der Dunk-lezing  

Het voorgaande jaar vond de Von der Dunk-lezing voor het eerst in het Academiegebouw plaats. 
Omdat wij extra geld te verdelen hadden en deze activiteit een mooie gelegenheid vonden om het 
uit te geven, hebben wij wederom voor het Academiegebouw gekozen. Na in overleg met Hermann 
von der Dunk een datum geprikt te hebben, moest ik op zoek naar een spreker. Na een tijdje 
zoeken kwam ik uit bij Kees Zandvliet, hoogleraar Amsterdamse Geschiedenis aan de Universiteit 
van Amsterdam en conservator bij het Amsterdam museum. Hij heeft gesproken over de 
totstandkoming en ontwikkeling van het project ‘De IJzeren Eeuw’. Samen met Hans Goedkoop 
schreef Kees Zandvliet het gelijknamige boek en ontwikkelde hij de televisieserie en de 
tentoonstelling in het Amsterdam museum. Na afloop was er een borrel in Café Walden aan het 
Domplein.   
  

Diesweek   
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Voor de 89ste verjaardag van de UHSK moest er natuurlijk de Diesweek gevierd worden. Er was 
veel enthousiasme bij de commissies om een diesactiviteit te organiseren. Hierdoor bleef er 
minder tijd over in de Diesweek voor bestuursactiviteiten. Op maandag hebben we de week 
geopend met tompouces op de kamer. We hebben toen de USB-sticks en de nieuwe stickers 
gepresenteerd en de Archiefcommissie heeft de eerste vergaderingsnotulen, ingelijst en wel, op 
de kamer gehangen. De Muziekcommissie organiseerde ’s avonds een open podium in de Stairway. 
Dinsdag vond overdag het symposium plaats.  In de avond gingen we naar de Stadsgenoot voor de 
diesreceptie voor andere besturen en oud besturen. Later op de avond gingen we over op de 
diesborrel met taart, bittergarnituur en een gratis drankje voor iedereen. Op woensdag hebben 
we besloten overdag geen activiteit te organiseren, omdat de week al druk genoeg was. We 
begonnen de avond met een galadiner in Luden om vervolgens naar Boot 10 te gaan voor het gala. 
De volgende dag begonnen we met pizza’s op de kamer en gingen we ’s avonds lasergamen. Op 
vrijdag sloten we de Diesweek af met een bierproeverij, verzorgd door de bierverteller. Het was 
een erg geslaagde en leuke week.   
  

Slot  

Terugkijkend op het drukke en bewogen jaar kan ik niet anders dan trots zijn op alles dat we met 
zijn zessen hebben neergezet. Door de drukte heb ik het tijdens het jaar niet altijd door gehad, 
maar ik heb ontzettend genoten. Vanaf het moment dat ik in mijn eerste jaar via de 
Feestcommissie bij de UHSK betrokken geraakt ben, heb ik me altijd thuis gevoeld bij deze 
vereniging. De UHSK heeft mij de kans gegeven mezelf te ontplooien en mooie vriendschappen te 
sluiten. Volgens mij heb ik nog nooit zo veel gelachen als tijdens mijn bestuursjaar en dat heb ik 
aan mijn vijf bestuursgenoten te danken. Onze vreemde en vaak ongepaste inside jokes zal ik niet 
gauw vergeten. Evenals alle constitutieborrels en feestjes die we samen afgelopen hebben. Na een 
jaar waarin zoveel gelachen, gedronken, gehuild, gepraat en gezongen is, is het met dit jaarverslag 
dan echt voorbij. Hans, Wouter, Lex, Mart en Juul, het was me een groot genoegen dit jaar met 
jullie te delen.   
  

Yvonne van Laarhoven  
voorzitter 2014-2015   
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SECRETARIS  
Als secretaris was ik in het collegejaar 2014-2015 verantwoordelijk voor het archief, de 
inkomende en uitgaande post, ledenbeheer en documentatie van de UHSK. Daarnaast was ik 
voorzitter van de Archiefcommissie en bestuursverantwoordelijke van de Muziekcommissie en 
de Eerstejaarsraad. Tenslotte was ik ook betrokken bij de organisatie van het Full Housefeest, de 
Klassieke Muziekavond in samenwerking met Hucbald en de uitreiking van het Lidmaatschap van 
Verdienste aan Ed Jonker. In dit verslag zal ik aan de hand van deze punten proberen uiteen te 
zetten hoe het jaar verlopen is en hoe ik het ervaren heb.   
  

Post  

Een van de belangrijkste taken van de secretaris is het beheer van de inkomende en uitgaande 
post. Dit betrof vooral digitale post, het postvak van info@uhsk.nl was mijn verantwoordelijkheid. 
Dit was niet de meest enerverende taak die ik had, maar wel een van de belangrijkere. Talloze 
uren heb ik besteed aan het slepen van mailtjes naar de mapjes van andere bestuursleden, het 
verwijderen van spammails bijvoorbeeld over onze niet bestaande Rabobank-rekening of 
wanhopige Twentse corpsballen terugmailen dat wij hun niet kunnen helpen met hun symposium 
over zeevaart. Hoogtepunt wat mails betreft was het feit dat het Klokhuis, mijn favoriete tv-
programma toen ik nog jong was, mij vroeg of ik Marietje van Winter met hen in contact kon 
brengen omdat ze een aflevering over de geschiedenis van drop wilde maken. Al ons mailcontact 
is nu nog terug te vinden in een mapje in de solismail.   
 Fysieke post heb ik eigenlijk bijna niet binnengekregen, afgezien van de flinke jaarlijkse lading 
constitutiekaartjes en tijdschriften van andere verenigingen.   
  

Ledenbeheer  

In mijn jeugd kende ik Davilex van de leuke computerspelletjes van Redcat. Die positieve 
connotatie is nagenoeg verdwenen dit jaar dankzij het door ons gebruikte 
ledenadministratieprogramma van datzelfde softwarebedrijf. Dagenlang heb ik besteed aan het 
herordenen van het ledenbestand om zo contributieheffing mogelijk te maken.   
 Aan het begin van het jaar heb ik samen met mijn voorganger Jeffrey Ducaat de nieuwe eerstejaars 
ingevoerd in Davilex. Ik had zelf als secretaris van de Introductiecommissie de administratie van 
eerstejaars op mij genomen, wat erg handig bleek bij het inschrijven van de nieuwe UHSK’ers. In 
eerste instantie strubbelde Davilex wat tegen, maar uiteindelijk konden we gezamenlijk toch alle 
eerstejaars invoeren.  
 Davilex had in het eerste halfjaar veel moeite met IBAN-nummers, waardoor ik verschillende 
keren handmatig een flink aantal lidgegevens heb moeten herschikken om incasso’s mogelijk te 
maken. Toen Wouter en ik uiteindelijk eind november de contributie wilden innen, liepen we 
tegen twee problemen aan die in eerdere jaren ook al voor waren gekomen. Een foutief contract 
van ING en dubbel lidmaatschap van veel (ex)leden van zowel de alumni- als Algemene 
Ledengroep in Davilex. Ik hield mij vooral bezig met het tweede probleem en het kostte aardig wat 
tijd om dit op te lossen. Dit tweede probleem kwam voort uit een fout van Davilex. Uiteindelijk het 
gelukt dit probleem te omzeilen en door nieuwe instructies in de secretarisoverdracht zou het 
probleem niet meer voor moeten komen in de toekomst. Door al deze problemen en een aantal 
late betalers heeft de contributie-inning uiteindelijk geduurd van december tot april en mede door 
de dubbele categorieën viel hij iets lager uit dan begroot.   
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 Het ledenaantal is in het 89ste jaar niet bijzonder veel veranderd, dit komt door de relatief kleine 
groep eerstejaars dit jaar.   
  

Documentatie  

Ik en mijn laptoptas waren dit jaar bijna versmolten, aangezien ik iedere dag bijna wel een 
vergadering had waar ik moest notuleren. Als ik geen vergadering had moest ik notulen van een 
eerdere vergadering uitwerken. In principe moest ik de Algemene Ledenvergaderingen, 
bestuursvergaderingen, voorzittersoverleggen, stuurgroepen en overlegmomenten met de senaat 
notuleren. Daarnaast was ik ook notulist bij Full House, al heb ik deze taak afgewisseld met 
Wouter. Alle vereiste notulen zijn, in lijn met de wijziging in het huishoudelijk reglement vorig 
jaar, gearchiveerd. De rest van de notulen, inclusief commissienotulen, staan op de nieuw 
aangeschafte harde schijf. Net als voorgaande secretarissen heb ik voor de Algemene 
Ledenvergadering, het voorzittersoverleg en de stuurgroep min of meer woordelijke verslagen 
geschreven en de bestuursvergaderingen in eigen stijl genotuleerd.   
 Zoals al vermeld, omdat vanaf dit jaar een groot deel van het jaararchief digitaal opgeslagen moet 
worden, hebben we een externe harde schijf gekocht. Op deze harde schijf staan naast allerhande 
notulen en verslagen ook foto’s en andere documenten uit ons jaar. Voor de zekerheid, technologie 
blijkt nog steeds een grote aanleg tot falen te hebben, is het misschien een idee om in de toekomst 
nog een harde schijf te kopen en die als back-up te gebruiken.  
  

Het UHSK-Archief en de Archiefcommissie  

Het onderhouden van het archief is een van de belangrijkste taken van de secretaris. Een 
geschiedenisvereniging zonder verleden is immers vrij weinig waard. Daarom heb ik mij, samen 
met de enthousiaste Archiefcommissie, dit jaar volop gestort in de oneindige zee van paperassen 
die samen het UHSK-archief vormen. Waar veel secretarissen nagenoeg in hun eentje aan de slag 
moesten met die papieren Mount Everest kreeg ik de hulp van een veelkoppige  
Archiefcommissie, waar ik zelf voorzitter van was.  Al het werk dat dit jaar verricht is aan het 
archief was in eerste instantie mogelijk door het enthousiasme en de werklust van de 
Archiefcommissie, daarom dat ik de commissie en het archief in één stukje behandel.  
 Aan het begin van het jaar kon ik door de gekapte bomen het spreekwoordelijke bos niet zien. 
Samen met Jeffrey heb ik een plan opgesteld om de archiefkasten op de kamer te ordenen in 
nieuwe archiefdozen om zo meer duidelijkheid te scheppen in wat er nu eigenlijk allemaal op de 
kamer stond. In de eerste weken heb ik erg veel gehad aan de kennis van Jeffrey over het archief, 
waardoor ik snel ook steeds meer inzicht kreeg in die oneindige stapel.  Samen met de 
Archiefcommissie gingen we aan de slag met de kasten, verdeelden we alle stukken in 
archiefdozen op onderwerp en maakten we een index van de kasten. Dit was de eerste stap in het 
overbrengen van het UHSK-archief naar het Utrechts Archief in 2019. Hopelijk kunnen de 
komende jaren verdere vorderingen geboekt worden. Ook hebben we het posterarchief geordend.  
 Naast het ordenen van het archief, hebben we ons met de commissie ook bezig gehouden met het 
onder de aandacht brengen van het verleden van de UHSK. Dit jaar was de eerste keer sinds enkele 
jaren dat de Archiefcommissie zich hiermee bezighield en ik vond het zelf erg geslaagd. Op 
stuurgroepen hebben leden van de Archiefcommissie verschillende leuke archiefstukken laten 
zien en daarnaast hebben we een kopie van de eerste vergaderingsnotulen van de UHSK ingelijst. 
Het meeste succes scoorden we met het plaatsen van archiefstukken op Facebook of op de 
website. Meerdere keren gingen we met een aantal leden van de commissie naar het Utrechts 
Archief om daar leuke stukken te zoeken om online te kunnen zetten. Deze archiefbezoeken waren 
erg gezellig en besloten we vaak met een lunch bij Luden. Op Facebook was vooral de brief van 
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Han, een geschiedenisstudent in dienstplicht uit de jaren ’50 die vanuit zijn kazerne een 
weemoedige brief over de UHSK stuurde aan zijn studiegenoten erg populair. Ook een liedje uit 
1949 over roodverbrande UHSK’ers aan het Belgische strand en een artikel, geschreven door 
commissielid Joris Folkerts over de duizendguldenwet deden het goed.  
 Het was soms lastig om mijn Archiefcommissietaken te combineren met de rest van mijn 
bestuurstaken, maar uiteindelijk ging dat al snel goed. Dit jaar was een experimenteel jaar voor de 
Archiefcommissie en by trial and error hebben we uitgevogeld wat wel en wat niet werkt. Nu 
duidelijk is hoe we succesvol het archief onder de aandacht kunnen brengen kan vanaf het begin 
van het jaar al concreet gepland worden over hoe de commissie dit gaat doen. Misschien kan er 
zelfs nagedacht worden over lezingen of publicaties!  

Al met al hebben we veel goed werk geleverd in zowel het ordenen als het presenteren van 
het UHSK-archief. De hoeveelheid werk die nog verricht moet worden aan het archief voordat het 
klaar is om overgebracht te worden naar het Utrechts Archief is echter nog immens. Maar, om mijn 
voorganger te citeren, het is voor een secretaris onmogelijk om dit in de tijd van een bestuursjaar 
te doen. De komende jaren zal er dus nog hard gewerkt moeten worden.   
  

Eerstejaarsraad  

Ik had het geluk om dit jaar bestuursverantwoordelijke te zijn van de Eerstejaarsraad. De EJR was 
een fijne tegenhanger van het vele administratieve werk dat ik moest doen. Bij de commissiemarkt 
was het enthousiasme voor de EJR erg groot en uiteindelijk besloot ik dan ook om een vrij grote 
commissie samen te stellen, met Hein van Dieën als voorzitter. De sfeer in de groep was erg goed, 
met het doordeweekse commissieweekend in het Drentse Noord-Sleen als hoogtepunt. De EJR 
was vooral te herkennen aan de paarse luiaard-in-spacetruien die de komende jaren nog tot de 
verbeelding zullen spreken. In de eerste maanden was ik redelijk veel betrokken bij het 
organiseren van de activiteiten, maar door het jaar heen werd de commissie al snel zelfstandiger. 
De grootte van de commissie bleek bij sommige vergaderingen echter niet heel handig. De EJR 
organiseerde veel succesvolle activiteiten dit jaar, zoals de City Chase, de hilarische karaoke-
avond, het pooltoernooi en uiteindelijk de afsluitende activiteit: zeilen op de Loosdrechtse 
plassen. De kamerdagen van voorheen werden omgevormd tot kameravonden, een idee uit het 
beleidsplan. Het gezamenlijk eten op de kamer, voor een klein prijsje, was een groot succes. Iedere 
kameravond zat vol en was erg gezellig, al liepen de temperaturen op de kamer door het gebrek 
aan een raam dat open kon soms hoog op. Kortom, het EJR-jaar was mijns inziens geslaagd en ik 
wil de EJR nog een keer heel erg bedanken voor de gezelligheid en gezonde gekte.  
  

Muziekcommissie  

Ik was ook bestuursverantwoordelijke van de Muziekcommissie, die onder de leiding stond van 
Lars op de Laak. De commissie heeft dit jaar een aantal drukbezochte activiteiten georganiseerd, 
met als hoogtepunt de Bandnight in de Stairway to Heaven tijdens de Diesweek. Vorig jaar had de 
commissie moeite om het geld op te krijgen, maar dat was dit jaar absoluut geen probleem. De 
commissie heeft zich goed herpakt. De samenwerking heb ik zelf als erg prettig ervaren en met 
plezier heb ik ook enkele keren met de commissie meegespeeld op muziekavonden. Naast alle 
MusiCie-activiteiten hebben twee leden van de commissie, Lars en Jiaxin, ook nog in de commissie 
voor de Klassieke Avond gezeten, waar ik later op terugkom.   
  

Full House  
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Samen met Wouter Keeris heb ik afgelopen jaar gezeteld in de Full Housecommissie. Ik was 
secretaris binnen de commissie, die verder bestond uit bestuursleden van Alcmaeon, Helix, A-
Eskwadraat en Proton. Gezien de teruglopende bezoekcijfers van het tweede feest van Full  
House in de afgelopen jaren was het eerste discussiepunt waar we ons als commissie over bogen 
of we überhaupt nog wel een tweede feest moesten organiseren naast het eerste feest. Bij de UHSK 
was het tweede feest de afgelopen jaren niet populair en de kaartverkoop was iedere keer mager. 
Daarom waren wij tegen het organiseren van het tweede feest, maar in principe wilden we ons 
niet terugtrekken uit Full House. Uiteindelijk werd op een gezamenlijke vergadering besloten dat 
we het tweede feest inderdaad niet meer zouden organiseren. Over een verandering in het concept 
van het feest hebben we ook gedacht, om het Full Housefeest aantrekkelijker te maken en om ons 
te onderscheiden van andere feesten. Uiteindelijk kwam hier het idee uit voort om in iedere zaal 
in de Woollomoloo een andere stijl muziek te draaien. Zo werden in de ene zaal alleen maar 
bekende hitjes gedraaid en werd in een andere zaal house en techno gedraaid.  
 Hierna zijn we met zijn allen vol enthousiasme aan de slag gegaan voor het enige overgebleven 
Full Housefeest. Ikzelf was naast de notulen ook verantwoordelijk voor het regelen van de tosti’s. 
Wouter regelde de traditioneel te grote en colourblockende commissiepolo’s. De samenwerking 
binnen de commissie was zeker niet altijd ideaal en er waren nog wel eens wat 
meningsverschillen. Uiteindelijk werden de meningsverschillen opgelost en kon alles op tijd 
geregeld worden. Echter, we kregen vlak voor het feest te horen dat door verbouwing de 
bovenzaal niet beschikbaar zou zijn, waardoor het programma van de avond omgegooid moest 
worden. Waarom de Woo niet eerder communiceerde dat de verbouwing uit zou gaan lopen is mij 
niet duidelijk. Ondanks deze tegenslag hebben we alsnog een leuk feest neer kunnen zetten, al was 
de aanloop van UHSK’ers niet heel groot. Ook hebben we een klein verlies geleden. In de evaluatie 
bleek dat iedereen in de commissie het erover eens was dat er iets moest veranderen aan Full 
House om het nog levensvatbaar te houden. Gelukkig heeft nieuwe commissie dit ter harte 
genomen en is op 19 november het nieuwe ‘All-In Feest’ georganiseerd.   
  

Klassieke Avond  

Vanuit de Muziekcommissie kwam Lars met het idee om een klassieke muziekavond te 
organiseren. Op zichzelf kon de UHSK dit waarschijnlijk echter niet bolwerken en daarom ging ik 
samen met de commissie een samenwerking aan met Hucbald, de studievereniging van 
muziekwetenschap. Lars op de Laak, Jiaxin Chen (zij moest helaas later uit de commissie stappen) 
van de Muziekcommissie en ikzelf vormden samen met Nico Graat en Natascha Knobbout van het 
Hucbaldbestuur een commissie om deze klassieke muziekavond te organiseren. Lars werd 
voorzitter van de commissie. Het idee was een avond te organiseren waarop leden van beide 
verenigingen klassieke muziekstukken zouden spelen in een kerk, in een semi-chique sfeertje.   
 Een locatie vonden na een lange zoektocht in de schitterende Willibrordkerk. Om de kerk te 
kunnen betalen moest wel het commissiebonusbudget aangevraagd worden. Naast een locatie 
moesten we ook muzikanten zoeken. Om muzikanten van beide verenigingen samen te brengen 
organiseerden we een gemengde borrel, maar dit had helaas weinig succes. De aanmeldingen 
stroomden later toch binnen en zonder al te veel moeite hebben we een programma op kunnen 
stellen waarin de UHSK en Hucbald gelijk vertegenwoordigd werden.   
 Met een uitgebreide promotiecampagne probeerden we zo veel mogelijk mensen te lokken en dit 
is ook gelukt. Er kwamen maar liefst 67 mensen op de avond af, meer dan we hadden ingeschat. 
De avond zelf verliep vlekkeloos en hing aan elkaar van muzikale hoogtepunten. Het niveau lag 
ontzettend hoog en ondanks de drukte van de organisatie heb ik ontzettend genoten van de 
muziek. De avond werd uiteindelijk afgesloten met een gezellige borrel in Walden. Als commissie 
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waren we erg tevreden over de avond en we hopen dan ook dat de samenwerking in de komende 
jaren voortgezet kan worden.  
  

Lid van Verdienste Ed Jonker  

Op de ALV van 28 april droegen wij Ed Jonker, hoogleraar Grondslagen en Geschiedenis van de 
Geschiedwetenschap, voor als Lid van Verdienste voor de UHSK. Ik had research gedaan en de 
voordracht voor meneer Jonker geschreven. Wij droegen dhr. Jonker voor vanwege de grote rol 
die hij gespeeld heeft in de opleiding de afgelopen tientallen jaren, als bestuurder en docent. Als 
curator van de vakken Geschiedwetenschap en Grondslagen van de geschiedwetenschap heeft hij 
grote invloed gehad op de academische vorming van honderden UHSK’ers. De ALV stemde voor 
de voordracht. Hierna nam ik contact op met dhr. Jonker en vroeg ik of hij het Lidmaatschap van 
Verdienste accepteerde. Dit deed hij en hij was erg verheugd met zijn benoeming. Begin september 
2015 werd Jonker op een kleinschalige ceremonie in de Stichtse Taveerne, Jonker’s oude 
stamkroeg, ingehuldigd. Het thema van de middag was de UHSK in de jaren ’70. Ik had, aan de 
hand van verschillende archiefstukken uit de jaren ’70, een korte presentatie voorbereid, waarna 
Jonker zelf in een drie kwartier durende speech, zijn eigen ervaringen over de UHSK in die tijd met 
ons deelde. Met zichtbaar plezier vertelde hij over de ‘socialistische UHSK’ en hoe de vereniging 
zich langzaam isoleerde. Hierna werd hem het certificaat overhandigd. Ondanks de wat lage 
opkomst heb ik zelf erg genoten van deze bijeenkomst en volgens mij vond Ed Jonker het ook erg 
leuk.  
  

Ten slotte  

Laat ik maar gelijk tot de essentie komen: bestuur zijn was een van de meest epische dingen die ik 
ooit gedaan heb en zal doen. Ik heb mijzelf opnieuw leren kennen, nieuwe vrienden gemaakt, 
oneindig veel plezier gehad en vooral zoveel geleerd. Dit heb ik grotendeels te danken aan mijn 
vijf bestuursgenootjes. De oneindige werk- en danslust van Juul, het aanstekelijke enthousiasme 
van sfeerkanon Mart, de heerlijke droge humor en passievolle onderwijsmonologen van Lex, de 
blijheid van opperknuffelbeer Woutje en de zatte avonden met en Brabantse wijsheden van 
Yvonne. Ik ga het allemaal missen. Voor mijn bestuursjaar voelde ik me al thuis bij onze vereniging, 
maar nu, nadat ik de vereniging een jaar van de andere kant gezien heb, is dat gevoel alleen maar 
sterker geworden. Het was een voorrecht om samen te mogen werken met alle fantastische, 
hilarische en gemotiveerde leden die samen deze warme en gezellige vereniging maken. 
Natuurlijk was het soms zwaar, maar als ik dan op een activiteit kwam waar ik alleen maar 
lachende gezichten zag werd de vermoeidheid slechts een bijzaak.  

Vergeef me alle hyperbolische woordkeuzes, ik weet dat het lijkt alsof dit slotstuk 
geschreven is door een hyperactief kind van 12 jaar dat net een aantal nieuwe woorden heeft 
geleerd. Ik zou ze normaal ook niet gebruiken in een formeel stuk als dit, maar mijn enthousiasme 
kan ik niet anders weergeven. Het afgelopen jaar was zo leerzaam en zeldzaam mooi dat ik 
iedereen die dit leest, nu of over vijftig jaar, op het hart wil drukken om, als je de kans krijgt om 
bestuur te zijn van deze fantastische vereniging deze met beide handen aan te grijpen.    
  

Hans Meulendijks  
secretaris 2014-2015  
  
  
  

  



21  

  

PENNINGMEESTER  
Als penningmeester heb ik een jaar lang de taak gehad de gelden van de UHSK bij te houden. Met 
deze taak had ik een vrij duidelijk omlijnd takenpakket. Als penningmeester was ik 
verantwoordelijk voor het doen van betalingen, het maken van facturen, het aanvragen van 
fondsen en het bijhouden van de financiën van de UHSK. Ik hield een algemene begroting bij en 
begeleidde de commissies financieel gezien, dit onder andere door middel van het financieel 
jaarplan. Het financieel jaarplan zal later in dit stuk duidelijker aan de orde komen. Aan het begin 
van het jaar heb ik samen met de rest van het bestuur ook een begroting opgesteld, waar ik mij 
gedurende het jaar zoveel mogelijk aan heb proberen te houden.   
Het jaar 2014-2015 was financieel gezien een gezond jaar voor de UHSK. Enkele financiële 
meevallers en tegenvallers hebben elkaar redelijk goed opgeheven waardoor het jaar maar met 
een klein tekort wordt afgesloten.   
  

Financieel  

Aan de kant van de inkomsten op de begroting van afgelopen jaar staat een tekort van 11,89 euro. 
Dit bedrag valt vooral lager uit dan verwacht vanwege de onverwacht lager uitgevallen opbrengst 
uit het ledengeld, maar liefst 2088 euro lager dan begroot. Dit komt vooral doordat veel leden 
dubbel in de lijst stonden toen de begrote inkomsten werden vastgesteld. Ook heeft de UHSK vorig 
jaar veelvuldig te maken gehad met storneringen van contributie-inningen. Ook de opbrengsten 
van de boekverkoop vielen tegen. De verkoop van UHSK-gadgets, wat een tekort van -578,44 euro 
heeft veroorzaakt, dient gezien te worden als een investering in de UHSK voor volgende jaren. Aan 
de kant van de inkomsten zijn echter ook begrote bedragen positiever uitgevallen dan verwacht. 
Zo zijn de opbrengsten van het boekenfonds, vooral door de inzet van de commissaris intern en 
de Acquisitiecommissie, gestegen tot boven de 1000 euro. Ook heeft de Acquisitiecommissie 
gezorgd voor 265 euro aan sponsoring en de Aanzet voor 110 euro aan Aanzet-abonnementen. 
Een groot deel van het tekort wordt opgevangen door het overschot van het 88e bestuur.   

Zoals te zien is in de bijlagen bij de eindafrekening is wat betreft de uitgaven van de 
commissies is het jaar 2014-2015 voor de meeste commissies verlopen zoals begroot. Waar enkele 
commissies,  zoals de Activiteitencommissie, de Dramacommissie, de Historisch Relevante 
Commissie, de Ouderdagcommissie, UHSK voor beter onderwijs en Von der Dunk lezing, ruim in 
de plus eindigden, was er alleen de Feestcommissie die ruim in de min eindigde. Het overgrote 
gedeelte van de commissies is echter op of rond de nul euro uitgekomen.   
Wat betreft de overige begrote uitgaven is er bij de posten Diesweek, Activiteiten, Inkopen, 
Commissiebedankdag meer uitgegeven dan begroot. Dit zodat de posten onvoorzien en het 
Commissiebonusbudget optimaal terug konden vloeien naar de vereniging en er niet een groot 
bedrag in de plus geëindigd zou worden. Op de post Vaste Lasten zijn meer uitgaven gedaan dan 
gewenst. Dit komt door de hoger dan verwachte hostingskosten van de website en de hoger 
uitgevallen kosten van de ING-rekening. Uiteindelijk heeft de UHSK over het gehele jaar 2014-
2015 11,89 euro verlies gemaakt.  

Naast bovenstaande gegevens is er afgelopen jaar ook gebruik gemaakt van 
investeringsgelden. Zo zijn aangeschaft een printer, een whiteboard, een dweil, een fotocamera, 
een harde schijf en Triviant.   
  

  

Financieel Jaarplan  
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De eindbegroting van afgelopen jaar laat zien dat de meeste commissies dichtbij de nul geëindigd 
zijn. Om dit te bereiken hebben wij als 89ste bestuur en ik als penningmeester van dit bestuur veel 
tijd en moeite gestoken in het financieel jaarplan. Afgelopen jaar heb ik alle penningmeesters van 
de commissies een jaarbegroting laten maken. Deze begroting werd vervolgens met mij 
besproken. Naast de bewustwording van de financiële mogelijkheden voor de commissies gaf het 
ook voor ons een duidelijk beeld voor de jaarplanning, aangezien naast de kosten van de activiteit 
ook het moment van de activiteit diende te worden aangegeven. Naast de eerste bespreking van 
de begroting, werd ook halverwege het jaar een moment ingepland om de voortgang van het 
financieel jaarplan te bespreken. Ik heb het financieel jaarplan als een succes ervaren en ik denk 
dat de eindbegroting dit ook beaamd.   
  

Commissies  

Ik ben in het jaar 2014-2015 verantwoordelijk geweest over de Excursiecommissie, de Argus en 
de Beeldcommissie. Drie verschillende commissies die naar mijn mening behoorlijk tot uitstekend 
hebben gedraaid.   

In het jaar 2014-2015 heeft de Argus een goed jaar gehad. Vier normale nummers van de 
Argus kwamen in dit collegejaar uit en een speciale eerstejaarsversie voor de introductieperiode 
van 2015. Ook heeft de Argus een dictee en enkele Argus-lunches georganiseerd, om de 
bekendheid en de verspreiding van het blad te stimuleren. Financieel heeft de Argus een normaal 
jaar gedraaid en is het uiteindelijk uitgekomen op 33 euro in de min. Ik heb de Argus ervaren als 
een commissie die vrij uit zichzelf functioneert en weinig tot geen controle en stimulatie behoeft. 
Het enige wat aan te merken is op de Argus van 2014-2015 is dat de datum van uitkomst soms 
een aantal weken werd opgeschoven.   

De Beeldcommissie heeft in het collegejaar 2014-2015 een belangrijke verandering 
doorgemaakt. Medio dit collegejaar heeft de Beeldcommissie naast een redactie ook een 
eindredactie. Dit omdat de communicatie tussen redactie, voorzitter, bestuur en andere 
commissies af en toe stroef verliep. De belangrijkste veranderingen is dat naast de voorzitter, in 
mijn jaar Onessa Novak, ook de commissieverantwoordelijke uit het bestuur en drie andere 
Beeldcommissieleden deelnemen in een eindredactie. Samen hebben wij de opdrachten die van 
andere commissies kwamen verdeeld. Omdat bleek dat de Beeldcommissie vaak afwezig was op 
de stuurgroep, werd besloten de commissieverantwoordelijke voortaan als afvaardiging van de 
Beeldcommissie naar de stuurgroep te sturen. Deze verandering is aan het eind van het jaar 
geëvalueerd en als zeer prettig ervaren en wordt zodoende ook voortgezet in het volgende 
collegejaar. Naast deze veranderingen vond ik het erg leuk bezig te zijn met een creatieve 
commissie die enorm veel mooie posters en foto’s heeft gemaakt.   

Als oud-Excomlid werd ik september 2014 commissieverantwoordelijke van de 
commissie waarbij het meeste geld gemoeid gaat. Omdat er bij de Excursiecommissie vaak grote, 
en in de aanloop naar de reizen veel, betalingen gedaan dienen te worden, is het fijn direct contact 
te hebben met de Excursiecommissie. De communicatie tussen bestuur en de commissie is niet 
altijd soepel verlopen, dit kwam door verschillende ideeën over de invloed van de rol van het 
bestuur bij de organisatie van de reizen. Uiteindelijk is hier een goede weg in gevonden en heeft 
de Excursiecommissie in het jaar 2014-2015 drie geslaagde reizen georganiseerd: naar Bremen, 
Polen en Ameland. De Excursiecommissie heeft voor de grote reis naar Polen het VIGU-fonds 
aangeschreven. Financieel is de Excursiecommissie uiteindelijk positief geëindigd.   
  

Full House  
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Naast de commissies bij de UHSK nam ik ook, samen met secretaris Hans Meulendijks deel aan de 
Full House-commissie. Samen met vier andere verenigingen hebben wij in november 2014 een 
feest georganiseerd. Voorgaande jaren organiseerde deze commissie nog twee feesten maar door 
het gebrek aan belangstelling en financiële kosten hebben wij aan het begin van het jaar, als Full 
House-commissie besloten, het tweede feest niet te laten plaatsvinden. Financieel is het Full 
House-feest van november 2014 een kleine tegenvaller geweest. Het heeft de UHSK uiteindelijk 
39 euro gekost. Aan het eind van het jaar hebben wij de nieuwe commissie zodoende geadviseerd 
goed te nadenken over de vorm van een eventueel vervolgfeest.   
  

Tot slot  

Afgelopen jaar was voor mij een leerzaam en erg leuk jaar. Ik heb veel mensen leren kennen en 
naast veel feesten ook hard moeten werken. Ik heb veel ervaringen opgedaan en veel nieuwe 
dingen geleerd. Ik ben er verder trots op dat de eindbegroting uiteindelijk zo dicht bij de nul 
geëindigd is. Ook ben trots op de veranderingen in de Beeldcommissie, iets wat mij afgelopen jaar 
toch een hoop stress heeft opgeleverd. Ik ben blij dat we uiteindelijk samen een oplossing hebben 
kunnen vinden om de commissie weer succesvol te laten draaien. Het was een top jaar waarin ik 
dingen bezocht heb waar ik anders nooit zou zijn geweest of zou zijn gekomen. Zonder na te 
denken meldde ik me, natuurlijk, aan bij elke UHSK-activiteit. Het heeft veel tijd en energie gekost, 
maar dat is het zeker weten waard geweest. Bovenal heb ik er veel goede vrienden aan over 
gehouden, vooral mijn bestuursgenoten, die toch inmiddels een beetje voelen als mijn broers en 
zussen. Via deze weg wil ik ze dan ook graag bedanken voor een mooi jaar!  
  

Wouter Keeris  
penningmeester 2014-2015  
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COMMISSARIS ONDERWIJS  
Wie zich graag met onderwijs bezighoudt komt er snel achter dat het onderwijs dat wij allemaal 
aan de Universiteit Utrecht volgen zich doorgaans als allesbehalve stabiel manifesteert. Het is met 
zekerheid te zeggen dat geen enkel programmaonderdeel van de opleiding het langer dan vijf jaar 
in dezelfde vorm heeft uitgehouden. Nu wil ik hier geen conclusies uit trekken over mijn 
werkzaamheden van het afgelopen en ook zeker geen kwaliteitsoordeel over de studie 
geschiedenis vellen. Laat ik vooral zeggen dat ik heb genoten van de zinvolle, soms eindeloze, 
discussies over de vorm en inhoud van onderwijs in het algemeen en bovenal dat ik het als een 
voorrecht en hele uitdaging heb ervaren om mij te mogen mengen in beleidsdiscussies die meer 
studenten aangingen dan die ik überhaupt persoonlijk ken.  

In dit verslag zal ik kort terugblikken op enerzijds mijn kerntaken als Commissaris 
Onderwijs en anderzijds andere zaken die in de loop van het jaar op mijn pad zijn gekomen.  
  

Meeloopdagen  

Als er iets is wat als belangrijkste onderdeel van de métier van de commissaris onderwijs gezien 
kan worden, dan zijn het de meeloopdagen wel. De meeloopdagen zijn al jarenlang een 
paradepaardje van onze mooie vereniging. In 2014-2015 heb ik op maar liefst zes officiële 
meeloopdagen geïnteresseerden voor de opleiding geschiedenis op de Drift mogen ontvangen.   
 Het programma heeft er op wat rooster technische details na op alle dagen hetzelfde uitgezien. 
Iedere ochtend was er weer de spanning of iedereen wel op zou komen dagen en of ze het allemaal 
wel naar hun zin zouden hebben; tegen de tijd dat de lunch geserveerd was verdwenen al die 
zorgen weer als sneeuw voor de zon, raakte iedereen met elkaar aan de praat en kwam de een na 
de andere vraag over de studie.  

Naast de ontvangst en lunch bestond iedere dag uit een rondleiding door het centrum, het 
bijwonen van een hoorcollege voor eerstejaars op de Uithof en een werkcollege van een uurtje dat 
door een van de vele getalenteerde docenten werd gegeven die ons departement rijk is. Gemiddeld 
waren er 26 geïnteresseerden op een meeloopdag, waarbij de eerste meeloopdag meteen het 
hoogtepunt was (34 mensen) en de meeloopdag in de week van carnaval de laagste opkomst 
kende (17 geïnteresseerden).   

De meeloopdagen waren achtereenvolgens op 17 november, 1 december, 9, 17 en 23 
februari en op 9 maart. Iedere dag verliep volgens schema en in een enkel geval is een meeloper 
in de bus blijven zitten omdat hij niet zat op te letten. Verder ging alles volgens het boekje en wil 
ik hier nog een aantal woorden besteden aan het bedanken van degenen die mij bij de organisatie 
van de meeloopdagen hebben geholpen. Naast dat al die individuen ook van mijn eeuwige dank 
mogen genieten, wil ik in het bijzonder Ivo Verhoef en Sven Rouschop bedanken voor het op 
sleeptouw nemen van gegadigden. Ik ben ervan overtuigd dat zonder al die extra hulp we moeilijk 
nog meer mensen hadden kunnen plezieren met een kijkje in de keuken bij de opleiding 
geschiedenis.  
  

Onderwijsbeleid  

Volgens het beleidsplan dat wij bij de Algemene Ledenvergadering van september 2014 
gepresenteerd hebben was ons onderwijsbeleid erop gericht om enerzijds het bezoek aan 
inhoudelijke activiteiten te stimuleren en anderzijds de bestaande contacten met het departement 
te onderhouden en op bepaalde punten te intensiveren. Daarnaast hebben wij het initiatief 
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genomen het Student Actief Certificaat (kortweg SAC) op te zetten. In de loop van het jaar heeft 
dit zich tot een concreet plan ontwikkeld dat door het 90ste bestuur uitgevoerd kan worden.   
  

Contact met departement  

Voor ik op twee contacten inga, die deels de kern van mijn bezigheden hebben gevormd, is het 
goed om op te merken dat er absoluut niet gedacht moet worden dat dit de enige twee contacten 
waren die ik heb onderhouden. De meeste contacten zijn incidenteel geweest, afhankelijk van het 
onderwerp, maar daarmee niet minder belangrijk. Om een lange beschrijving van al deze 
gesprekken te besparen; ik heb contact onderhouden over onder andere: de vernieuwde 
masterfase, meeloopdagen, open dagen, voorstellen voor wijzigingen in het bachelorprogramma, 
voorstellen voor nieuwe aanvullende track op het huidige programma, studentenpanels, 
discussieavonden over onderwijs, Engelstalig onderwijs en de departementsafsluiting.  

De zes wekelijkse gesprekken met de onderwijsdirecteur die door het 88ste zijn geïnitieerd 
zijn voortgezet en werden door beide partijen als nuttige bijeenkomsten beschouwd. Naast dat we 
de voortgang van onder andere het Student Actief Certificaat besproken bleek het ook altijd een 
goed moment om informatie uit te wisselen en suggesties en ideeën aan elkaar door te spelen. 
Daarnaast heeft dit tot een klein panel geleid over de vorm en inhoud van de nieuwe scriptie met 
zowel de opleidingsdirecteur als de bachelorcoördinator.   

Voor mijn gevoel viel er wat betreft inspraak in onderwijs vanuit mijn kant het meeste te 
halen uit contact met de opleidingscommissie (OC). Naast dat ik bij iedere vergadering aanwezig 
ben geweest heb ik veel contact gehad met de studentleden. Samen hebben we een enquête 
gehouden onder alle studenten die voor het eerst met verdiepingspakketten te maken kregen. 
Daarnaast bespraken we ieder voorstel dat aan de opleidingscommissie werd gedaan vooraf van 
een vergadering. Hoewel ik, zoals gebruikelijk, geen officieel lid was van de commissie heb ik dat 
op geen enkel moment als een reden gezien om mijn mening niet te geven. Ik heb mij keer op keer 
ingezet voor de belangen van alle UHSK-leden en geschiedenisstudenten in het algemeen.    
  

Inhoudelijke activiteiten  

Hoewel dit niet een punt is waar ik als enige bestuurder op heb gelet heb ik wel het gevoel gehad 
dat we een positieve impuls hebben kunnen geven aan het bezoek van inhoudelijke activiteiten. 
Dat wil niet zeggen dat er een wachtlijst is geweest voor iedere activiteit die ook maar enigszins 
verdiepend leek, noch betekent het dat we een toverformule hebben gevonden om iedere activiteit 
vol te krijgen. Bij het verslag van iedere commissie is te lezen in welke mate iedere activiteit 
bezocht is. Over het bezoek van activiteiten en de inhoud van de activiteiten zelf ben ik persoonlijk 
zeer tevreden.  
  

UBO   

Zoals gebruikelijk voor een commissaris onderwijs ben ik in 2014-2015 voorzitter geweest van 
de UHSK voor beter onderwijs, beter bekend als de UBO. Voor een uitgebreid verslag van het reilen 
en zeilen van de commissie van afgelopen jaar verwijs ik naar het verslag van de commissie zelf, 
tevens in dit document te vinden.  
  

Buitenland, Studie- en mastervoorlichting  

De buitenlandvoorlichting in oktober is goed bezocht, er waren ongeveer 25 studenten aanwezig. 
Maaike Bosboom was aanwezig om iets over haar buitenlandervaring in York te vertellen. Met 
Mick van Eeuwijk hebben we voor de gelegenheid geskyped, zodat hij een live verslag over zijn 
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ervaring in het buitenland kon geven. Beiden gaven natuurlijk vele tips voor het voorbereiden en 
beleven van een uitwisseling.  
 Qua studievoorlichting heb ik een aantal mensen geregeld die iets op een open dag wilde 
vertellen. Dit heb ik zelf ook eenmaal gedaan. Wat betreft de mastervoorlichting, daar heb ik mij 
eigenlijk helemaal niet mee bemoeid. Toen de Carrièrecommissie al initiatief had genomen iets 
samen met het departement te organiseren en de officiële mastervoorlichtingsdagen ook om en 
nabij dezelfde datum zaten, leek het mij vrij overbodig zelf ook nog een avond te organiseren.   
    

Plaatsingscommissie  

Heel veel meer dan zeggen dat ik hierbij aanwezig ben geweest kan ik eigenlijk niet. Iedereen heeft 
waarschijnlijk hele romantische ideeën over hoe een plaatsingscommissie heel streng naar 
dossiers kijkt, maar in werkelijkheid selecteert sinds 2014-2015 Microsoft Excel willekeurig 
studenten voor de cursus. Dit zijn vanzelfsprekend studenten die ‘over zijn’: vrijwel iedere cursus 
heeft voorrangsregelingen voor verdiepingspakketten en minors etc., en in de voorselectie wordt 
wel rekening gehouden met studenten die verder zijn met hun opleiding. Eerstejaars vallen in de 
meeste gevallen bijvoorbeeld meteen af. De reden dat ik hierbij zat was dat er een student en 
docent bij aanwezig moeten zijn om er zeker van te zijn dat er geen gekke dingen gebeuren. In de 
loop der jaren is het een gebruik geworden dat de commissaris onderwijs dit doet.   
  

Commissies  

Ik was verantwoordelijk voor vier commissies: de UBO, HMD, Dramacommissie en Filmcommissie. 
Wat betreft de UBO en HMD is het lastig te zeggen over hoe goed ze gepresteerd hebben omdat ik 
respectievelijk voorzitter bij de een en secretaris bij de ander was. Voor de UBO verwijs ik daarom 
wederom naar het UBO jaarverslag. Over de HMD wil ik zeggen dat ik de communicatie onderling 
als zeer goed ervaren heb.   
 Zowel de Dramacommissie als de Filmcommissie hebben bijzonder goed gepresteerd. Ondanks 
het feit dat de Filmcommissie opstartproblemen had door miscommunicatie met het departement 
heeft de commissie drie fenomenale filmavonden neer kunnen zetten én een filmquiz en een 
excursie naar een James Bond-tentoonstelling op poten kunnen zetten.  
 Ook de Dramacommissie mag zeer trots zijn: drie uitverkochte avonden, fantastische organisatie 
en uitstekend acteerwerk! Op een aantal kleine punten in de afwikkeling na is naar mijn weten 
alles bij deze commissie meer dan gesmeerd gelopen.    
  

Departementsafsluiting  

Toen rond april het einde van het academisch jaar alweer in zicht kwam ben ik vrij snel met de 
onderwijsdirecteur en mijn collega van Stichting ART om de tafel gaan zitten om te kijken welke 
invulling we zouden geven aan de Departementsafsluiting. Al snel werd besloten het format van 
een jaar eerder (een ‘afsluiting’ in plaats van een onderwijsevaluatiedag) weer uit de kast te 
trekken en er een iets andere draai aan te geven. Het idee was voornamelijk om terug te blikken 
op eerdere jaren, het afgelopen jaren en waar dat kon wat toekomstmuziek te spelen. Hoewel ik 
er zeker van ben dat iedere spreker die ik geregeld heb voorzien was van een heldere instructie, 
bleek de inhoud van de lezingen soms wat arbitrair – maar daarmee niet minder vermakelijk. Er 
is gelukkig naast wat gemompel ook redelijk wat gelachen. Er is nog goed geborreld op de 
aansluitende barbecue. Mijn eeuwige dank voor een groot deel van de organisatie voor die dag 
gaat ook zeker uit naar Nora El Hantali.   
  

De Nieuwe Universiteit/Rethink UU  
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In 2014-2015 heeft zich een interessante wending voorgedaan in het onderwijsdebat. Omdat 
studenten aan de UvA, met name bij de faculteit Geesteswetenschappen, het beleid van het CvB 
zat waren besloten ze een gebouw te bezetten. Dit, samen met een aantal andere ontwikkelingen 
heeft geleid tot een hele storm aan discussies over de mail en een hetze tegen iedere vorm van 
bureaucratie in de universiteit. De discussie heeft Utrecht niet ongemoeid gelaten, hoewel er hier 
niet bepaald heftige dingen zijn gebeurd en er beleidstechnisch ook zeker geen roer is omgegooid. 
Mijn rol als commissaris onderwijs is in deze immens complexe discussie beperkt gebleven. Wij 
waren er als bestuur van overtuigd dat het niet juist was een standpunt in te nemen, in plaats 
daarvan koos ik ervoor een faciliterende rol te vervullen. Uiteindelijk hebben er twee 
discussieavonden voor studenten over de opleiding plaatsgevonden en heb ik iedereen die 
geïnteresseerd was naar de juiste websites en contactpersonen doorverwezen.  
  

Tot slot  

Het is wellicht nog goed te noemen dat ik naast mijn functie van commissaris onderwijs ook actief 
ben geweest bij VIDIUS als zijnde de voorzitter van de studieverenigingenraad. Voor iedereen die 
daar geïnteresseerd in is, er is vast bij VIDIUS een verslag van mijn werkzaamheden te krijgen en 
anders staat iedereen het vrij dat aan mij te vragen.   
Verder rest mij te zeggen dat ik een fantastisch jaar heb gehad dat zich niet in een aantal woorden 
samen laat vatten, en zeker niet in dit verslag. Vele anekdotes zullen mij ongetwijfeld lang 
bijblijven en ik hoop nog vaak – en zeker met mijn bestuursgenoten – te mogen proosten op een 
mooi jaar met bizar veel geweldige herinneringen.  
  

Lex van Rens  
commissaris onderwijs 2014-2015  
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COMMISSARIS INTERN  
 
Een jaar als bestuur kan je om veel verschillende redenen doen. De een wil graag zijn CV opfleuren, 
terwijl de ander zijn netwerk wil uitbreiden. In principe doet iedereen een bestuursjaar omdat hij 
de vereniging een warm hart toedraagt. Dan ligt een ‘Commissaris Intern’ functie uiteraard voor 
de hand. Een functie waarbij je je voornamelijk bezighoudt met de activiteiten waar het binnen 
een vereniging echt om draait. Bovendien is er de vrijheid zoals het organiseren van activiteiten, 
borrels of andere belangrijke activiteiten waarbij iedereen bij elkaar komt. Zowel gezelligheid 
door middel van bijvoorbeeld DoMiBo’s, maar ook inhoudelijke activiteiten zoals de komst van de 
oorlogsveteraan. Bovendien kunnen sommige activiteiten zelfs financieel gewin opleveren, iets 
wat natuurlijk altijd van pas kan komen. Deze combinatie maakte het voor mij als Commissaris 
Intern mogelijk om mij zowel bezig te houden met de opererende kant van een vereniging, als het 
focussen op kleinere activiteiten waar een vereniging zichzelf mee onderscheidt. In dit verslag kijk 
ik terug naar het afgelopen jaar en wat er allemaal voor de leden van de Utrechtse Historische 
Studentenkring is georganiseerd. Bovenal is het een verslag van een jaar vanuit mijn eigen 
perspectief.  
  

Liftwedstrijd  

Een van de hoogtepunten van mijn bestuursjaar was al meteen in het begin, namelijk de  
Liftwedstrijd. Geïnspireerd op het 88ste jaar wilden wij graag deze invented tradition voortzetten. 
De organisatie van de Liftwedstrijd had een lange aanloop. Al in de zomer van 2014 ben ik op zoek 
gegaan naar een goede bestemming. Aangezien UHSK-reizen Frankrijk vaak overslaan, was Lille 
een originele keuze. Daarnaast werd in de zomer van 2014 praktische onderdelen zoals het 
verblijf en de busmaatschappij geregeld. Dit jaar zouden de deelnemers op de terugweg 
gezamenlijk afreizen naar Utrecht, aangezien de kosten hiervoor laag waren en het naar mijn 
mening een betere keuze is dan terugliften.  
 De liftwedstrijd verliep nagenoeg vlekkeloos. Veel deelnemers kwamen op tijd in Lille aan. Het 
laatste koppel kwam rond 21 uur in de avond aan bij het hostel. Ondanks dat sommige koppels 
vrij vroeg binnenkwamen, wisten ze zich te vermaken met de verschillende opdrachten, of op een 
terrasje in de stad zelf. Onderweg hielden wij goed in de gaten waar alle koppels zich bevonden, 
zoals wij eventueel konden ingrijpen indien dat nodig was. Dit was gelukkig niet aan de orde.  
 Doordat de wedstrijd organisatorisch goed verliep en iedereen ogenschijnlijk een leuk weekend 
heeft gehad, was het een goed begin van het jaar. Zowel als activiteit maar ook een goede 
graadmeter van de samenwerking binnen het bestuur.  
  

Interne activiteiten  

Naast de liftwedstrijd zijn er verschillende andere, veelal kleinere, activiteiten georganiseerd. 
Deze werden voornamelijk in de eerste twee blokken van het jaar georganiseerd, aangezien er op 
dat moment plek was op de UHSK-kalender evenals dat ze vaak te maken hadden met bepaalde 
feestdagen.  
 Allereerst hebben we de DoMiBo aan het einde van het blok weer geherintroduceerd. Hiervoor 
konden we de foyer van Kromme Nieuwgracht 20 kosteloos gebruiken. In deze ruimte was er 
ongeveer plek voor 40 leden. De DoMiBo’s werden zeer goed bezocht. Zo waren er vaak spellen 
aanwezig en kwam men uiteraard af op de verschillende dranksoorten en voedsel. Hier 
vermaakten men zich prima en was de zaal nog vol tegen het einde van de borrel.  
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 De belangrijkste feestdag gerelateerde activiteiten waren Sinterklaas en de UHSK Kerstmarkt, een 
soort ‘DoMiBo plus’. De opzet van Sinterklaas was gelijk aan andere jaren. Zo kwam Sinterklaas 
langs samen met twee hulppieten. Alle commissies hadden voor een cadeau en gedicht gezorgd en 
deze werden onder toezicht van de Sint geopend.   
 De Kerstmarkt had dit jaar een andere opzet. De ruimte van KNG 20 is beperkt, waardoor het 
belangrijk was dat we controleerden hoeveel mensen er binnenkwamen in verband met 
brandveiligheid. Hierom gingen we over tot een ticketsysteem. Op de Kerstmarkt waren 
verschillende commissies vertegenwoordigd. De Galacommissie, die tevens hun thema bekend 
zouden maken, de Feestcommissie, die er stonden met een spel inclusief drank, de 
Carrièrecommissie, die ervoor zorgden dat iedereen een kerstkaart thuis zou krijgen, de 
Excursiecommissie, die met speciale wodka iedereen letterlijk en figuurlijk warm maakten voor 
de grote reis naar Polen en de Activiteitencommissie, die traditiegetrouw het eten verzorgde.  
 Een nieuw aspect dit jaar was het inzamelen van geld voor het goede doel, om als vereniging 
maatschappelijk ons steentje bij te dragen. Hiervoor kozen we voor ‘Support Your Locals’, die geld 
inzamelden voor een nieuw lichtplan voor de Utrechtse daklozenopvang ‘het Catharijnehuis’. We 
kozen: ‘Support Your Locals’ omdat het een verschil zou maken voor Utrecht, ‘onze’ stad. Door 
middel van het ticketsysteem, vrije giften van leden en een loterij, werd er een respectabel bedrag 
opgehaald van rond de 235 euro. Hierbij graag een vermelding voor de Acquisitiecommissie die 
samen met het bestuur veel tijd heeft gestoken in het vinden van spullen voor de loterij. Dank 
hiervoor.  
    

Diesweek  

De 89ste dies van de Utrechtse Historische Studentenkring werd, mede dankzij de inzet van de 
verschillende commissies, een zeer geslaagde week. De week moest niet al te druk worden, 
aangezien het geen vrije (studie)-week was voor de leden. Zo waren er wat rustigere dagen, zoals 
de maandag overdag en de woensdag overdag, om optimaal voor te bereiden op het Open Podium 
van de MusiCie (maandag) en het Gala (woensdag). Daarnaast was er op dinsdag een diesborrel, 
zowel voor externe besturen als voor leden, en op donderdag een pizzalunch op de kamer. 
Bijkomen van het gala was ook mogelijk tijdens het lasergamen, georganiseerd door de 
Activiteitencommissie op donderdagavond. De week werd in stijl afgesloten door de Historisch 
Relevantie Commissie, die door middel van een bierverteller een geweldig activiteit hadden 
georganiseerd.  
 Het was een succesvolle week; de activiteiten waren allemaal nagenoeg vol. Dit is mede dankzij 
de planning en voornamelijk dankzij de inzet van de verschillende commissies ontstaan.  
  

Overige activiteiten  

Naast de interne activiteiten, waren een aantal activiteiten gericht op niet-leden. Allereerst was er 
in oktober een VWO 6 dag, waarbij verschillende scholieren langskwamen om samen met leden 
van de UHSK informatie te zoeken voor hun profielwerkstuk in de Universiteitsbibliotheek. Het 
waren ongeveer 25 scholieren die werden bijgestaan door ongeveer 15 studenten. De docente, en 
UHSK-lid, Pauline de Zwart was erg enthousiast over dit initiatief en hopelijk wordt hier volgend 
jaar een vervolg aan gegeven.   
 Daarnaast zat ik namens de UHSK in de Let’s Go commissie. Dit leidde in juni 2015 tot het ‘Let’s 
Go Ghetto’ feest. De opkomst van UHSK-leden was niet groot, desalniettemin leverde het feest geen 
direct verlies op aangezien tekorten werden opgevuld door overschotten van het feest aan het 
begin van het collegejaar.   
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 Meer studie-inhoudelijk was het bezoek van de Tweede Wereldoorlogs-veteraan Maxwell in mei 
2015. Kort na het vieren van Bevrijdingsdag kwam Maxwell spreken voor een groep van 
studenten, zowel voor leden als niet-leden. Ik organiseerde deze activiteit samen met Juul. Dit was 
een activiteit waarbij onze leden een unieke kans kregen om kennis te maken met het bijzondere 
verhaal van Maxwell, waardoor er een situatie werd gecreëerd waarbij studenten actief vragen 
konden stellen aan personen die een wezenlijk onderdeel zijn van de westerse geschiedenis.  
  

Boekverkoop en Boekenfonds  

Een ander belangrijk aspect van mijn functie was de boekverkoop, zowel de studieboeken aan de 
leden als het boekenfonds.  
 De boekverkoop verliep prima. Het meeste geld werd in principe in het eerste blok opgehaald, 
maar ook in de rest van het jaar kwam er een hogere omzet, en daarmee hogere toelage voor de 
UHSK, ten opzichte van het jaar daarvoor. Het doel was dit jaar voornamelijk om meer mensen te 
attenderen op de boekverkoop en meer boeken aan te bieden. Dit doel is gedeeltelijk bereikt. Door 
iets creatiever om te gaan met facebook, kwamen er meer reacties op de berichten. Of dit 
daadwerkelijk tot meer bekendheid voor de boekverkoop leidde, is moeilijk na te gaan. Wel is het 
belangrijk om creatief te zijn als het gaat om berichten over de boekverkoop, alleen dan komt het 
onder de aandacht van de verschillende leden.   
 Daarnaast is er meer aanbod gecreëerd door ook boeken van masteropleidingen aan te bieden. 
Hier moet wel een kanttekening worden gemaakt dat dit enkel effect had op blok 2, aangezien in 
blok 3 en 4 er nauwelijks vakken worden gegeven in de mastertrajecten aangezien men veelal 
bezig is met stages of scripties. Bovendien zijn er helaas nog steeds docenten die vrij laat, of niet, 
hun boekenlijsten doorgeven. Dit probleem is aangekaart bij het departement, die  beterschap 
beloofde.  

Het Boekenfonds is dit jaar, zoals beloofd, weer goed aangevuld. In het eerste half jaar lag 
de focus voornamelijk op giften van docenten van het departement. Deze boeken werden vooral 
via Bol.com verkocht. In het tweede half jaar lag de focus meer op de boeken van de Openbare 
Bibliotheek van Utrecht. Deze boeken werden voor een kleine prijs aangeboden op de 
boekenmarkt in februari. Bovendien werden ze geprijsd, waardoor het voortaan duidelijk was 
voor alle leden hoeveel boeken kosten en dat ze altijd te koop waren.  
 Dankzij het aanvullen van het boekenfonds, de succesvolle boekenmarkt in februari en de 
boekverkoop op de kamer is het boekenfonds uitgegroeid tot een van de belangrijkste 
acquisitiebronnen van de UHSK. Waar de verwachte opbrengst rond de 400 euro lag, werd er meer 
dan 1000 euro binnen gehaald. Hiervoor wil ik dan ook voornamelijk de docenten van het 
departement geschiedenis bedanken en iedereen die mij hielp op de verschillende 
boekenmarkten. Ondanks dat er altijd gezegd wordt dat het lastig is om acquisitie te vinden voor 
de opleiding Geschiedenis, laat het Boekenfonds zien dat er wel degelijk wat mogelijk is. 
Bovendien is het ook een extra service naar de leden toe, zij kunnen immers goedkoop historische 
bronnen aanschaffen.  
  

Website  

Een ander belangrijk onderdeel van ons beleidsplan is de website. Het afgelopen paar jaar heeft 
de UHSK veel geld geïnvesteerd in de website, wij vonden dan ook dat het bestuur hier goed 
gebruik van diende te maken. Zo hebben wij veel foto’s enkel op onze website geplaatst, werd er 
essentiële informatie enkel op de website gepubliceerd en was de informatie altijd up-to-date. 
Mede hierdoor zijn de bezoekersaantallen verdubbeld en in sommige maanden zelfs 
verdriedubbelt. Bovendien moet op langere termijn de website als voornaamste 
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communicatiebron gaan gelden en moet men minder leunen op trendgevoelige social media 
platformen zoals Facebook.  
  

  

Commissies  

Dit jaar had ik de eer om de commissieverantwoordelijke te zijn voor de Activiteitencommissie, 
de Galacommissie, de Historisch Relevante Commissie en het Politiek Café.  

Doordat de kosten van de geslaagde Biercantus dit jaar onder controle werden gehouden, 
was er voor de Activiteitencommissie genoeg geld over om grotere andere activiteiten te 
organiseren. Hierdoor heeft de Activiteitencommissie zich het gehele jaar laten gelden en werden 
over het algemeen hun activiteiten goed bezocht. Enkel de opkomst tijdens de sportieve 
activiteiten viel enigszins tegen, maar dat lag zeker niet aan het enthousiasme van de commissie.   
  Het lukte de Galacommissie dit jaar om zichzelf te overtreffen. Door de verhoogde toelage 
op de begroting lukte het de commissie dit jaar om weer een gala te organiseren met zijn unieke 
pluspunten. Zo was er een professionele fotograaf aanwezig en was de locatie, een boot, zeer 
bijzonder. Hierdoor hoefde de commissie niet de prijs van de entreebewijzen te verhogen, maar 
werd de verjaardag van onze vereniging toch in stijl gevierd.  
  De Historische Relevante Commissie begon het jaar erg sterk met een uitstekende 
Historische Kroegentocht. Daarna wist de commissie steeds interessante activiteiten te 
organiseren, die veelal goed werden bezocht. Opvallend was dat het de commissie lukte om 
serieuze activiteiten te combineren met ontspanningsactiviteiten. Denk aan de verschillende 
lezingen van onder andere Laurien Crump en vertegenwoordigers van het Ministerie van 
Buitenlandse Zaken, maar ook activiteiten zoals de Bierverteller.  
  Het Politiek Café heeft afgelopen jaar een zeer succesvol jaar gedraaid. Waar het andere 
jaren moeite had met het organiseren van activiteiten, lukte dat dit jaar zeer goed. Zo regelden ze 
een interessante lezing van Friso Wielenga en was het debat tussen de voorzitters van de 
Utrechtse afdelingen van landelijke jongerenpartijen een hoogtepunt van het jaar.   
  Mijn samenwerking met alle vier de commissies verliep zeer goed. Ik wil eenieder dan ook 
bedanken voor hun bijdrage. Zonder de vele, goed georganiseerde activiteiten stelt een 
bestuursjaar uiteraard nauwelijks wat voor. Bovendien vond ik het zeer prettig dat er werd 
geluisterd naar eventuele suggesties. Hierdoor was er geen sprake van een strijd tussen de 
commissie en de bestuursverantwoordelijke, maar probeerden we door samen te werken een 
mooie activiteit neer te zetten. Dit geldt natuurlijk in het bijzonder voor mijn vier commissies, 
maar ook voor de vele andere commissies waarmee ik afgelopen jaar heb samengewerkt. Aan het 
eind van het jaar is er weliswaar een Commissiebedankdag, maar de dank kan niet groot genoeg 
zijn voor alle leden die vrijwillig vele uren in het jaar opofferen om een mooie activiteit(en) neer 
te zetten. Dit moeten we met zijn allen niet vergeten, ondanks dat we allemaal verschillende 
(andere) verantwoordelijkheden hebben, proberen we er samen iets moois van te maken.  
  

Slot  

Het collegejaar 2014-2015 was een zeer intensief en interessant jaar geweest. Dit is mede dankzij 
jullie als leden mogelijk gemaakt. Het afgelopen jaar was soms vermoeiend, zeker wanneer ik het 
probeerde te combineren met mijn studie. Desondanks heb ik vooral veel kunnen genieten. Het 
grootste plezier beleefde ik wanneer activiteiten vlekkeloos verliepen, wanneer zalen helemaal 
vol zaten of wanneer er zichtbaar plezier werd gemaakt. Het klinkt heel logisch, maar soms 
vergeten we dat dit het uitgangspunt is van alles wat we organiseren. Als vereniging zijn we 
belangrijk op verschillende gebieden; het thuis laten voelen van nieuwe studenten, het contact 
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met het departement of het feedback geven van studie inhoudelijke veranderingen. Maar wat 
uiteraard het belangrijkste is, is dat we met zijn allen een goede tijd beleven. Dat we aan het einde 
van een activiteit kunnen zeggen: “Goh, dit was leuk”. Ik wil dan ook iedereen bedanken waarmee 
we dit jaar zo mooi hebben gemaakt en waarmee ik veel plezier heb beleefd. In het bijzonder 
uiteraard mijn vijf helden. We maakten soms lange dagen, konden op elkaar zeuren maar bovenal 
hebben we veel lol gemaakt. Yvonne, Hans, Wouter, Lex en Juul, dank daarvoor. Het was een zeer 
interessant en bijzonder jaar. Maar aan het einde hiervan kan ik gelukkig zeggen. “Goh dit was 
leuk.” Dankjewel!  
  

Mart Teunissen  
Commissaris intern 2014-2015  
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COMMISSARIS EXTERN 
Het afgelopen jaar heb ik de eer gehad de functie van commissaris extern binnen het 89ste bestuur 
van de UHSK te mogen vervullen. Dit heb ik met veel plezier gedaan en we mogen, al zeg ik het 
zelf, terugkijken op een succesvol jaar. Mijn takenpakket bestond uit een aantal vaste taken, zoals 
het vertegenwoordigen van de UHSK binnen externe overlegorganen, het organiseren van de 
jaarlijkse studiereis. Daarnaast was ik verantwoordelijk voor arbeidsmarktoriëntatie en ten slotte 
het begeleiden van drie commissies.   
  

Vertegenwoordiging  van  de  UHSK  binnen  externe  overlegorganen  

Dit jaar heb ik de UHSK vertegenwoordigd bij de externe overlegorganen zowel binnen en buiten 
Utrecht. Het was mijn taak om deze vergaderingen bij te wonen en hierover verslag uit te brengen 
naar mijn medebestuurders. Dit betrof het SVO Geesteswetenschappen, VIDIUS Studentenunie, 
Studenten Geschiedenis Nederland en ISHA.  
  

SVO Geesteswetenschappen  

De UHSK neemt deel aan het Studie Verenigingen Overleg Geesteswetenschappen. Dit overleg 
vond eens in de zes weken plaats en tijdens mijn bestuursjaar was ik de afgevaardigde van de 
UHSK bij deze overleggen. Het SVO heeft voornamelijk kennisuitwisseling en het organiseren van 
gezamenlijke, faculteitsbrede activiteiten als doel. Kennisuitwisseling en het onderhouden van 
contacten gebeurde tijdens de SVO-vergaderingen. Daarnaast organiseerde SVO Ragstock,  Let’s 
Go, een Scavenger Hunt, een symposium en een workshop. Door een gebrek aan aanmeldingen 
zijn er echter een aantal activiteiten niet doorgegaan dit jaar. Dit probleem speelt al enkele jaren 
en het blijft lastig om UHSK-leden te enthousiasmeren voor SVO-activiteiten.  Dit komt enerzijds 
doordat de UHSK zelf al ontzettend veel activiteiten organiseert en de leden op een gegeven 
moment verzadigd zijn. Aan de andere kant heeft SVO niet veel naamsbekendheid onder de leden 
van de verschillende studieverenigingen. De UHSK heeft dit jaar dan ook niet actief deelgenomen 
aan het organiseren van SVO activiteiten, behalve aan de organisatie van twee Let’s go feesten. 
Beide Let’s Go feesten zijn dit jaar in redelijke getalen door UHSK-leden bezocht en de feesten 
kunnen als succes worden gezien.   

Door de afgelastingen was het SVO dit jaar voornamelijk een overlegorgaan, een orgaan 
waar kennis werd gedeeld en een medium waar studieverenigingen konden brainstormen over 
nieuwe ideeën op uiteenlopende gebieden. Het is jammer dat de activiteiten van het SVO binnen 
de UHSK minder leefde, maar voor de kennisuitwisseling voor het verkrijgen van informatie 
vanuit de faculteit en voor het onderhouden van de contacten tussen verschillende 
studieverenigingen was het SVO dit jaar een succes.  
  

VIDIUS  

Tevens was ik dit jaar aanwezig bij de vergaderingen van de Studentenunie Voor iedereen Die in 
Utrecht Studeert (VIDIUS). Lex, onze commissaris onderwijs is ook een aantal keer mee geweest 
naar de algemene vergaderingen van VIDIUS, mede omdat hij voorzitter van de 
Studieverenigingenraad (SVR) was. VIDIUS bestaat sinds 2011 en heeft ook het afgelopen jaar veel 
vooruitgang geboekt qua professionalisering. De algemene ledenvergaderingen van VIDIUS waren 
goed bezocht door zowel WO als HBO studentenverenigingen en ook gezelligheids- en 
sportverenigingen kwamen op deze vergaderingen af. Verder heeft VIDIUS ons dit jaar goed 
geïnformeerd over de afschaffing van de basisbeurs en de gevolgen daarvan.   
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Ook de Nieuwe Universiteit was op de Ledenvergaderingen van VIDIUS een onderwerp. 
VIDIUS heeft dit jaar al hun leden goed geïnformeerd en de Nieuwe Universiteit werd uitgebreid 
besproken op de Algemene Ledenvergaderingen.   

De Studieverenigingenraad (SVR) is een onderdeel van VIDIUS en richt zich op 
universiteitsbrede studentenzaken. Van iedere faculteit van de UU zit er een afgevaardigde in de 
SVR. Op de overleggen van de SVR werd onder andere de verdeling van bestuursbeurzen en het 
afschaffen van de basisbeurs besproken.   
  

Studenten  Geschiedenis  Nederland  (SGN)  

Het gezelligste en meest leerzame orgaan waar ik dit jaar in heb gezeteld was de Studenten 
Geschiedenis Nederland (SGN). Samen met de bestuursleden van Excalibur (Radboud 
Universiteit), Kleio (Universiteit van Amsterdam), Merlijn (Vrije Universiteit), HSVL (Universiteit 
Leiden), UBBO Emmius (Universiteit Groningen) en ACE (Erasmus Universiteit Rotterdam) 
hebben wij een SGN-dag georganiseerd en vergaderd over wat een studievereniging van 
geschiedenis nu allemaal kan doen voor haar leden. Dit jaar vond de SGN-dag plaats in Nijmegen 
op 20 februari 2015 en het thema was: ‘Hippies en Heiligen: de jaren zestig’. Hoewel de 
Geschiedenisvereniging van Nijmegen, Excalibur, grotendeels de organisatie van de dag op zich 
heeft genomen, konden wij als SGN-bestuur bijspringen waar het nodig was. De SGN-dag begon 
met een symposium waar drie sprekers over verschillende aspecten van de jaren zestig spraken. 
De dag werd vervolgd met een bezoek aan het Valkhofmuseum, een stadswandeling en een 
bierproeverij. Als afsluiting werd er gezamenlijk gegeten en was een historische quiz. Op de dag 
waren veel UHSK-leden aanwezig en in totaal waren er meer dan honderd Geschiedenis studenten 
uit heel Nederland. Het was  een succes en door de gehele dag was er een goede balans tussen 
inhoudelijke- en gezelligheidsactiviteiten.   

Via SGN was er dit jaar ook een gezamenlijk besturenoverleg wat als zeer positief is 
ervaren. Tijdens dit overleg was ieder bestuur voltallig aanwezig en droeg ieder bestuur twee 
agendapunten aan. Deze agendapunten gingen over uiteenlopende zaken, zoals boekverkoop, 
introductie, alumnibeleid en sponsoring. Het overleg was vooral handig, omdat we van andere 
besturen konden horen hoe zij met bepaalde punten omgaan. Deze vergadering werd dusdanig als 
nuttig ervaren dat we het volgende SGN-bestuur hebben geadviseerd, om twee keer per jaar een 
dergelijk overleg te houden.  De vergaderingen van SGN zelf vonden eens in de zes weken plaats 
in Utrecht. Begin december vond het besturenoverleg plaats in Amsterdam.   

  

International  Students  of  History  Association  

Vorig jaar is door de UHSK al geprobeerd meer belangstelling voor ISHA op te wekken. Dit hebben 
wij dit jaar proberen voort te zetten door de reizen van ISHA te promoten op de stuurgroep, de 
website en op de UHSK-facebook. Het heikele punt met ISHA blijft echter dat het een zeer traag 
orgaan is dat vooral op Oost-Europa is gericht. Contact met ISHA bleek ook dit jaar erg lastig. Pas 
vlak voor de inschrijfdeadline kwam ISHA met promotiemateriaal en informatie over de reizen. 
De reizen naar Boekarest en Skopje hebben we actief kunnen promoten, maar helaas wilde er 
niemand mee.   
  

Studiereis   

Mijn grootste taak voor dit jaar was de organisatie van de jaarlijkse studiereis. In samenwerking 
met het Departement Geschiedenis en Kunstgeschiedenis heb ik samen met Jacco Pekelder en  
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Lars Behrisch dit jaar de jaarlijkse studiereis naar Berlijn georganiseerd. De reis vond plaats van 
14 tot en met 17 mei en had als thema: Berlijn: ‘Koningen, keizers en Kanseliers’. De gehele reis 
stond in het teken van de Pruisische geschiedenis.       
 Doordat ik afgelopen jaar vroeg ben begonnen met het benaderen van docenten had ik omstreeks 
november al twee docenten gevonden. De samenwerking met de docenten verliep soepel en de 
vergaderingen waren altijd productief. Vanaf december kwamen wij eens in de maand bij elkaar 
om dingen voor de reis te bespreken en via de mail hadden we wekelijks contact. Jacco en Lars 
hebben beiden ook activiteiten voor de reis geregeld en daar ben ik ze zeer dankbaar voor.   

Helaas is de reis op een paar deelnemers na niet helemaal vol geraakt. Zelf denk ik dat dat 
komt door het grote aantal reizen dat de UHSK per jaar al organiseert. Naast de jaarlijkse Grote 
Reis, Kleine Reis en Amelandreis hadden we dit jaar voor de tweede keer ook een Liftwedstrijd. 
Aan de reis hebben uiteindelijk 47 personen deelgenomen.   

Voorafgaand aan de reis was een educatief programma georganiseerd bestaande uit een 
lezing en een informatieavond. De lezing werd verzorgd door de Duitse kunsthistorica Zitha Pöthe. 
Zij sprak over haar net gepubliceerde proefschrift over de Brandenburger Tor. Tijdens de 
informatieavond hebben de docenten Lars Behrisch en Jacco Pekelder allebei een kort college 
gegeven. Deze colleges gingen over de geschiedenis van Pruisen en de geschiedenis van Berlijn. De 
inleidende lezing en de informatieavond ondersteunden het educatief karakter van de studiereis.   

Aan de hand van het thema van de studiereis is er een divers cultureel programma 
opgesteld. Zo hebben we een bustour door de stad gehad, waarbij we op verschillende historische 
plekken stopte. Daarnaast hebben we ook nog een historische standswandeling gedaan, een lezing 
van een partijlid van Die Linke gehad en de Rijksdag bezocht, de collectie van het Deutsches 
Historisches Museum bewonderd en door de tuinen van paleis Sanssoucci in Potsdam gewandeld. 
Op zondag konden de deelnemers kiezen of ze naar het Pruisische paleis Charlottenburg of het 
Stasimuseum wilden. We verbleven in het st. Christophers Inn hostel, wat we als zeer prettig 
hebben ervaren. Het hostel zat midden in het centrum en had alle benodigde faciliteiten. De reis 
verliep soepel. De docenten waren ontzettend enthousiast en behulpzaam en ook de deelnemers 
liepen het programma erg enthousiast mee. Ik kijk dan ook terug op een interessante, leuke 
studiereis en een uitdaging waarvan ik enorm heb genoten.  
  

  

Driehoek en commissies  

Het afgelopen jaar was ik verantwoordelijk voor drie commissies: De Alumnicommissie, de 
Acquisitiecommissie en de Carrièrecommissie. Alle drie de commissies kregen in het begin van 
het jaar per mail hun draaiboek toegestuurd, wat ik in de eerste vergadering met ze heb 
doorgenomen. Voor de rest heb ik de commissies zo vrij mogelijk gelaten.  De vorig jaar opgezette 
Driehoek is dit jaar doorgezet. De Driehoek is een samenwerking tussen de Alumni-, Acquisitie- 
en Carrièrecommissie. Dit jaar was ten opzichte van vorig jaar veranderd dat het overleg nu werd 
opengesteld voor alle leden van de commissies in plaats van alleen de voorzitters. Hierdoor 
merkte we dat de commissies als geheel beter bij de Driehoek werden betrokken en dat er een 
breder scala aan ideeën aangedragen werd. Samen met de Driehoek heb ik dit jaar wederom de 
Arbeidsmarktoriëntatiedag georganiseerd.   

Tijdens het jaar heb ik verschillende keren met Saskia Stevens en Winny Bierman overlegd 
over de Arbeidsmarktoriëntatiedag. Een aantal keren waren hier commissieleden van de Driehoek 
bij en een paar keer heb ik alleen met Saskia en Winny vergaderd. Net als vorig jaar was dit een 
dag vol workshops en lezingen van alumni, met een afsluitende borrel. De dag is goed bezocht en 
zowel bij de studenten als de alumni die de lezingen gaven goed ontvangen.   
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Acquisitiecommissie  

Voor de Acquisitiecommissie bestond de begeleiding uit het meedenken over nieuwe contracten 
en nieuwe kortingsacties. Aan het einde van het jaar heb ik samen met de voorzitter van de 
commissie en twee leden een gesprek gehad met Oud-Utrecht, wat geleid heeft tot een 
intensievere samenwerking met de vereniging voor het volgende jaar. De Acquisitiecommissie 
heeft een mooi jaar achter de rug met leuke activiteiten, zoals een pasavond voor het gala en een 
pokertoernooi. Daarnaast zijn ze intensief bezig geweest met het regelen van kortingen voor 
UHSK-leden. Dit bleek niet altijd even makkelijk, maar er zijn ook goede deals uitgekomen zoals 
bij de Bemmy’s op de Voorstraat.   
  

Alumnicommissie  

De Alumnicommissie heeft dit jaar weinig begeleiding nodig gehad. Deze commissie kan zeker 
terugkijken op een erg succesvol jaar met veel goed bezochte activiteiten. Het student-alumni 
diner werd in december voor de eerste keer georganiseerd en dit was een groot succes. Tijdens 
een driegangendiner zaten er alumni uit verschillende sectoren aan tafels en na iedere gang kon 
je als student bij een andere tafel aansluiten. Door de informaliteit die rondom het dineren hing 
ontstond er een ontspannen sfeer waarbij er over loopbaanoriëntatie en interesses werd gepraat. 
Zowel van alumni als studenten hebben we veel positieve reacties over dit diner gekregen en het 
is dan ook zeker voor herhaling vatbaar. Verder heeft de Alumnicommissie dit jaar nog een 
Alumnidag georganiseerd die helemaal vol zat.   
  

Carrièrecommissie  

De Carrièrecommissie was de afgelopen jaren een ondergewaardeerde commissie bij de UHSK, 
maar is dit jaar geheel nieuw leven in geblazen. Dit jaar heeft de commissie, die volledig uit nieuwe 
commissieleden bestond, meerdere activiteiten georganiseerd en op het gebied van arbeidsmarkt 
georiënteerde activiteiten echt iets voor de UHSK toegevoegd. Zo zijn er meerdere 
bedrijvenbezoeken geweest, zoals naar uitgeverij Materijs, Andere Tijden en naar het Amsterdam 
Museum. Daarnaast heeft de commissie in samenwerking met Saskia Stevens de stage- en 
buitenland voorlichting georganiseerd.   
  

Overige taken  

Naast de vaste taken van commissaris extern zijn er ook losse taken die ik dit jaar heb opgepakt. 
Zo heb ik samen met Mart de organisatie van de lezing van oorlogsveteraan Martin Maxwell 
opgepakt. Maxwell is een Canadese WO-II veteraan en hij heeft op 7 mei tijdens een lezing zijn 
bijzondere levensverhaal verteld. De activiteit was overvol en het was erg bijzonder om het 
levensverhaal van Maxwell te horen.   
  

Alfa versus Beta Battle   

De Alfa versus Beta Battle heb ik dit jaar ook voor mijn rekening genomen. De afgelopen jaren 
leefde deze activiteit niet zo binnen de UHSK, maar dit jaar gelukkig wel. De UHSK had vier teams 
die meededen en in totaal deden er 19 teams mee van verschillende studieverenigingen. De battle 
was tussen de Alfa studies (Awater, Alias, UHSK) en de Beta studies (A-Eskwadraat, Proton en 
UBV). Vanaf februari heb ik om de drie weken vergaderd met bestuursleden van de 
bovengenoemde verenigingen om de activiteit te organiseren. Hoewel alle bestuursleden het druk 
hadden met hun eigen taken, was het organiseren niet altijd even efficiënt, maar wel altijd gezellig. 
De activiteit zelf liep gesmeerd doordat we een groot nakijkteam hadden en twee vaste 
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presentatoren. Voor het eerst in jaren heeft de er een Alfa team gewonnen en dit team was zelfs 
van de UHSK!  
Verder was ik verantwoordelijk voor het regelen van de nieuwe gadget in de diesweek; de UHSK 
USB-stick. Tevens heb ik nieuwe UHSK-stickers geregeld. Taken zoals deze zorgde voor 
afwisseling binnen mijn vaste taken en dat vond ik erg leuk. Na de Arbeidsmarktoriëntatiedag heb 
ik ook met Josi Smit, de nieuwe arbeidsmarkt en stage-coördinator van het departement een 
aantal gesprekken gehad om te kijken wat het departement aan arbeidsmarktoriëntatie wilde 
doen en of hier eventuele samenwerking met de UHSK mogelijk was.   
  

Tot slot  

Mijn bestuursjaar samen met mijn bestuursgenootjes was een heftig, druk, maar bovenal erg 
leerzaam jaar. Door het hele jaar heen heb ik genoten van wat ik mocht doen en ik had dit jaar 
voor geen goud willen missen. Tijdens mijn eerste studiejaar kwam ik in aanraking met de UHSK 
via de Excursiecommissie waar ik als eerstejaars inzat. Hierdoor merkte ik gelijk wat een open 
vereniging de UHSK is, waar voor iedereen plek is. Naarmate ik meer commissies ging doen en 
dichter bij de vereniging betrokken raakte, zag ik hoeveel de UHSK voor geschiedenisstudenten in 
Utrecht betekent.           
 Het intensief samenwerken met vijf andere bestuursleden was naast uitdaging ook een 
investering in een vriendschap waarvan ik weet dat hij nog jaren stand gaat houden. We hebben 
met zijn zessen elkaars hoogte- en dieptepunten gezien, maar zijn vooral elkaar onvoorwaardelijk 
blijven steunen en dat waardeer ik enorm. Na een jaar hebben we ontelbaar veel anekdotes en 
grappen die alleen wij zes begrijpen en ik hoop dat we die nog lang met elkaar gaan delen. Het was 
geweldig om met het gehele bestuur deze verenging een jaar lang te besturen, maar vooral ook de 
UHSK een warm hart toe te dragen. Het is fantastisch om de toewijding van de commissies te zien 
en daarnaast het plezier van de geschiedenisstudenten bij het bezoeken van activiteiten. Ik heb 
intens van dit drukke jaar genoten en kijk met veel plezier terug op het afgelopen jaar.   
  

Juul Dresen  
commissaris extern 2014-2015  

  

  

  

  
  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 

  



38  

  

REALISATIE VAN HET BELEIDSPLAN  

 

Toegankelijkheid  

Sinds jaar en dag poogt de UHSK een toegankelijke vereniging te zijn waar alle 
geschiedenisstudenten zich thuis kunnen voelen. We vonden het dan ook belangrijk om eraan te 
blijven werken dan studenten niet alleen lid worden, maar zich ook betrokken voelen. Deels 
hebben we dit in houding proberen uit te stralen, daarnaast hebben we de kamer toegankelijker 
proberen te maken. De kamer werd goed bezocht, met name eerstejaars wisten de kamer goed te 
vinden. Met het fruit op de kamer zorgden we voor een dagelijks vitamineshot voor de leden.   We 
wilden graag de informatievoorziening van de website vergroten om zo ook op digitale wijze leden 
beter bij de vereniging te betrekken en naar de nieuwe website te brengen. Dit is gelukt, zo blijkt 
uit de gestegen bezoekersaantallen. Door het updaten van de oefententamens, het plaatsen van 
enkele archiefstukken en door vaker naar de website, alwaar extra informatie over activiteiten 
stond, te verwijzen via facebook wisten meer mensen de site te vinden.   
  

Onderwijsbeleid  

Het was ons streven meer aandacht naar de serieuzere kant van de UHSK uit te laten gaan. Er zijn 
veel mooie studiegerelateerde activiteiten georganiseerd en deze werden over het algemeen goed 
bezocht. Hier zijn we erg blij mee. Daarnaast heeft er een studentenpanel plaatsgevonden om de 
scripties te evalueren en heeft Lex samen met de Opleidingscommissie de verdiepingspakketten 
geëvalueerd. Door alle commotie rondom Rethink UU hebben we besloten in samenwerking met 
René Koekoek nog twee extra onderwijsevaluatie avonden te organiseren. Hier hebben we samen 
met kunstgeschiedenisstudenten gesproken over de gang van zaken binnen het Departement GKG.   
 De ontwikkeling van het Student Actief Certificaat heeft het hele jaar geduurd, maar uiteindelijk 
lag er een plan voor een pilot van een jaar. Hierover hebben we drie keer verslag gedaan op de 
ALV en vaak gesproken met Leen Dorsman. Het puntensysteem en de administratie hiervan in 
Excel heeft Lex met hulp van het systeem van andere verenigingen opgezet. Daarnaast hebben we 
de docenten voor de raad van toezicht gezocht, zodat het volgende bestuur met de pilot van het 
SAC van start kon gaan in september.   
  

Intern/extern  

De verandering in functieverdeling hebben wij als een eerlijke verdeling van de werklast ervaren.   
Helaas is het niet gelukt om een van onze leden mee te laten gaan op een ISHA reis. Dit 

komt vooral door de erg trage communicatie vanuit ISHA. Hierdoor konden wij pas laat de data 
van de reizen doorgeven aan leden en dan moest er vaak binnen een paar dagen beslist worden of 
je mee wilde.   
  

Commissiebeleid  

We wilden commissies bewuster maken van het budget dat ze toegewezen krijgen en 
overschotten aan het eind van het jaar voorkomen. We hebben alle commissies aan het begin van 
het jaar een jaarplan laten maken waarin ze in grote lijnen hun plannen voor het jaar uiteen 
hebben gezet. We vonden dat dit erg fijn werkte, niet alleen financieel maar ook voor de 
jaarkalender van de hele vereniging.  
De Archiefcommissie wilden we extra aandacht geven. Ze hebben een erg druk jaar gehad en op 
verschillende manieren het archief zichtbaar gemaakt. Een aantal keer hebben ze opvallende of 
leuke archiefstukken gepresenteerd op de website of de stuurgroep. Daarnaast hebben ze een 
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hoop opruimwerk verzet en het archief dus weer iets netter achtergelaten dan ze het gevonden 
hebben. Daarnaast zijn de eerste grote stappen gezet betreffende het ordenen van het archief die 
nodig zijn om delen van het UHSK-archief dat nu op de kamer staat over te brengen naar het 
Utrechts Archief in 2019.  

Het eerste jaar van de Filmcommissie was een succes. Ze hebben drie filmavonden 
georganiseerd in het Louis Hartlooper Complex en deze waren allen erg goed bezocht. Hoewel de 
samenwerking met Rutger van der Hoeven niet altijd even soepel is verlopen, is ook het 
departement erg tevreden. De samenwerking zal dus voortgezet worden. Naast deze filmavonden 
heeft de commissie recensies geschreven in de Argus en hebben ze twee losse activiteiten 
georganiseerd.   
  We wilden graag dat de Politiek Café commissie zich op meer dan alleen de verkiezingen 
zou gaan focussen. Ze hebben een aantal uiteenlopende thema’s behandeld, zoals de Nederlandse 
monarchie en de Nederlandse politiek met Friso Wielenga. Daarnaast hebben ze natuurlijk ook 
gewoon aandacht besteed aan de provinciale statenverkiezingen. Dit met een debat in het 
Academiegebouw tussen vertegenwoordigers van verschillende politieke jongerenorganisaties.   
  De Driehoek heeft zich alleen op de Arbeidsmarktoriëntatiedag gefocust. Er is goed 
gebruik gemaakt van de netwerken van verschillende commissies. De Acquisitiecommissie zag 
wat minder duidelijk een rol voor zichzelf in de driehoek. Dat er maar één activiteit is 
georganiseerd is vooral te wijten aan het feit dat de commissies zelf erg goed draaiden en al genoeg 
activiteiten van de grond kregen. Op deze ontwikkeling, maar ook op het functioneren van de 
Driehoek, kijken wij positief terug.  
  

Eerstejaarsbeleid  

We hebben de eerstejaarskamerdagen naar de avond verplaatst. De eerste avond hebben we zelf 
georganiseerd en zat al gauw helemaal vol. De drie andere avonden zijn door de Eerstejaarsraad 
verzorgd en waren ook erg geslaagd. Het goedkope eten was een succes en het bleek een leuke 
manier om eerstejaars kennis te laten maken met de kamer en de borrel. De kamerdagen viel 
tevens niet meer samen met colleges en dit was fijn voor de eerstejaars. De introductie van 
kameravonden pakte goed uit en is een waardevolle additie aan het eerstejaarsbeleid van de 
UHSK,  

We wilden eerstejaars bij laten dragen aan de alternatieve studiegids die naar 
aankomende studenten gestuurd wordt. Dit bleek lastiger dan verwacht, de deadline voor de 
stukjes lag tegelijk met de deadline voor een paper en tentamens.   
  

Boekverkoop  

De boekverkoop is erg goed gegaan. Na het eerste blok waren de problemen met de Studystore 
opgelost en werden boeken vrijwel altijd op tijd geleverd. Mart heeft erg veel tijd gestoken in de 
promotie en dit was te zien aan de verkoopcijfers. De Studystore was ook erg tevreden over de 
samenwerking.   

Het Boekenfonds was een groot succes. We hebben veel boeken ontvangen van docenten 
en van de bibliotheek. Hoewel de kwaliteit van deze boeken soms discutabel was,  waren er ook 
veel goede boeken en we hebben er vrij veel kunnen verkopen. Daarnaast hebben een aantal 
docenten boeken van steevast hoge kwaliteit gedoneerd. Al met al is de totaalopbrengst van het 
Boekenfonds flink boven het begrootte bedrag uitgekomen.  
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JAAROVERZICHT ACTIVITEITEN  

 

September  

5  VrijMiBo  
9 HistoriCie: Historische Kroegentocht  
10 Let’s Go  
11 Feestcommissie: Jeugdhelden odz. Zonder Spijt Terug Naar je Kindertijd  
16  Algemene Ledenvergadering (Wissel-ALV, begin 89e bestuursjaar)  
22 Constitutieborrel  
23 Pubquiz  
24 Muziekcommissie: Akoestisch open podium in Klein Berlijn  
30  Eerstejaars kameravond   
  

oktober  

2  Spelletjesmiddag op de kamer  
11-12  Liftwedstrijd Lille  
14 Activiteitencommissie: Datediner  
15 UBO: Eerstejaarsexcursie Gemeentemuseum Den Haag  
15  Voorlichting Studeren in het buitenland.  
15   Voorzittersoverleg  
24  Tentamentraining Inleiding moderne geschiedenis  
28   Tentamenlunch op de kamer  
  

November  

3 Bezoek uitzending ‘Pauw’  
4 Politiek Café: Monarchie, een royaal vraagstuk  
6  DoMiBo  
10  Filmcommissie: Filmvertoning ‘The Hurt Locker’ in Louis Hartlooper Complex  
14-16  Excursiecommissie: Kleine Reis Bremen  
17 Meeloopdag   
18 HistoriCie: In gesprek met Buitenlandse Zaken  
18  Eerstejaarsraad: City Chase  
20  Muziekcommissie: Soups & Songs   
25  Argus: Het groot dictee der UHSK  
27   Full House  
  

December  

1  Meeloopdag   
3  Sinterklaasborrel  
9 Carrièrecommissie: Masterclass presenteren  
10 Activiteitencommissie: Biercantus  
11 SGN-besturendag  
12 Alumnicommissie: Alumnidiner   
16 Eerstejaarsraad: Kamerdag – Space Jungle  
17 Kerstmarkt  
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18 Muziekcommissie: Kerstkoor  
18  Feestcommissie: Get your Geek on odz. Flirt with a Nerd  
  

  

Januari  

5  Eerstejaarsraad: Pooltoernooi  
8 Activiteitencommissie: Squashtoernooi  
9 Filmcommissie: Excursie Designing 007 Fifty years of Bond style  
22 UBO: Excursie Huis Doorn  
23 HMD: Holocaust Memorial Day  
27  Algemene Ledenvergadering  
29   DoMiBo   
  

Februari  

3  Introductiecommissie voorlichting  
4-6  Boekenmarkt  
6   Carrièrecommissie: Bedrijvenbezoek Andere Tijden en Beeld & Geluid  
9  HistoriCie: Bezoek aan Paushuize  
9  Meeloopdag  
9 Filmcommissie: Vertoning Der Baader Meinhof Komplex in Louis Hartlooper Complex  
10 Bestuursvoorlichting  
12 Feestcommissie: Sexy History odz. Wat heb jij dit jaar geleerd?  
13 UBO: Bezoek toneelvoorstelling Medea  
17  Eerstejaarsraad: kameravond ‘Sushi en Dushi’s’  
17  Meeloopdag  
20   SGN-dag in Nijmegen: Heiligen en Hippies  
23 Excursiecommissie: Infoavond Polen   
24 Activiteitencommissie: Diner Roulé  
25 Acquisitiecommissie: Gala pasavond  
26 Carrièrecommissie: Masteravond  
  

Maart  

2-6   Diesweek  
2 Muziekcommissie: Bandnight in Stairway to Heaven  
3 Symposiumcommissie: Symposium – What’s wrong with Terrorism  
3 Diesborrel  
4 Acquisitiecommissie: Galadiner Luden  
4 Galacommissie: UHSK-Gala, A Masquerade at the Capulets  
5 Brakke pizza lunch  
5 Activiteitencommissie: ‘Happy Lasergamen’  
6 HistoriCie: Bierproeverij  
9  Meeloopdag  
11  Politiek Café: Debat Jongerenpartijen  
13  Carrièrecommissie: Bedrijvenbezoek uitgeverij Matrijs  
18  Eerstejaarsraad: Karaokeavond  
20  Arbeidsmarktoriëntatiedag  
24  Excursiecommissie: Infoavond II Polen  
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April  

7 Boekenmarkt  
8 Activiteitencommissie: Gymles  
10-19 Excursiecommissie: Grote Reis Warschau en Krakau  
21  Politiek Café: Lezing Friso Wielenga  
23 Feestcommissie: UHSK schateiland odz. Welk hol plunder jij vannacht?  
24 Infomiddag Berlijnreis  
28 Algemene Ledenvergadering  
29 Let’s Go  
30 Infoavond Berlijnreis  
  

Mei  

1  Aanzet: Jubileumsymposium  
6-8  Dramacommissie: Voorstellingen De Ideale Man  
6 UBO: Excursie Den Bosch  
7 Lezing Oorlogsveteraan Maxwell  
8 UCIS Carrièredag  
12 Eerstejaarsraad: Kameravond Illuminati  
13 Carrièrecommissie: Bedrijvenbezoek Amsterdam museum  
14-17  Departementsreis Berlijn  
18 Filmcommissie: Vertoning Apocalypse Now in Louis Hartlooper Complex  
19 HistoriCie: Boekpresentatie Laurien Crump  
21 Activiteitencommissie: Zwarte Piste  
22 Ouderdagcommissie: Ouderdag  
26 Filmcommissie: Filmquiz  
27 Muziekcommissie & studievereniging Hucbald: Klassieke Avond in Willibrordkerk  
29 -31  Excursiecommissie: Amelandreis  
  

Juni  

4  Carrièrecommissie: Stage- en buitenlandvoorlichting  
6  Alumnicommissie: Alumnidag  
9  Alpha vs. Betabattle  
10  Von der Dunklezing  
11 Feestcommissie: Aloha odz. Natte Dromen en Palmbomen  
12 Eerstejaarsraad: Zeilen  
16 Algemene Ledenvergadering  
17 Acquisitiecommissie: Pokertoernooi  
24  Jaarafsluiting Departement Geschiedenis en Kunstgeschiedenis  
26  Commissiebedankdag  
  

September  

1 HistoriCie: Historische Kroegentocht  
2 Uitreiking Lidmaatschap van Verdienste Ed Jonker  
8  Algemene Ledenvergadering (Wissel-ALV)  
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COMMISSIES  
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AANZET  
Algemene gegevens  
- Deze jaargang was jaargang 30. Er werden vier nummers uitgebracht: te weten twee reguliere 

edities (30.1 en 30.4) één nummer t.g.v. het UHSK-Symposium (30.2) en één nummer t.g.v. het 
dertigjarig bestaan van AANZET (30.3, jubileumnummer).  

- Een overzicht van de verschenen nummers, incluis inhoudsopgave van artikelen en rubrieken, is 
te vinden op onze website, onder het kopje Archief.  

  

Samenstelling redactie  

- Als hoofdredacteur werd Jelle Wassenaar benoemd. Vanaf enig moment hierin ondersteund door 
Remy Balistreri.  

- De functies eindredacteur en beeldredacteur werden toegevoegd, respectievelijk ingevuld door 
Hidde Goedhart en Wouter van Leeuwen.  

- Als nieuwe redactieleden werden aan de redactie toegevoegd: Lauren Antonides, Daan den 
Braven, Hidde Goedhart, Wouter van Leeuwen en Ieke Schout.  

- De volgende redacteuren namen afscheid van AANZET: Nick Oosterwijk, Gidi Pols, Lejon 
Saarloos, Ieke Schout, Joeri Tolboom, Sef Wijnands.  

- In de redactieraad werden de leden Pepijn Corduwener en Asker Pelgrom benoemd.  

- Uit de redactieraad vertrokken de leden Joris van Eijnatten en Edwin van der Veldt.  

  

Activiteiten  

- T.g.v. jubileumnummer 30.3 werd een jubileumsymposium georganiseerd, waarop ongeveer 70 
geïnteresseerden afkwamen.  

- Er werd een taskforce aangesteld die sturing moest geven aan activiteiten op het internet en 
sociale media. Dit had een positief effect t.a.v. activiteit op de Facebookpagina en vorm en inhoud 
van de website.  

- T.a.v. de teambuilding werden verscheidene succesvolle borrels georganiseerd.  

  

Wijzigingen m.i.v. jaargang 2015-2016  

  

- De rubriek Geschiedenis als Toekomst is afgeschaft.  
- De rubriek Perspectief wordt toegevoegd.  

- Het symposiumnummer komt te vervallen en wordt vervangen door een derde regulier nummer.  
- Yvonne van Laarhoven wordt benoemd tot hoofdredacteur.  

- Aanzet wordt dunner, ongeveer zestig pagina’s, en er wordt sterker ingezet op digitalisering.  
  

Aldus opgemaakt, 21 december 2015 
Remy Balistreri co-hoofdredacteur 
Aanzet 2014-2015  
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 ACQUISITIECOMMISSIE  
Leden van de commissie bij aanvang van het collegejaar: Date Pijlman, Julia de Groot, Floris de 
Hart, Marwa Gohar, Richard Kempen, Aaron Otte, Pim Sierink.   

Van Pauperparadijs naar de Triomf van de Welvaart  

Het jaar begon van een leien dakje. Nauwelijks 
was de commissie goed en wel opgestart of het 
eerste contract was al getekend. ’t Hart van 
Utrecht, een ietwat louche toko in het centrum 
van Utrecht, was uit op een samenwerking. Na 
twee keer onderhandelen met de alleraardigste 
eigenaar Hratch was het gelukt om een contract 
op te zetten. Tegen een formidabele prijs 
mochten onze leden voortaan komen poolen en 
drinken. Een goed begin, is het halve werk zegt 
men ook wel eens. Wat ook bijdroeg aan de goede start was een prachtig diner bij Julia thuis. Niet 
alleen had iedereen een gedeelte van het avondeten gemaakt(en Aaron de cocktails) maar ook 
kwam de Fiets-Opa langs.   

Na zonneschijn kwam er echter ook regen. Julia besloot na enkele maanden om te stoppen 
met de Acquisitiecommissie. Ze vond acquireren toch niet helemaal haar ding en wou er mee 
stoppen. Dat was een teleurstelling omdat wij, Julia en ik, samen de Acquisitiecommissie zouden 
gaan doen. Daarop is besloten om te kijken hoe de Acquisitiecommissie verder zou gaan draaien 
en geen persoon er bij te nemen. Dit ook uit respect voor Julia. Voor haar zal altijd een lege plek in 
de commissie blijven.   

Al gauw werd duidelijk, dat het ook zonder Julia, prima met de Acquisitiecommissie ging. 
De ene slag na de andere werd binnen gehaald. Dit gebeurde zowel op het vlak van stadsacquisitie 
als op het gebied van inkomsten generen. Op het gebied van stadsacquisitie heeft met name Aaron 
uitstekend werk geleverd. Om te beginnen wil ik benoemen dat deze man een grote dosis lef heeft. 
Daarmee heeft hij veel weten klaar te spelen. Ik hoef maar de namen van de Douwe Egberts en 
Bemmy’s te noemen om zijn reputatie van faam te voorzien. Ook is het noemenswaardig om aan 
te geven dat we ook burgerzaken zijn langsgegaan. Dat dit geen korting heeft opgeleverd doet er 
niet toe. De burger met bacon smaakte er namelijk niet minder om. Met zijn lef en humor zal Aaron 
de commissie volgend jaar tot grote hoogtes brengen.  

Daarnaast was er een mail binnengekomen van het CIDI voor een advertentie. Deze 
advertentie heeft ons 40 euro opgeleverd. De echte grote slagen werden pas gehaald rond het gala. 
Een fantastische gala pasavond, waarbij de whisky rijkelijk vloeide, bracht 125 euro in het laatje. 
Ook werd er, uiteraard met korting, een prachtig en luxueus diner georganiseerd bij restaurant 
Luden door Marwa. Dit samen zorgde voor de randvoorwaarden waardoor het gala tot een 
waarlijk hoogtepunt werd.  

Op onze facebook, UHSK ledenkorting(liken dat ding!) , wist een andere eerstejaars faam 
te maken. Pim Sierink, geroemd om zijn nobele karakter en bovenmatige intelligentie, wist te 
zorgen voor prachtige verhalen. Daarmee wist hij niet alleen de leden naar de kortingszaken te 
brengen, maar ook de pokeravond van glans te voorzien. Met zijn schrijfkwaliteiten zal hij volgend 
jaar voor geweldige notulen gaan zorgen.   
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Ik zou nog pagina’s kunnen gaan vullen over onze pokeravond, boeken van de bieb, spullen 
voor de kerstloterij, campagnes van PWC, mislukte samenwerkingen met andere verenigen, onze 
rol binnen de Driehoek  of het mooie diner bij Aaron. Dat ga ik echter niet doen. Wel zou ik nog 
een klein woordje willen richten aan de leden van de Acquisitiecommissie van volgend jaar. Aaron 
Otte en Pim Sierink zullen volgend jaar verder gaan met de commissie. Ik wens hen het allerbeste 
en het allermooiste toe in een leerzaam en gezellig commissie jaar. Zoals gebruikelijk zal ik dan nu 
afsluiten met de spreuk van de commissie.   
         Hulde aan de acquisitiecommissie, de connectie tussen bedrijvend Utrecht, de studenten 
van de UHSK en hun paarse legitimatie!  
  

Date Pijlman  

voorzitter Acquisitiecommissie 2014-2015  
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ACTIVITEITENCOMMISSIE  
In dit jaarverslag zal ik enkele punten uiteenzetten. Ten eerste zal ik de samenwerking binnen de 
commissie en tussen andere partijen behandelen, ten tweede de georganiseerde activiteiten van 
de Accie en ten slotte zal ik een korte financieel overzicht geven van het afgelopen Acciejaar.  
  

De commissie bestond uit:  
Castor van Dillen   (voorzitter)  
Robbin Doppenberg   (secretaris)  
Timo Quint     (penningmeester)  
Lotte Schouwerwou   (commissaris PR)  
Engelina Kuiken   (com. brainstormsessies)  

Carmen Nelissen   (com. algemene Zaken)  

Richard Kempen   (com. praktische Zaken)  

Eef Brands     (com. eerstejaarszaken)  

Pepijn Doornenbal   (com. eerstejaarszaken)  

  

Samenwerking  

De Accie was dit jaar een grote commissie. In tegenstelling tot de voorgaande jaren bleef de gehele 
commissie het hele jaar actief bij de Accie. Hierdoor kreeg ik al snel te kampen met het feit dat er 
geen tijd te vinden was om met z’n allen te vergaderen. Dit heb ik opgelost door telkens een andere 
vergadertijd te doen. Dat was niet ideaal, want sommige mensen stonden daardoor iets verder van 
de commissie af dan anderen. Dit kwam mede doordat we veel activiteiten op de dinsdagavond 
hebben georganiseerd, waardoor Carmen en Richard vaak verstek moesten laten gaan. Ondanks 
dat we bijna nooit met de gehele groep vergaderd hebben, had ik wel het idee dat iedereen een 
duidelijke groepsbinding voelde. Dit kwam mede doordat we enkele avondjes met elkaar biertjes 
zijn gaan drinken en zelfs een avondje met alleen de Accie zijn gaan poolen.   

Aan het begin van het jaar was er onenigheid met het bestuur over dat we nog een 
eerstejaars toe moesten voegen aan de commissie (Pepijn red.), maar achteraf is hij een welkome 
toevoeging gebleken. Hij zal komend jaar de spreekwoordelijke voorzittershamer overnemen. 
Daarnaast wilde onze commissieverantwoordelijke er aan het begin er iets te dicht opzitten, maar 
gelukkig veranderde dat in de loop van het jaar.  

Ook de samenwerking met de BeCo verliep in tegenstelling tot de voorgaande jaren een 
stuk beter. Door het formulier was het eenvoudiger om posters aan te vragen. Nog steeds 
verschenen de posters soms later, maar ze werden in de loop van het jaar wel steeds mooier.  

Al met al denk ik dat we vrijwel alles uit deze commissiesamenstelling gehaald hebben. 
Iedereen heeft de kans gekregen om zijn ideeën tot uitvoer te brengen en was daarnaast over het 
algemeen enthousiast over de georganiseerde activiteiten.   
  

Activiteiten  

Volgens mij heeft de Accie in zijn rijke geschiedenis nog nooit zoveel activiteiten georganiseerd als 
het afgelopen jaar. Dat betekent dat we wat betreft het organiseren van activiteiten we mogen 
spreken over een succesvol jaar.  
Er is wel één minpuntje; we wilden aan het eind van het jaar nog een soort city-chase in een andere 
Nederlandse stad organiseren, maar dat is uiteindelijk niet van de grond gekomen. Hierdoor 
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hielden we budget over. We vonden het niet geoorloofd meer om in het drukke programma nog 
een activiteit te organiseren.  

Gelukkig hebben we het afgelopen jaar meer dan genoeg andere activiteiten 
georganiseerd. Natuurlijk was er de biercantus. Hij was in tegenstelling tot voorgaande jaren niet 
uitverkocht, maar we hebben het verlies binnen de perken weten te houden. Dit kwam omdat we 
besloten hadden om de mensen te laten betalen voor de pullen. Gelukkig vond iedereen de avond 
wel gezellig. Naast de biercantus hebben we drie ‘eetactiviteiten’ georganiseerd. Aan het begin van 
het jaar was er een datediner in de Mick O’Connells. We hoopten daar veel eerstejaars mee te 
trekken, maar dat was slechts een gedeeld succes. Gelukkig zat deze activiteit alsnog vol met 
ouderejaars. Daarnaast was er in februari voor de tweede keer een diner roulé. Wederom was dit 
een enorm succes. Iedereen heeft heerlijk gegeten en de stad goed verkend, maar ook hier viel ons 
op dat er weinig eerstejaars op de activiteit afkwamen. Ook bij de activiteiten die ik nog zal 
benoemen viel ons dat op. De Accie viel niet echt in de smaak, terwijl het toch de EJR 2.0 genoemd 
wordt.  Tot slot was er natuurlijk de Prakkie van de Accie tijdens de kerstborrel, zoals elk jaar 
leverde dit weinig problemen op. Helemaal omdat iedereen zijn kaartje voor de borrel (en 
daarmee het eten) al voor de borrel gekocht had.  

Ook organiseerden we enkele sportactiviteiten. Deze activiteiten kunnen we aanschrijven 
als relatief het minst succesvol. Voornamelijk over het squashtoernooi is veel te doen geweest. 
Door de geringe inschrijvingen voelde de commissie niet meer de behoefte om het te organiseren, 
maar uiteindelijk hebben we het toch gedaan en was het gezellig. Het gymmen viel ook een beetje 
tegen qua animo, maar dat was achteraf maar goed ook doordat de gymzaal nogal klein uitviel. Het 
was dan misschien levensgevaarlijk, maar zeker voor herhaling vatbaar.   

Tot slot hebben we nog twee activiteiten georganiseerd die buiten een categorie vallen. 
Ten eerste hebben we in mei een zwarte piste georganiseerd. Qua animo (incl. eerstejaars) was 
dit een groot succes, maar van te voren had er iets beter gecommuniceerd moeten worden met de 
cafés. Zo was ons startcafé niet open… In de diesweek hebben we, zoals het bij de taken van de 
Accie hoort, ook een activiteit georganiseerd. Dit keer hebben we de avond na het gala 
gelasergamed. Er kwamen dan wel minder mensen op af dan er in de ruimte konden, maar 
daarmee was de pret niet minder. We hebben gemerkt dat je als Accie ook niet iets groters moet 
willen organiseren in de Diesweek.  

Al met al denk ik dat er een breed scala aan activiteiten georganiseerd is het afgelopen jaar. 
Het is wel belangrijk dat er gekeken wordt naar de sportactiviteiten, want die worden beduidend 
minder bezocht dan andere activiteiten. De promotie voor activiteiten kwam soms wat laat op 
gang, maar dat mag natuurlijk niet zo’n groot probleem zijn. Ik denk dat de Accie tevreden mag 
zijn met het organiseren van zoveel activiteiten.   
  

Financiën  
De Accie heeft het afgelopen jaar er honderd euro budget bijgekregen. Het budget hebben we niet 
geheel opgemaakt, maar dat kwam doordat er op het laatste moment besloten werd om niet nog 
een activiteit te organiseren. Anders was het zeker wel opgegaan.  

De Accie is een commissie die geen winst maakt op de activiteiten. Ons beleid is om de 
mensen bij de activiteiten wat korting te geven. Door het financiële jaarverslag hebben we het 
budget goed verdeeld over het jaar waar het hoogtepunt natuurlijk lag bij de biercantus waar ruim 
€800,- van het budget aan is opgegaan. Dit zal waarschijnlijk ook volgend jaar zo zijn. Bij enkele 
andere activiteiten, zoals het lasergamen, squashen en het gymmen is meer verlies gemaakt dan 
begroot, maar dat kon door ons uitgebreide budget opgevangen worden. We hebben wel gemerkt 
dat we met de honderd euro extra budget wat meer bewegingsvrijheid hadden en dat heeft de 
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Accie nodig om veel activiteiten te organiseren, want anders worden deze activiteiten te duur 
bevonden. Wat we ook mee willen geven aan de volgende Accie is om al vroeg de NSU te boeken 
voor de Cantus, zodat er al snel een mooie datum staat en er ook geen rare kosten op treden.  
  

Concluderend kan gezegd worden dat de Accie op vrijwel alle vlakken een prima jaar heeft 
gedraaid. Ondanks dat er soms wat meer geld uitgegeven moest worden dan begroot was, werden 
alle activiteiten leuk gevonden en over het algemeen goed bezocht. Daarnaast is gebleken dat het 
goed is voor de Accie als de groep redelijk hecht is. Hierdoor wordt er meer gepresteerd in een 
grote commissie als de Accie.   
  

Castor van Dillen  
voorzitter Activiteitencommissie 2014-2015  
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ALUMNICOMMISSIE  
De Alumnicommissie ging dit jaar zijn vierde levensjaar in. Na de eerste twee jaren waarin het 
alumnibeleid werd opgesteld, er vorig jaar getracht is dat in de praktijk te brengen, hebben we dit 
jaar geprobeerd het alumnibeleid uit te breiden. Hoewel er hier nog veel slagen te behalen vallen, 
kijken wij met een tevreden blik terug op het afgelopen jaar.     
  

Communicatie naar de alumni  

Afgelopen jaar heeft de Alumnicommissie getracht structuur aan te brengen in de communicatie 
naar de alumni. Dat gebeurde in eerste plaats via de nieuwsbrief, die vier keer per jaar verstuurd 
dient te worden. Die structuur hebben wij aangehouden. Naast de nieuwsbrief hebben we door 
het jaar heen ook alumni speciaal voor activiteiten uitgenodigd. Het ging hierbij dan vooral om 
activiteiten die speciaal voor alumni georganiseerd werden, zoals de Alumnidag.   
  

Samenwerking Driehoek  

Afgelopen jaar was het tweede jaar dat de ‘Driehoek’ van start was gegaan. We kijken wederom 
terug op een succesvol jaar, met een goed bezochte Arbeidsmarktoriëntatiedag (AMOD) en drie 
op volle toeren draaiende commissies. Er was per commissie een verantwoordelijke voor de 
Driehoek aangesteld, hetgeen vlotjes verliep. We kregen zo een goed overzicht waar de andere 
commissies mee bezig waren en was het een geslaagde samenwerking om te zorgen dat we niet 
in elkaars vaarwater lagen. De Driehoek was bijvoorbeeld een vast agendapunt bij de 
vergaderingen van de Alumnicommissie.   

Uiteindelijk kon helaas maar een klein deel van de Alumnicommissie aanwezig zijn op de 
Arbeidsmarktoriëntatiedag. In de voorbereidingen zijn we wel allemaal actief geweest. We hebben 
veel alumni uitgenodigd vanuit ons alumnibestand om te komen spreken op de AMOD. Door deze 
informatie in een overzichtelijk bestand samen te brengen zal het steeds makkelijker worden om 
geschikte sprekers te vinden voor bijvoorbeeld de AMOD, of voor andere lezingen/evenementen.   

  

Samenwerking VIGU   

Hoewel er vorig jaar een aantal problemen waren ondervonden met de communicatie naar en 
vanaf het VIGU-fonds, is het dit jaar goed verlopen. Op de alumnidag waren er veelal VIGU alumni. 
Daar bleek dat de alumni van VIGU nog niet aan de nieuwsbrief waren gekoppeld, dat hebben we 
toen direct opgelost. Zowel VIGU- als UHSK-alumni worden nu voor dergelijke evenementen op 
de hoogte gesteld en uitgenodigd.   
  

Alumniborrel  

Dit jaar hebben we besloten geen alumniborrel te organiseren, zoals dat afgelopen jaren werd 
gedaan. De opkomst bleek vaak erg laag, van zowel studenten als docenten. We hebben getracht 
op twee andere manieren de borrel meer ‘doelgericht’ te maken, door er een activiteit voor of na 
aan vast te knopen. Dat hebben we in december gedaan met het ‘student-alumni diner’ waar 
alumni tijdens een drie gangen diner kwamen vertellen over hun ervaring in- en met de 
arbeidsmarkt. De alumni zaten per tafel gerangschikt op sector. De studenten konden per gang 
wisselen, zodat ze alumni uit drie verschillende sectoren konden spreken. De activiteit werd door 
zowel studenten als alumni gezien als een groot succes. Meerdere alumni hebben bij ons 
aangegeven om dergelijke initiatieven te ondersteunen en ook op een LinkedIn oproep die wij 
hadden geplaatst werd erg enthousiast gereageerd. Waar komende jaren met een soortgelijke 
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activiteit op gelet dient te worden is het budget. Een driegangen diner wordt al snel vrij prijzig, 
waardoor bijna al ons budget opging in deze activiteit.   
  

Alumnidag   

Afgelopen jaar organiseerde de Alumnicommissie op 6 juni de alumnidag. De dag was gecentreerd 
rondom het thema van de nieuwe universiteit’. Dit jaar heerste er veel onrust binnen de 
universiteiten, met name in Amsterdam maar ook in mindere mate in Utrecht. Wij wilden als 
Alumnicommissie hier graag op inspelen door dit hedendaagse fenomeen in een historisch 
perspectief te plaatsen.   

De dag begon met een ontvangst met koffie, thee en taart op Drift 21. Het 
ochtendprogramma bestond uit een aantal lezingen, die op hun manier de ‘nieuwe universiteit’ in 
een historisch perspectief zette. Dat begon met een korte introductie van prof. dr. Leen Dorsman, 
die daar zowel in hoedanigheid stond als onderwijsdirecteur als hoogleraar 
universiteitsgeschiedenis. Dorsman ging kort in op de kritiekpunten van de beweging ‘de nieuwe 
universiteit’, waar hij zijn visie over deze beweging aan vast knoopte. Vervolgens was het woord 
aan Prof. dr. Von der Dunk, die over zijn ervaringen als student in de jaren vijftig vertelde. Hij legde 
uit hoeveel er veranderd was, maar vond ook een aantal continuïteiten tussen toen en nu. Na de 
heer Von der Dunk kwam prof. dr. Maarten Prak, die studeerde in de jaren zeventig. Hij vertelde 
op een ludieke manier ook weer de verschillen als de overeenkomsten tussen de eisen die de 
studenten die toentertijd op de barricade stonden hadden en de eisen van de studenten in het 
Maagdenhuis vandaag hebben. Leen Dorsman sloot vervolgens de lezingen af met een korte 
conclusie. Na een ochtend zitten en luisteren vertrokken we naar het Domplein, waar we van  een 
lunch in het zonnetje genoten bij Café Walden. Na de lunch gingen we binnen bij Walden zitten, 
waar onder leiding van Renée Koekkoek (actief bij de beweging ‘de Nieuwe Universiteit Utrecht’) 
er een discussie werd aangezet. Dat gebeurde aan de hand van drie stellingen. Ieder had een rood 
en groen kaartje gekregen, zodat iedereen zich actief in diende te zetten. Na de discussie  liepen 
we via de Oudegracht naar stadskasteel Oudaen. Daar  kregen we een rondleiding door de 
brouwerij, waarna we ook allemaal een biertje mochten proeven. De dag werd zodoende 
afgesloten met een borrel. Vanwege de beperkte capaciteit bij café Walden was het 
deelnemersaantal beperkt tot 30. Dit jaar was daarvan het merendeel VIGU alumni. Alle 
deelnemers waren erg enthousiast en louter positief over de dag. Het was ook erg nuttig om veel 
van de VIGU-alumni te spreken. Zo bleek dat zij geen nieuwsbrief ontvingen, hetgeen daarna 
veranderd werd. Ook dit jaar bleek wel dat de groep alumni tussen de 30 en 50 jaar oud moeilijk 
te bereiken bleek. Hoewel zij volop aanwezig waren op het student-alumni diner – zij zitten 
immers in de bloei van hun carrière -  waren zij niet tot nauwelijks aanwezig op de alumnidag. Het 
betrekken van deze generatie zal komende jaren lastig blijven, hoewel met het studentalumni 
diner een goede stap in de richting is gezet.   

  

De Alumnicommissie 2014-2015 bestond dit jaar uit:  
Hannah Joosse (voorzitter)  
Manon van de Schootbrugge (secretaris)  
Yvonne van Laarhoven (penningmeester)  
Dorien van Duivenboden  
Carmen Nelissen  
  

Hannah Joosse  
voorzitter Alumnicommissie 2014-2015  
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ARCHIEFCOMMISSIE  
Leden: Hans Meulendijks (voorzitter), Nick Oosterwijk, Dorine van de Klashorst, Sophie ter  
Vrugt, Joris Folkerts, Thomas Markhorst, Jeffrey Ducaat  

Tijdelijke leden: Sander Mulder, Onessa Novak.  

Ik schrijf dit jaarverslag aan het einde van een erg leuk en interessant jaar voor de 
Archiefcommissie. Voor het eerst sinds mensenheugenis hadden we dit jaar een grote 
commissie, waardoor we nu ook veel meer konden doen dan de afgelopen jaren. De ambities die 
we aan het begin van het jaar hadden waren dan ook een stuk groter dan de afgelopen jaren. In 
het beleidsplan hadden we de Archiefcommissie een prominentere plek binnen de vereniging 
toebedeeld, omdat de commissie de laatste jaren een beetje in de anonimiteit was verdwenen. 
Dit vonden wij erg jammer, want een geschiedenisvereniging dient immers ook goed met zijn 
verleden om te gaan.   

Onze activiteiten dit jaar kunnen ingedeeld worden in twee categorieën. Ordening van het 
archief en het onder de aandacht brengen van het archief.  

In het eerste deel van het jaar hebben we ons vooral bezig gehouden met het ordenen 
van het archief. Jeffrey Ducaat en ikzelf hebben hiervoor de lijnen uiteengezet. De zwarte 
archiefkasten zaten vol met papieren mapjes, maar aangezien deze niet in die vorm gearchiveerd 
kunnen in het Utrechts Archief, alwaar we in 2019 een deel van ons archief naartoe mogen 
brengen, moest hier iets in veranderen. Alle mapjes zijn ondergebracht in kartonnen 
archiefdozen, waardoor het archief op de kamer niet alleen coherenter maar ook beter geordend 
is. Dit heeft de commissie veel tijd gekost en om het ordeningsproces in goede banen te leiden 
vergaderden we in het eerste halfjaar om de twee weken. De archiefkasten op de kamer zijn nu 
goed geordend, al kan de inhoud van sommige dozen wel samengevoegd worden. Hier moet 
volgend jaar naar gekeken worden.   

In het tweede deel van het jaar hielden we ons meer bezig met het tot leven brengen van 
het archief. Dit deden we bijvoorbeeld door het inlijsten van kopieën van de eerste 
vergaderingsnotulen uit 1926. Daarnaast zetten we ook veel leuke archiefstukken en artikelen 
over de geschiedenis van de UHSK online. Joris Folkerts schreef bijvoorbeeld een artikel over het 
protest van de UHSK tegen de duizendguldenwet. Archiefstukken die we online gezet hebben 
zijn: Een brief  van een dienstplichtige soldaat waarin hij zijn beklag deed over het militaire 
leven, een reisverslag van de grote reis naar Praag in 1968 en een lied uit 1951 over 
zwemmende historici in België.  

Ik ben erg tevreden over hoe het afgelopen jaar gelopen is, maar er moet ook kritisch 
naar het afgelopen jaar gekeken worden. Vooraf hadden we misschien meer ambities die we 
hadden willen bewerkstelligen. Zo was ik graag nog aan de slag gegaan met het grote bord 
achterin de UHSK kamer. Hier hadden we helaas niet de tijd meer voor, dit komt mede door een 
gebrekkige langetermijnplanning van mijn kant. Het plannen van vergaderingen in blok 2 & 4 
bleek ook erg lastig en dit is soms ten koste gegaan van de productiviteit. Ik vond het erg leuk om 
te zien dat de commissie zo enthousiast was om met het verleden van de UHSK aan de slag te 
gaan. Hopelijk zal deze trend, van een actieve Archiefcommissie die binnen de vereniging staat, 
zich voorzetten de komende jaren en kan dit jaar als precedent dienen.   

  

Hans Meulendijks  
voorzitter Archiefcommissie 2014-2015  
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ARGUS  
Allereerst: wij zijn qua kosten, organisatie etc. niet afgeweken van het jaar voor ons, tenzij anders 
aangegeven.  
  

Omschrijving commissie  

Argus is het verenigingsblad van de Utrechtse Historische Studentenkring, dat vier keer per 
collegejaar verschijnt in een oplage van 150 exemplaren. Het blad wordt volledig gemaakt door 
studenten en gefinancierd door de vereniging. In het collegejaar 2014-2015 maakten 21 
studenten deel uit van de commissie: zes eindredacteuren en vijftien redacteuren. Verderop in 
het jaar werden dit vijf eindredacteuren (toelichting volgt.)  
  

Eindredactie: Timo Stibbe (hoofdredacteur), Marwa Gohar (secretaris), Thomas Markhorst 
(eindredacteur), Jori Veenman (opmaak), Sander Mulder (eindredacteur), Iris van der Linden 
(eindredacteur (tot december 2014).  
  

Redactie: Castor van Dillen, Jesse Geurts, Bram Hilkens, Eef Brands, Bas Naafs, Date Pijlman,  
Irene Schakelaar, Wisanne van ’t Zelfde, Amber Striekwold, Carmen Nelissen, Richard 
Bredschneijder, Jelmer van Emous, Koen Donselaar, Isabel Bolle, Hans Meulendijks en Merlijn 
Knol.  
  

Cycli  
Wat betreft de opbouw van een cyclus hebben we ons gebaseerd op onze voorgangers. Per 
cyclus werd er één plenaire vergadering georganiseerd waarin de inhoud van het nummer 
besproken en besloten werd. Tevens werd het vorige nummer geëvalueerd. We werkten ieder 
nummer met thema’s. Thema’s die we hebben gebruikt: ‘crises’, ‘mythen & sprookjes’, ‘Azië’ en 
‘seks, drugs & rock ’n roll’. Het thema werd via een poll op facebook voor iedere plenaire 
vergadering besloten.   

Na de plenaire vergadering werd de redactie opgedeeld in groepen en verdeeld onder de 
eindredacteuren. De eindredacteur sprak na de eerste deadline af met zijn of haar groepje om 
alle stukken binnen dat groepje te bespreken (hiervoor had de eindredacteur de stukken al 
geredigeerd). Het was de bedoeling dat iedereen ieders stuk las en van commentaar voorzag. De 
stukken dienden na de tweede deadline en redigeerronde afgerond te zijn en naar de opmaak te 
kunnen.   

  

Overzicht cyclus  

Week 1: plenaire vergadering + artikelen schrijven  
Week 2: artikelen schrijven  
Week 3: 1e deadline + vergadering groepen  
Week 4: artikelen schrijven  
Week 5: 2e deadline  
Week 6: opmaak  
Week 7: opmaak  
Week 8: opmaak + druk  
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Opmaak en druk  

De opmaak werd verzorgd door Jori Veenman, onderdeel van de eindredactie. We weken wat 
betreft opmaak af van onze voorgangers, omdat we vonden dat de opmaak beter kon en anders 
moest. Jori heeft met een ander programma de opmaak verzorgd waardoor het blad 
overzichtelijker en rustiger is geworden. De druk werd door een externe drukker verzorgd. We 
hebben aan het begin van het jaar gekeken naar de mogelijkheid om in kleur te drukken, bij 
verschillende drukkers, maar dit bleek financieel onmogelijk.   
  

Promotie  

Het blad werd neergelegd op de kamer van de UHSK in de rekken en op tafels. Er werd bij 
verschijning van ieder nummer een lunch georganiseerd op kosten van de Argus en indirect dus 
de vereniging waarbij men een gratis lunch kreeg en een Argus. Een eigen Facebook bestond 
maar werd op laste van het bestuur verwijderd. Hier waren wij het niet mee eens, omdat we de 
Facebook wilden gebruiken voor promotie en het plaatsen van stukken. Het risico dreigde echter 
dat er weer een facebookpagina te weinig gebruikt zou worden door een commissie dus wilde 
het bestuur de promotie centraal regelen via de Facebook van de UHSK zelf. Hierop werd voor 
verschijnen van de Argus een poster geplaatst met de cover van de nieuwe Argus. Deze poster 
werd ook afgedrukt en opgehangen op en rond de kamer. De cover en daarmee de poster 
werden gemaakt door de BeCo. We hebben bij een paar nummers de Argus uitgedeeld tijdens de 
wekelijkse borrel van de UHSK.   
  

Problemen  
Problemen traden zelden op en dan vooral bij het halen van deadlines. De opmaak wilde nog wel 
eens uitlopen omdat die periode vaak viel tijdens deadlines en tentamens. Een ander probleem 
vormden de persoonlijke perikelen die Iris van der Linden ondervond aan het begin van het jaar 
waardoor zij haar taken niet naar behoren kon uitvoeren en daarom heeft laten vallen. Wij 
hebben met zijn vijven dit zonder problemen opgevangen.  
  

Timo Stibbe  
hoofdredacteur Argus 2014-2015  
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BEELDCOMMISSIE  
In het jaar 2013/2014 waren er ongeveer 15 BeCo-leden. Hoewel er een grote hoeveelheid was 
gestopt (ongeveer de helft) waren er 7 nieuwe aanmeldingen van eerstejaars die ook allemaal lid 
zijn geworden. Hierdoor bestond de commissie in 2014-2015 uit 15 leden.  

Door de omvang van de commissie, en het feit dat er dit jaar één voorzitter was in plaats 
van twee zoals het jaar ervoor, was er op het begin van het jaar moeite met aansturing van de 
gehele commissie. Omdat het een hele opgave was om dit met behulp van het bestuur op te lossen, 
kwam de BeCo er daarom niet aan toe om het nieuwe idee uit te werken, namelijk: een photoshop 
en fotocursus te organiseren voor de BeCo leden. Wel is de BeCo twee keer in het jaar uit eten 
geweest met de hele commissie, wat de eerste keer was in de BeCo geschiedenis.  

Het opnieuw organiseren van de BeCo zodat het gestroomlijnder zou lopen (en de 
voorzitter minder verantwoordelijkheden heeft) was wel succesvol. Allereerst heeft de BeCo het 
aanvraagformulier ingevoerd, commissies kunnen aan de hand van dat formulier overzichtelijk 
aanvragen sturen. En daarnaast is er een 'eindredactie' gekomen, van 5 leden die toegang hebben 
tot de mail en de voorzitter ondersteunen met taken verdelen en deadlines in de gaten houden. 
Ook werd de bestuursverantwoordelijke van de BeCo deel van de eindredactie. Het bestuur was 
het hele jaar namens de BeCo aanwezig op de stuurgroep, en was het contact tussen de commissie 
en de rest van de vereniging.   

Hoewel er een aantal organisatorische problemen waren en sommige leden inactief bleken 
te zijn, was het wel een succesvol jaar. Om het hele nieuwe concept beter uit te werken is besloten 
Onessa Novak nogmaals voorzitter van de BeCo te laten zijn.   
  

De volgende mensen zaten in het jaar 2014-2015 in de beeldcommissie:  
Onessa Novak (voorzitter)  
Nina Bazan (eindredactie)  
Thomas van Gaalen (eindredactie)  
Veerle van Dijke (eindredactie)  
Wouter Keeris (eindredactie)  
Wouter Le Febre  
Heine ten Hoeve  
Henriette Bloema  
Eva Eigenberg  
Amber Striekewold  
Jetske Steenstra  
Juliette Freriks  
Michael Bremmers  
Bart van den Berg  
Celine Steenbergen  
  

Onessa Novak  
voorzitter Beeldcommissie 2014-2015  



56  

  

CARRIÈRECOMMISSIE  
Dit jaar was ons doel om de Carrièrecommissie weer op de kaart te zetten. Een doel dat we hebben 
nagestreefd door niet alleen de traditiegetrouwe samenwerking aan te gaan met het departement, 
maar ook nieuwe activiteiten te organiseren.   
  

Masterclass presenteren -  9 december 2014  

Deze masterclass werd gegeven door Melvin Littel, trainer bij o.a. Pepperminds. De meeste 
studenten waren enthousiast.  Dit bleek onder andere uit de reactie van een student die na het 
volgen van de masterclass een 8 haalde voor zijn presentatie. Toch waren er ook verbeterpunten. 
De masterclass liep erg uit en had meer toegespitst mogen worden op geschiedenisstudenten. 
Desalniettemin was Melvin prettig om mee samen te werken. Hij deed de masterclass gratis en gaf 
over het algemeen erg nuttige tips. De planning op een dinsdagavond was ideaal, omdat de avond 
afgesloten kon worden op de wekelijkse borrel in de Stadsgenoot.  
  

Bedrijvenbezoek 1: Beeld & Geluid en Andere Tijden – 6 februari 2015  

Het eerste bedrijvenbezoek was een groot succes. Allereerst werden we ontvangen bij Beeld & 
Geluid. Hier werd minder inzicht geboden in het werk van de historicus ter plaatse, maar wel 
getoond welke middelen uit de media gebruikt konden worden voor historisch onderzoek. Andere 
Tijden gaf juist een duidelijk beeld over de werkzaamheden van een historicus op de redactie. Een 
mooie combinatie dus. Er waren minder mensen dan aangemeld, maar de aanwezige studenten 
waren enthousiast. Sommigen hebben zelfs contactgegevens achtergelaten om er stage te kunnen 
lopen. Bovendien was het voordeel van een kleinere groep dat er veel inhoudelijke vragen gesteld 
konden worden en dat de groep niet gesplitst hoefde te worden bij de rondleidingen.   
  

Masterlezing – 26 februari 2015  

Het betrof een goede en informatieve lezing met een groot belang voor geschiedenisstudenten. 
Door het open concept konden de verschillende sprekers zelf hun presentatie invullen, waardoor 
het geheel afwisselend was. Het was jammer dat er uiteindelijk weinig studenten op af kwamen.  
Wellicht had de activiteit beter voor een borrel van de UHSK gepland kunnen worden of had een 
uitgebreidere promotie zijn vruchten afgeworpen. Hoewel ook docenten waren uitgenodigd, 
schitterden zij in afwezigheid. Leen Dorsman was wel aanwezig en liet weten dat hij zeer tevreden 
was over het niveau van de avond.   
  

Bedrijvenbezoek 2: Uitgeverij Matrijs – 13 maart 2015  

Ook het tweede bedrijvenbezoek bleek een succes. Doordat er slechts plek was voor 10 studenten, 
zat de activiteit uiteindelijk vol. De opzet van het bedrijvenbezoek kwam hier helemaal tot zijn 
recht. Toine Maas gaf eerst een algemene inleiding over het werk van een uitgever en leidde de 
groep vervolgens rond. Zijn verhaal was realistisch en enthousiasmerend. Hij legde constant de 
link met de studie geschiedenis, wat het geheel relevant maakte. Bovendien sloot hij af met een 
positieve noot: Het is voor masterstudenten mogelijk om mee te schrijven aan boeken over 
erfgoed.   
  

  

Arbeidsmarktoriëntatiedag – 20 maart 2015  

 Zie de evaluatie van de Driehoek.  



57  

  

  

Bedrijvenbezoek 3: Amsterdam Museum – 13 mei 2015  

Ondanks de teleurstellende opkomst, was het inhoudelijk gezien een erg goed bedrijfsbezoek. Niet 
alleen konden we in gesprek met Kees Zandvliet over de rol van een historicus in het Amsterdam 
Museum, maar ook kregen we een rondleiding door de tentoonstelling van de IJzeren Eeuw waarin 
hij de details over de totstandkoming ervan met ons deelde. Hij was niet louter positief, maar ook 
realistisch over de baanperspectieven voor historici. Dit maakte het geheel zeer geloofwaardig. De 
dag werd afgesloten met een koffie op het Spui, waar de studenten na konden kletsen over de 
activiteit. Aan de promotie heeft het bij deze activiteit niet gelegen. Er is een poster gemaakt, een 
Facebookevenement op meerdere manieren gedeeld en mond tot mond reclame geweest. 
Waarschijnlijk hadden studenten het druk met hun studie of andere activiteiten.   
  

Profileringsbijeenkomst – 4 juni 2015  

De profileringsbijeenkomst was een groot succes. De opkomst was goed. Zowel studenten als 
docenten waren aanwezig. Jammer dat Juul de enige aanwezige was van het bestuur, dit hadden 
we anders ingeschat bij zo’n inhoudelijke activiteit. Overigens viel dit ook bij een aantal docenten 
op. Het programma was verder interessant. Er konden veel vragen gesteld worden over minoren, 
stages en studie in het buitenland en waarin aandacht was voor zaken die misschien minder voor 
de hand liggen. Bijvoorbeeld handige tips voor een sollicitatie en belangrijke weetjes voor in het 
buitenland. De studenten die een voorlichting gaven, vonden het prettig dat de voorbereidingen 
al zo vroeg in het jaar begonnen.   
  

De opzet kan volgend jaar aangehouden worden, alleen de voorbereiding mag meer verdeeld 
worden onder de commissieleden. Bovendien is het handiger voor zowel bestuur als commissie, 
als de aanmeldingen volgend jaar via de commissie lopen.   
  

Eline Kemps  
voorzitter Carrièrecommissie 2014-2015  
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DRAMACOMMISSIE  
Van de regisseurs…  

Dit jaar speelde de Dramacommissie ‘An Ideal Husband’ van de Ierse toneelschrijver Oscar  
Wilde. In de zomer van 2014 is de originele tekst vertaald door de regisseurs Pieter-Jan 
Sterenborg en Jeffrey Ducaat. Het stuk is niet vertaald naar de eigen tijd; de cast heeft dus een 
laat negentiende-eeuws stuk neergezet. En hoe!  
               De cast bestond uit Bram Hilkens, Jesse Hollestelle, Sarah van Kerkvoorde, Donna Ras,  
Willemijn Schuiling, Veerle van Dijke, Myrthe van Niekerk, Maurice Visser, Gerben Hospers, 
Timo Quint, Lenna Lammertink en Arjen Koomen. De commissie (ook wel crew genoemd) werd 
voorgezeten door Freya Sixma en Priscilla Patelski. De commissieleden waren Amber 
Striekwold, Arjen Koomen, Bart Doornbusch, Corine Gerritsen, Elize Aal, Guido van Ee, Lizanne 
Gille, Mireille Voorendt en Thomas Postma.  
               Het leeuwendeel van de repetities vond plaats in de grote zaal van de Pnyx. Door goed 
contact met het bestuur van VIDIUS leverde dit vrijwel geen problemen op. Wanneer we hier 
niet terechtkonden, weken we veelal uit naar een universiteitszaaltje. UU-zaaltjes reserveerden 
wij zonder tussenkomst van het bestuur van de UHSK.  
               We voerden het stuk op 6, 7 en 8 mei op in theater ZIMIHC – Wittevrouwen. De catering 
werd verzorgd door eigen personeel en de drankprijzen waren schappelijk. Nadelen aan deze 
locatie was dat iedereen om 23:00 het pand verlaten moest hebben en dat er geen winst 
gemaakt kon worden op de drank. We hebben veel tijd nodig gehad voor het opbouwen van ons 
decor; we zijn niet over een nacht ijs gegaan om het geheel negentiende-eeuws over te laten 
komen. Hierdoor kwamen we aan het einde van de week, op de vrijdag, in de knel met het 
opruimen: dit moest te gehaast. In de toekomst dient er beter nagedacht te worden over de 
aangeschafte decoritems, deze behoren de vereniging toe en dienen dus naar de UHSK-kamer 
gebracht te worden.  
               Financieel gezien heeft de DraCo moeite gehad met het opmaken van haar budget. Dit 
komt enerzijds door de meevallende kosten voor de repetitieruimtes en anderzijds vanwege het 
feit dat we drie avonden uitverkocht gespeeld hebben.  
   

Van de commissievoorzitters…  

De commissie vergaderde gemiddeld één keer per maand en probeerde dit in de aanloop van de 
voorstellingen vaker te doen. Vanaf november waren zij actief met het maken van een overzicht 
van de benodigde spullen, een taakverdeling en het verzamelen van de spullen. Uiteindelijk 
moest er toch nog veel geregeld worden en was april zoals gewoonlijk de drukste maand voor de 
commissie. Dit jaar wist het pr-team voor het eerst een trailer te maken voor de voorstelling, die 
gepresenteerd werd tijdens één van de UHSK-borrels. Er viel weinig controle te houden over de 
verschillende commissieleden, waarschijnlijk omdat de commissie zo groot was. Het doel was 
om meer een eenheid in de groep te creëren door vaker activiteiten te ondernemen, maar dit 
resulteerde erin dat de commissie een ontzettend gezellige groep was die weinig verrichte. Het 
advies is dan ook om in de toekomst een kleinere commissie te benoemen met grotere taken 
voor haar leden, zodat de individuele verantwoordelijkheid toeneemt.  
               Waar er de afgelopen jaren een scheiding bestond tussen de spelersgroep en de 
commissie, zijn de groepen dit jaar dichter naar elkaar gegroeid. Hierin is nog steeds verbetering 
mogelijk, maar de sfeer tijdens de voorstellingen was ontzettend fijn. Een gezamenlijke 
Whatsapp-groep voor de spelers en commissie heeft zeker geholpen bij het wegnemen van de 
barrières tussen de twee groepen.  
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Slot…  

De dramacommissie is ontzettend trots op de uiteindelijke uitvoeringen. Het publiek heeft 
genoten van de manier waarop wij een licht-archaïsch stuk op de planken hebben weten te 
zetten. Wilde’s humor blijkt tijdloos. Wij, commissieleden, acteurs, de voorzitters en de 
regisseurs kijken terug op een zeer geslaagd toneeljaar. Volgend jaar zullen Bram Hilkens en 
Jesse Hollestelle de verantwoordelijkheid van de regie op zich nemen en zal Mireille Voorendt 
hen bijstaan als voorzitter van de commissie.  
   

Jeffrey Ducaat & PJ Sterenborg  
regisseurs Dramacommissie 2014-2015  
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EERSTEJAARSRAAD  
Dit verslag bevat een chronologisch gestructureerd overzicht van de door de betreffende 
commissie georganiseerde activiteiten in het studiejaar 2014-2015. Het commissiejaar dat begon 
met een zenuwslopende City Chase en eindigde op het water nabij het schone Loosdrecht.   
  

Chronologisch verslag  

De eerste activiteit, de City Chase, vond plaats op 18 november 2014. De City Chase was als het 
ware een speurtocht naar zeven verschillende horecagelegenheden. In ieder van die zeven 
horecagelegenheden waren twee leden van de commissie aanwezig, die een opdracht voor de 
deelnemende teams in petto hadden.  

De tweede activiteit was een kameravond met het thema ‘Spacejungle’, en vond plaats op 
16 december 2014. De UHSK-kamer werd feestelijk verlicht en er was veel spannend voedsel 
aanwezig, waaronder blauwe pannenkoeken. Bovendien kon er op de avond genoten worden van 
de zorgvuldig geselecteerde psy-trance liedjes uit de officiële EJR-playlist.   

De derde activiteit was het knallende pooltoernooi in het altijd gezellige Poolcafé Hart van 
Utrecht, op 5 januari 2015. Voor slechts €12.50 per persoon werd er op die avond onder het genot 
van onbeperkte drankjes genoten van een spannende poolcompetitie. Lars op de Laak en Bram 
Benthem kwamen als overwinnaars uit de strijd.  

Vervolgens werd er op 17 februari een tweede kameravond georganiseerd met de naam 
‘Sushi en Dushi’. De Japanse en Surinaamse keukens werden op die avond gecombineerd om een 
kleurrijk sterrendiner voor te kunnen schotelen voor slechts drie euro de man. Op de achtergrond 
waren klassiekers als Kokomo van the Beach Boys en Escape van Rupert Holmes te horen.   

De activiteit die daarop volgde was er een van stimulerende geluiden die nooit eerder 
gehoord waren. Op 18 maart 2015 vond in Café Weerdzicht namelijk de Karaoke-avond plaats. 
Nadat de avond geopend werd met het lijflied van de EJR 2014-2015; Lionel Richie’s Hello, barstte 
de hemel open, en werd hit na hit meegebruld door de met bier gesmeerde kelen van UHSK’ers.   

Op 12 mei 2015 vond alweer de laatste EJR-Kameravond plaats. Ditmaal stond alles in het 
teken van de Illuminati. Het weer was op die dag uitmuntend, dus het evenement was verplaatst 
naar het Park Lepelenburg. Onder het genot van driehoek vormige versnaperingen hebben we 
gezamenlijk geprobeerd antwoorden te vinden op de vele vragen over deze mysterieuze 
organisatie. Hoewel we lekker hebben gegeten zijn we niet veel wijzer geworden.   

De laatste activiteit stond precies een maand later gepland. Op 12 juni 2015 vond namelijk 
de zeilactiviteit plaats. Voor slechts tien euro hadden deelnemers de mogelijkheid om een hele 
middag te zeilen op de Loosdrechtse plassen. Hierbij was een geheel verzorgde lunch inbegrepen. 
Het zal niet als verrassing klinken dat het een enorme geslaagde afsluitende activiteit was van een 
al zo geweldig commissiejaar.   

  

Hein van Dieën  
voorzitter EJR 2014-2015  
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EXCURSIECOMMISSIE  
Met frisse moed begon de Excursiecommissie in september 2014 aan een nieuw jaar. De bezetting 
bestond uit de volgende personen:  
  

Voorzitter:        Juul Kersemakers  
Secretaris:        Felix Zielinski   
Penningmeester:      Jori Veenman  
Commissaris Pr:      Bram Benthem   
Algemene Zaken:      Esther Martens   
Algemene Praktische Zaken:    Leanne Nijsten.   
  
Samen hebben we voor de excursiedeelnemers van de UHSK een drietal leuke reizen 
georganiseerd. De Kleine Reis naar Bremen (12-14 november), De Grote Reis naar Warschau en 
Krakau (10-19 april) en natuurlijk de Amelandreis (29-31 mei). Uit reacties van de deelnemers 
mogen wij concluderen dat de reizen met enthousiasme herinnerd zullen worden.   

Met drie leden die uit het vorige jaar waren doorgegaan, begon de Excom aan het nieuwe 
jaar. Juul, Felix en Jori hadden de taak om drie nieuwe leden uit te kiezen om de commissie 
compleet te maken. Na een tiental gesprekken met gegadigden, hebben we uiteindelijk gekozen 
voor Bram (tweedejaars) en Esther en Leanne (beiden eerstejaars). Doordat dit allemaal in de 
eerste week van het studiejaar plaatsvond, was de commissie-opstart al snel achter de rug. 
Hierdoor konden we vroeg aan de slag met het plannen van de reizen.   

  

Bremen werd gekozen als bestemming voor de Kleine Reis. Het hostel en de uitgaansgelegenheden 
waren naar wens, maar de opties voor het cultureel programma bleken beperkter dan we bij de 
voorbeschouwing gedacht hadden. Hoewel de speurtocht volgens de deelnemers een succes was, 
liet de rest van de culturele activiteiten een beetje te wensen over. Vooral de tweemalige 
teleurstelling door de gesloten kathedraal had voorkomen kunnen worden. Daar hadden we dus 
meer aandacht aan moeten besteden. Daarnaast hadden we ook kritischer moeten zijn bij het 
kiezen van een busmaatschappij, omdat de toegewezen chauffeur zich op verschillende momenten 
niet aan de afspraak heeft gehouden. Allemaal straffe, maar wijze lessen voor de kersverse 
Excursiecommissie.   

Bij het uitzoeken van een Grote Reis bestemming hadden we grootse plannen. In plaats 
van in acht nemen wat praktisch was, hebben we ons laten leiden door onze wensen qua het 
cultureel programma. Om die reden werd ons eerste voorstel, een reis naar Wenen en Warschau, 
(terecht) afgewezen door het bestuur. Uiteindelijk werd besloten dat de reis naar Warschau en 
Krakau zou gaan.  

De voorbereidingen liepen gestaag. Het cultureel programma zat vol goede activiteiten en 
ook de planning van verblijf, uitgaan en eetgelegenheden leken ruim voldoende. De taakverdeling 
in deze fase van het proces had eerlijker gekund. Het was mijn taak als voorzitter om de lasten te 
verdelen, maar daar ben ik helaas niet in geslaagd. Achteraf bleek ook dat we in de voorbereiding 
een grote fout hadden gemaakt. In de communicatie met het hostel in Krakau zagen we een 
belangrijke prijsverhoging over het hoofd. Dat heeft tijdens en na de reis voor aanzienlijke 
budgettaire problemen gezorgd. Wel waren de tijdsplanning en ‘bureaucratische’ taken, zoals het 
invullen van persoonsgegevens, zeer goed gedaan. Dat heeft tijdens de reis voor veel rust gezorgd.  



62  

  

Op de snuffelreis hebben we alle locaties bezocht waarvan we niet zeker waren over de 
openingstijden, groepsprijzen en/of aantrekkelijkheid. Onze bevindingen hebben we vervolgens 
verwerkt in onze planningen.  

Vol enthousiasme en goede moed begonnen we op 10 april 2015 aan de Grote Reis. Op het 
laatste moment besloot een van de deelnemers helaas dat zij niet meer mee kon, maar dat mocht 
de pret voor de rest niet drukken. De eerste dagen van de reis verbleven we in Warschau. Het 
tempo en de intensiviteit van de activiteiten lag hoog. Hier hebben we geen spijt van gehad, want 
het heeft ons een uitgebreide en positieve ervaring van de stad opgeleverd.  De reisdag van 
Warschau naar Krakau was zonder twijfel de zwaarste op emotioneel gebied. Op deze dag hebben 
we namelijk de tijd genomen om voormalig concentratiekamp Auschwitz te bezoeken. Een 
indrukwekkende ervaring die velen van ons niet in de koude kleren is gaan zitten. Enig minpunt 
aan het bezoek waren de gebrekige capaciteiten van een van de tolken, waardoor de beschikbare 
informatie niet goed overkwam.   

’s Avonds kwam onze bus aan in het prachtige Krakau. Een opluchting na alle drukte. We 
hebben in deze stad meer vrije tijd ingeroosterd. In deze tweede bestemming kwamen ook de 
gebreken in onze voorbereiding aan het licht. Het hostel en het feest in de tram vielen duurder uit 
dan we begroot hadden. Dit zorgde voor een begrotingstekort. Na veelvuldige evaluatie 
concludeerden we dat we zowel bij de voorbereidingen als tijdens de reis de financiën beter in de 
gaten hadden moeten houden. Desalniettemin was het voor alle deelnemers een geslaagde reis. 
Vooral de spetterende afsluiting, het feest in een rijdende tram, en de bijzondere Poolse 
voetbaltrekjes zullen nog lang naverteld worden.   

  

Voor de Amelandreis hadden we iets meer dan een maand de tijd. De reserveringen waren in het 
begin van het jaar al geregeld, maar inschrijvingen en boodschappen moeten nog voldaan worden. 
Door een prijsverhoging moest het inschrijfgeld helaas verhoogd worden ten opzichte van het 
voorgaande jaar. Dit bleek gelukkig geen probleem te vormen. Ook besloten we een maximum van 
60 deelnemers mee te nemen naar Ameland. Daarnaast hebben we een takenrooster opgesteld, 
waardoor de schoonmaak een stuk soepeler liep dan het jaar ervoor. Hierdoor was er meer tijd 
voor ontspanning.   
  

Dit jaar bestond uit vallen en opstaan. Hoewel er fouten zijn gemaakt die te voorkomen waren 
geweest, was het voornamelijk een leuk en leerzaam jaar. Dankzij het enthousiasme tijdens 
dinervergaderingen, de geslaagde avonden in Poolse discotheken en de grote hoeveelheid 
complimenten vanuit de deelnemers, heeft de Excom ook dit jaar weer gezorgd voor mooie 
herinneringen.   

  

Juul Kersemakers  
voorzitter Excursiecommissie 2014-2015  
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FEESTCOMMISSIE  
Net als elk jaar bestond de FeCo dit jaar uit acht leden. Normaal gesproken zijn er vier dames en 
vier heren, maar dit jaar waren er drie dames en vijf heren. Lyke, Celine, Nick, Matthijs en Frank 
waren de overgebleven leden van vorig jaar en Loes, Luke en Felix waren de nieuwelingen. Het 
eerste feest werd zoals gewoonlijk afgewerkt door de oude commissie. De nieuwe aanmeldingen 
voor de FeCo werden op dit eerste feest gelijk getest op hun vaardigheden en gezelligheid met als 
gevolg drie leuke nieuwe leden.   
  

De thema's dit jaar waren achtereenvolgens:  
1. UHSK Jeugdhelden odz Zonder spijt terug naar je kindertijd  
2. Get your geek on odz Flirt with a nerd  
3. Sexy history odz Wat heb jij dit jaar geleerd?  
4. UHSK Schateiland odz Welk hol plunder jij vannacht?  
5. UHSK Aloha odz Deze zomernacht aan de gracht, natte dromen en palmbomen  
  

Ik zal elk feest kort behandelen om een beeld te geven van hoe ons jaar er uit heeft gezien.  
  

UHSK Jeugdhelden odz Zonder spijt terug naar je kindertijd.  

Dit thema leek ons toegankelijk voor de eerstejaars die voor de eerste keer naar een FeCo-feest 
van de UHSK zouden komen. Hier kan eigenlijk iedereen wel wat mee en dat bleek ook het geval. 
Iedereen was leuk verkleed met een goed feest als resultaat. Het organiseren werd nog door de 
oude commissie gedaan en hierbij waren dan ook geen problemen te melden.  
  

Get your geek on odz Flirt with a nerd.  

Altijd een leuk thema. Meiden kunnen als sexy nerds verkleed en de mannen kunnen hun Star 
Wars kostuums weer aandoen. De poster van dit feest was heel erg tof! De FeCo was dit feest 
verkleed als nerds. Propellorpetjes, brillen en bretels, ze waren allemaal aanwezig.  
  

Sexy history odz Wat heb jij dit jaar geleerd?  

Bij dit thema hadden we een tijdbalk gemaakt in het K-sjot. Op deze tijdbalk waren sexy figuren 
uit de geschiedenis op chronologische volgorde afgebeeld. Van Augustinus tot een zoenende Hitler 
en Stalin, iedereen was vertegenwoordigd. Bij dit thema was het voor de gasten iets uitdagender 
om een goede outfit te kiezen, desondanks was iedereen leuk verkleed en was het een geslaagd 
feest. De FeCo-dames waren verkleed als Marylin Monroe en de heren als JFK. Dit feest was er een 
klein akkefietje met een dronkenlap die het feest was geïnfiltreerd en de uitsmijter een klap had 
gegeven. Dit werd opgelost mede dankzij een geduldige Lex van Rens.  
  

UHSK Schateiland odz Welk hol plunder jij vannacht?  

Dit keer was er een piraten thema. De FeCo was verkleed als een stel piraten. Zwaarden, oorbellen, 
tattoos, gescheurde kleding en open wonden hoorden hier natuurlijk bij. We zagen er fantastisch 
uit. Het feest was geslaagd en het was het drukste feest van het jaar. We dachten dan ook dat we 
op dit feest redelijk wat winst hadden gemaakt. Dit bleek echter achteraf niet het geval, sterker 
nog we hadden heel erg verlies gemaakt. We weten nog steeds niet zeker waardoor dit komt, maar 
we denken door de combinatie van dure sterke drank (Malibu en Bacardi) en dat het K-sjot een 
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fust teveel heeft geteld. Dit feest was er een persoon zo dronken geworden dat hij met de 
ambulance was afgevoerd. Hij was uitgegleden over een glad stuk, hierdoor viel hij op zijn hoofd 
en had hij een hechtingen nodig.  
  

UHSK Aloha odz Deze zomernacht aan de gracht, natte dromen en palmbomen  

Voor dit laatste feest van het jaar wilden we een leuk toegankelijk zomerthema. Maar we zouden 
de FeCo niet zijn als we niet een vuige ondertoon zouden aanbrengen in ons thema. De zaal was 
verkleed met palmbomen en de Commissie was verkleed als Hawaiianen.   
  

Dit waren de feesten van dit jaar. Het was een heel leuk jaar met mooie feesten, goede verhalen en 
veel drank! Het enige nadelige van dit jaar was de financiële balans aan het einde van het jaar. De 
FeCo was sterk in de min geëindigd, waar we eigenlijk gewoon op nul horen te spelen. Hier hebben 
we over vergaderd en de nieuwe commissie neemt het mee naar volgend jaar.  
  

Frank-Xander van der Steen voorzitter 
Feestcommissie 2014-2015  
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FILMCOMMISSIE  
Thom van den Bosch (voorzitter)  
Julia de Groot (secretaris)  
Richard Kempen (penningmeester)  
Henriëtte Bloema  
Paul Kalkhoven  
  

Ik zie dit jaar als een mislukking. Een mislukking in de zin van het persoonlijk creëren van plezier 
voor anderen en daar ook voldoening uit te halen.  

Zoals bekend had ik grote moeite om de omgang met Rutger te handhaven. Op het eerste 
gezicht leek alles er rooskleurig uit te zien, hij oogde sympathiek en er werden verschillende opties 
voor de avond doorgesproken. Uit een verdere mailcorrespondentie bleek echter al snel dat het 
toch echt de bedoeling was om Rutgers ideeën na te streven. Dit was het moment dat mijn 
negatieve beeld van deze docent was geschapen. Ik, als persoon dat niet heel vergevingsgezind is 
ingesteld en niet snel vergeet, ben vanaf toen begonnen met het radicaliseren van mijn beeld van 
Rutger. Hier ben ik later nog door Julia op ben gewezen. Gezien dit stuk echter alleen mijn mening 
betreft zal ik die hier wel verder uiteenzetten.   

  

Middels een gesprek met leden van het bestuur en mailsessies met Lex in september heb 
ik mijn gedachte uitgesproken dat het nu (citaat uit de mail) ‘Rutgers persoonlijke feestje is 
waarbij de Filmcommissie de popcorn moet uitdelen. Dit vind ik kut, op deze manier heeft de 
filmcommissie namelijk geen enkel bestaansrecht.’ Er werd mij verzekerd dat we wel belangrijk 
waren, zonder promotie geen vertoning. We zijn niet alleen loopjongens. Het idee was om de 
eerste vertoning uit te zitten. Vermoedelijk zou Rutger daarna soepeler worden.   

De Filmcommissie was behoorlijk belangrijk voor mij, in de zin van het overbrengen van 
informatieve boodschappen en het bezorgen van vermaak. Ik moest daarom wel achter de 
filmkeuze staan. Het voelde dan ook als een grote vernedering om The Hurt Locker zo te promoten, 
en moest doen alsof dit een zeer geschikte film was. Hoewel na de bekende kortstondige ruzie het 
erop leek dat Rutger alles strak ging regelen, dreigde de vertoning alsnog in het water te vallen 
toen er geen sprekers waren. Rutger zei het dan maar zelf te doen. Op de valreep heb ik toen toch 
een veteraan geregeld.  

Na de voorstelling bleek bij de afkondiging dat Rutger al wist wat de volgende vertoning 
was, waarop ik wist dat de rest van het jaar niet leuker zou worden. Na veel twijfelen of ik alsnog 
zou stoppen, ben ik toch doorgaan. Dit met het idee van het legitimeren van het bestaan van de 
filmcommissie, in de hoop dat een volgend jaar we meer zelfstandigheid konden bereiken. Dat we 
de verantwoordelijkheid aankonden hadden we dan immers bewezen.  
  

Het beste van de activiteiten  

De leukste organisatie van een activiteit was dit jaar van de filmquiz. Het was duidelijk te merken 
dat iedereen er veel minder zin in had om de promotie te doen voor de filmavonden die nog over 
waren na de eerste. Met de quiz konden de leden eindelijk hun hobby echt toepassen waardoor 
het plezier weer terug was. De uiteindelijke uitwerking was zeker leuk maar had wel beter gekund. 
De Stadsgenoot met hun gebrekkige apparatuur (of ‘incompetente’ barleden). Ondanks afspraak 
via de telefoon en het testen van het geluid 10 minuten voor aanvang blijkt het toch te moeilijk om 
alles te laten werken. Jammer. Ook het tempo van het nakijken en wellicht het niveau van de 
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vragen lieten wat te wensen over. Ik denk dat het wel een blijvertje is, erg low budget en er zijn 
altijd wel wat geïnteresseerden.   

De beste activiteit was de vertoning van Apocalypse Now. Deze film behoort tot een van 
mijn favorieten en ik vond het dan ook geweldig deze film op het grote scherm te aanschouwen. 
Het was ook mooi om te zien dat iedereen na afloop nog even stil was en het licht nog even uit 
bleef. Het geluid was ook echt geweldig, duidelijk een verbetering ten opzichte van andere LHC 
zalen. Dat we alleen deze zaal konden betreden omdat Rutger daar zo’n 90 mensen toe bevolen 
had is dan wel weer jammer.  

Ik heb de spreker van de tweede avond gemist maar de sprekers van de eerste vond ik het 
meest interessant. Dit omdat zij het dichtst bij de film stonden. De verhouding tussen sprekers en 
film kan nog een stuk beter. Zo praatte de veteraan langs de film heen omdat de vraagstelling niet 
vanuit de film kwam of andersom. Daarom was er nu een interessant verhaal met een losse film 
erbij. Bij de derde avond werd er veel info over de film verschaft maar raakte het informatieve 
aspect weer wat verloren. Hier valt meer uit te halen.  

  

Het mindere  

Op eigen fouten en leermomenten zal ik niet ingaan daar ik denk dat die makkelijker in de notulen 
terug zijn te vinden.  
  

Middelen om omgang met Rutger te verbeteren  

Door de bovenstaande tekst zijn al een hoop omgangsproblemen met Rutger verweven. Nadat 
bleek dat Rutger mijn kritiek niet kon waarderen zijn er ook andere oplossingen geprobeerd. Ten 
eerste door heel lief te zijn, alles moest tenslotte geslikt worden. Het bleek echter dat de man niet 
altijd even ijverig was en tot de organisatie moest worden aangezet. Door op de juiste manier 
zachtjes te aaien moest dat dan goed komen. Toen bleek dat Rutger zijn afspraken ook vergat of 
hier later steeds op een andere manier op terugkwam, probeerde Richard een keer ‘notulen’ in te 
stellen. Dit viel niet echt in goede aarde, het was te ‘ijzig’. Geen wil voor professionaliteit, alles 
moest gewoon ‘ leuk’ zijn. Leuk. Juist ja. Geen duidelijke afspraken dus. Ik heb geen andere 
mogelijkheden meer gezien om de communicatie te verbeteren.   
  

Omgang commissie  

De omgang in de commissie was prima. Het was jammer dat het jaar vooral ging op de manier van, 
Rutger zegt dit. En ja, dat moeten we dan doen. Hierdoor was er weinig ruimte voor persoonlijke 
initiatieven van de leden. (Met uitzondering van ideeën voor het uitje en de filmquiz). De Argus 
kan ook een bezigheid zijn, al kwam dat pas later en had lang niet iedereen trek in schrijven. De 
motivatie van de leden inclusief mezelf was soms wat te zoeken. Vooral bij de tweede filmavond 
heeft niemand echt zijn best gedaan en hing er een ‘het zal wel’ sfeer.   
  

Omgang bestuursleden  

Lex was dit jaar de commissieverantwoordelijke. In veel opzichten was hij hiervoor de goede 
persoon. Op een objectievere manier behield hij het overzicht. Meerdere keren heeft hij de 
commissie aangespoord weer wat te gaan doen, wat bijvoorbeeld bij de tweede filmvertoning gold 
toen weinig mensen zin hadden in de promotie. In een ander opzicht voel ik me wel laten zitten 
door Lex in mijn relatie tot Rutger. Vanaf het begin van het jaar is er steevast voor zijn partij 
gekozen. Deels is dit te begrijpen, Rutger is de man met het geld. Anderzijds weet ik zeker dat er 
meer uit deze avonden te halen viel. Hierbij was het zeer duidelijk dat de UHSK kinderachtig werd 
weggezet, wat bleek uit het niet noemen van onze bijdrage en loopjongens functie. In het belang 
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van het opdoen van organisatieskills, het plezier van de leden was een interventie ook zeker 
gewenst. Een interventie was nodig, omdat ik zelf buitenspel was gezet door Rutger aan het begin 
van het jaar (mijn kritische blik waarop hij zei niet meer samen te willen werken). Voor een 
commissie die een van de meest succesvolle is van de UHSK (in bezoekersaantallen van het 
afgelopen jaar) hadden we best wat serieuzer genomen mogen worden. Tot slot mag het ook niet 
zo zijn dat een commissie alleen dient om het ego van één persoon te strelen. 90 mensen 
verplichten om te komen naar ‘jouw’ vertoning. Dat gaat echt te ver. Ondanks herhaaldelijk vragen 
om hulp aan Lex was altijd het motto om maar te doen wat Rutger wilde. En dat is jammer. Tegen 
het einde van het jaar is overigens wel het begrip voor onze situatie gegroeid vanuit het bestuur. 
Hoewel dat natuurlijk fijn was, hadden we daar toen niet veel meer veel aan.   

Voor de financiering was ook de steun van Wouter nodig. Dit ging niet altijd even soepel, 
met name bij de eerste filmavond slipte er veel digitale betalingen doorheen. Later is er een beter 
systeem gecreëerd, al liet dat nog wel wat te wensen over.   

Er was ook veel onduidelijkheid over de betalingen aan het LHC, maar dat had ook veel te 
maken met Rutgers halve instructies.  

  

De blik op volgend jaar  

Ik wilde graag meer verantwoordelijkheid voor de Filmcommissie met het oog op volgend jaar. 
Dit is niet helemaal gelukt, er is bepaald dat we nog minder budget kregen. Een begrijpelijke keuze 
in relatie tot de geldstroom van het departement. Anderzijds zou ik zeggen dat de output van de 
investering zo groot is dat dit systeem zeker wel bestaansrecht heeft. Zowel ideologisch als 
financieel (er is zelfs winst gemaakt) We zijn nogmaals, een van de beter presterende commissies 
geweest. Als de investering van de Aanzet zo hoog is en het resultaat/bereik van dat budget zo 
laag, zou ik zeggen dat we best van dat geld mogen hebben als buffer (al denk ik niet dat een buffer 
echt nodig is). Maar goed, anderen denken wel dat de Aanzet zoveel honderden euro’s waard is en 
wij wat leeghoofdig vermaak zijn.   

Voor het komende jaar is Erik Goosmann benaderd als onze opzichter. Dit zie ik dan wel 
weer positief in, Erik is heel aardig. Ik kan goed met hem opschieten. Julia en ik hebben al les van 
hem gehad. Erik is heel relaxt en heeft al gezegd dat hij veel dingen wel prima vindt, waardoor de 
filmcommissie meer bewegingsvrijheid heeft. Ik ga proberen me komend jaar minder te 
bekommeren om de kwaliteit van de avonden (minder hoge eisen stellen). Dit voor mijn eigen 
plezier, gewoon ‘ een’ film is voor velen immers al goed genoeg. Daarnaast is het haast onmogelijk 
om een film te kiezen die volledig geschikt is (bekend maar nog niet gezien door velen, historisch, 
informatief filmisch van hoog niveau en vermakelijk) Apocalypse Now voldeed wel aan alles naar 
mijn mening)  Tot slot ben ik blij dat we nu niet alleen eigentijdse films meer hoeven te vertonen.   
  

Thom van den Bosch  
voorzitter Filmcommissie 2014-2015  
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GALACOMMISSIE  
Commissievorming  
Aangezien de Galacommissie 2013/2014 uit veelal ouderejaars bestond, stroomde de GaCo aan 
het begin van het jaar erg leeg. Er bleven echter twee enthousiaste leden over: Job Brunner en 
Willemijn Schuiling. Zij gingen op een zoektocht naar versterking voor de commissie. Aangezien 
er 6 plekken vrijkwamen in de commissie, werd er besloten dat er twee plekken voor 
ouderejaars  vrijkwamen en vier plekken voor eerstejaars. Zo zou de doorstroom van de 
commissie in het vervolg beter verlopen. Op de commissiemarkt stroomden de aanmeldingen 
binnen. Na wikken en wegen werden als ouderejaars Date Pijlman en Myrthe van Niekerk 
gekozen. De eerstejaars plekken werden gevuld door Maaike de Kleijn, Emma Broekman, Mayte 
Beekman en Flor Polinder. De eerste vergadering vond plaats op 17 september: de commissie 
was gevormd.   
  

Taakverdeling  
Op de eerste vergadering werden de taken verdeeld. De taakverdeling is als volgt: Willemijn  
Schuiling als voorzitter, Maaike de Kleijn als secretaris, Date Pijlman als penningmeester, Job 
Brunner als commissaris PR, Emma Broekman als hoofd thema, Myrthe van Niekerk als hoofd 
locatie en Mayte Beekman en Flor Polinder als duo commissarissen entertainment.   
De rolverdeling dient als uitgangspunt. Het is daarbij niet de bedoeling dat bijvoorbeeld alleen 
Emma inbreng heeft over een thema of Myrthe alle locaties bekijkt. Uiteindelijk heeft iedereen 
inbreng over thema, locatie en entertainment.   
  

De eerste belangrijke taken (tips)  
Op de eerste vergadering werden er al een aantal andere belangrijke punten besproken. In 
verband met de vele nieuwe leden, bespraken we in de eerste plaats wat er allemaal gebeurde in 
een jaar bij de galacommissie. De taken werden verdeeld en we maakten meteen een foto van de 
commissie voor de UHSK website.   
In de eerste vergadering kwamen er direct eventuele thema’s aan bod. Het is handig om hier zo 
vroeg mogelijk aan te beginnen. Wat erg belangrijk bij de thema keuze is, is dat het gala moet 
uitblinken. Het is geen veredeld Feco-feest. Het is een deftige gelegenheid ter ere van de 
verjaardag van de vereniging. Eisen zijn dus bijvoorbeeld dat er een historisch getint thema 
komt.   
Daarnaast moet er vlot worden gekeken naar een datum in de diesweek met het bestuur. Elk jaar 
moet er rekening worden gehouden met de dag van het gala en het symposium. Regel dit zo snel 
mogelijk zodat de Gaco de voorkeur kan hebben. De Symco wil het symposium niet de dag na het 
gala organiseren, omdat de kans klein is dat de opkomst dan groot is. De voorkeur voor het gala 
gaat uit naar een dinsdag of woensdag (maandag is vaak niet favoriet en op donderdag of vrijdag 
zijn locaties snel te duur).    
Verder is het ook van belang om rekening te houden met een eventueel tentamen in de diesweek 
voor de eerstejaars. Uit ervaring is gebleken dat er dan een handvol eerstejaars komt opdagen. 
Dit is erg jammer, dus snij dit onderwerp meteen aan bij de desbetreffende docent(en) (wie er 
doceren kun je vragen aan commissaris onderwijs van het bestuur).   
Het is belangrijk om naast het thema ook meteen naar eventuele locaties te gaan kijken. In het 
commissiedraaiboek staan mogelijke locaties en een checklist. Zelf gingen we ook allemaal op 
onderzoek uit en de kanshebbers werden gemaild door Myrthe (ZinInn, Lieve Lust, Het 
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Vechthuis en Partyboot 10), zij maakte een afspraak met de locatie zodat de hele commissie op 
bezoek kon komen.   
  

Vergaderingen  
Elke keer bij de aanvang van een nieuw blok werd een datumprikker ingevuld met vaste 
vergader data. Deze kon vaak vrij snel worden vastgesteld. Vanaf september vergaderden we 
vrijwel wekelijks. De opkomst van de vergaderingen waren eigenlijk altijd goed.  
  

Thema  
Eventuele thema’s die dit jaar voorbij waren gekomen waren Grease, Alice in Wonderland, 
Phantom of the Opera en Romeo & Juliet. De laatstgenoemde is het thema geworden van het 
diesgala 2015. We waren allemaal fan van het idee van een gemaskerd bal en besloten om als 
thema ‘A Masquerade at the Capulets’ te kiezen o.d.z. Back in time with Shakespeare. Wanneer er 
over een thema wordt vergaderd moet er worden gedacht over de aankleding van de zaal en de 
accessoires die de gasten kunnen gebruiken. Het moet laagdrempelig zijn voor de gasten om 
toch herkenbaar in thema te kunnen komen. Ons gekozen thema leek hiervoor perfect. De locatie 
konden we aankleden met Italiaanse en romantische zaken. De gasten moesten gemaskerd 
komen.   
  

Locaties   
Na het bezoeken van een aantal locaties ging de voorkeur uit naar Partyboot 10. Na contact 
tussen Myrthe en de eigenaar hebben we allemaal een bezoek gebracht aan de boot. Deze viel 
erg in de smaak. Aan de hand van deze locatie maakte Date een begroting op basis van een 
bijdrage vanuit de UHSK van €1400 euro en een kaartverkoop van plusminus 100 kaarten van 
€32,50 = €3250 euro; in totaal €4650.  De begroting werd goed gekeurd en we gingen met de 
party boot ‘in zee’.  
  

Samenwerkingen  
  

Samenwerking met de BeCo  

De BeCo werd in november al benaderd voor het ontwerpen van een poster. Dit omdat wij na de 
themabekendmaking op de borrel ook de promotie voor het gala wilden beginnen. Op de poster 
komen een aantal praktische zaken te staan zoals: locatie, datum, tijd, thema etc., maar het is 
tevens je promotiemiddel. Samen met Onessa, de voorzitter van de BeCo, bedachten wij hoe we 
de poster eruit wilden laten zien. Uiteindelijk kreeg een van de commissieleden van de Beco de 
taak om de poster te ontwerpen. Dit duurde langer dan verwacht. Belangrijk is dan ook om echt 
snel de posteraanvraag te doen. Het is de taak van de GaCo om de poster naar Graphotech (de 
drukker) te brengen en ook op te halen. Naast posters moet ook worden gedacht aan flyers 
(verkleinde posters) en tickets. Dit jaar hebben we een drukfout gehad in het kaartje omdat 
UHSK verkeerd gespeld stond. Zonder goed te kijken leverde wij de drukopdracht in en 
betaalden dus geld voor een verkeerd product. De GaCo moet goed opletten. Verder heeft de 
BeCo een prachtige poster en tickets geleverd.  
  

Samenwerking met de Acquisitiecommissie  
De Acquisitiecommissie had vorig jaar aangegeven niet meer mee te willen werken aan de 
goodiebags van de Galacommissie. Echter was de penningmeester van dit jaar, Date Pijlman, ook 
de voorzitter van de acquisitiecommissie en zo ontstond er toch een samenwerking. Uiteindelijk 
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werd de goodiebag voornamelijk vanuit de GaCo geregeld, maar dit samenwerkingsverband 
moet in de gaten gehouden worden. De Acquisitiecommissie heeft veel ervaring met het regelen 
van kortingen.   
  

Overig  
  

DJ’s  
Welke DJ zou gaan draaien op het gala was spannend. De Pandabeats waren een geliefde optie, 
maar hadden aangegeven minder te willen draaien. Toch konden we Koen en Hans paaien om 
nog een keer hun illustere DJ-kunsten te laten zien. Joost draaide ook mee. Zij kregen als 
vergoeding hun volledige galakaartje vergoed.  
  

Special Acts  

Met een beperkt budget is het lastig om een volledig aangekleed gala te organiseren inclusief 
bijvoorbeeld een band. Je moet het vooral van vriendendiensten hebben. Zo ook dit jaar. Mayte 
kende leden van het conservatorium. Bij aanvang van het gala wilden dit strijkers duo de gasten 
vermaken met muziek. Het was een erg leuk begin van de avond. Ter vergoeding kregen zij hun 
reiskosten en een leuk pakketje.    
  

Fotograaf  
Eerder fotografeerde de BeCo vaak op het gala. Dit jaar wilden we dit echter anders doen. We 
wilden een professionele fotograaf en liet Willemijn die nou in haar familie hebben. Voor een 
familieprijsje van 175 euro wilde Sander Peters de gehele avond foto’s maken. Een hele 
enthousiaste man die naast foto’s maken ook lekker mee feestte.   
  

Goodiebags  

Het regelen van de goodiebags ging lastig en werd last-minute werk. Date probeerde met de 
acquisitiecommissie gratis producten te regelen, maar verder dan een luttele sleutelhanger 
kwamen we niet. We vonden een overschot in de begroting en besloten het heft in eigen handen 
te nemen. Een budget goodiebag die toch gewaardeerd wordt: een katerpakket in een leuk jasje. 
We besloten flesjes water te beplakken met de UHSK-sticker, er kwam een paracetamol op de 
dop en aan iedere fles hing een bedankkaartje met daaraan een condoom geknepen door een 
Romeo/Julia wasknijper. Het goodiebag maken was veel werk, maar we hebben geknutseld. Met 
resultaat! Iedereen vond de goodiebag erg leuk.   
  

Begroting  
We wilden een afgekocht gala houden. Bij partyboot 10 was de afkoopprijs 30,25 per persoon. 
Daar bovenop kwam een bootverhuurprijs van 1100 euro. Eerst was dit meer, maar met wat 
overleg en afdingen kwam alles goed. Met de kosten van de fotograaf, DJ’s, promotie en 
aankleding werd de begroting uiteindelijk sluitend gemaakt. Date Pijlman hield alle uitgaven 
goed in de gaten en aan het eind van het gala hadden we door verschillende meevallers 120 euro 
over. Dit hebben we geschonken aan de acquisitiecommissie als dank voor hen hulp en voor het 
feit dat zij verlies hadden geleden.  
  

Promotie  
Promotie voor het gala is erg belangrijk. Het is een redelijk prijzig evenement waarbij je zoveel 
mogelijk gasten wilt. Gebruikelijke promotie is, zoals bij de meeste commissies, een poster en 
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flyers. Dat is dit jaar ook gedaan. Ook wordt er vaak een praatje gehouden bij een (eerstejaars) 
college (contact de docent van te voren). Bij de galacommissie wordt er ook een promotie 
filmpje gemaakt. De promotie dit jaar kwam langzaam op gang, maar ging over het algemeen erg 
goed.  
  

Promotiefilmpje  
Het filmpje is enorm belangrijk voor de promotie van het gala. Beslis binnen de commissie wie 
wilt acteren, filmt of het script schrijft. Tijdens de vergadering brainstormde we met de 
commissie wat we wilden laten zien. Aangezien onze O.D.Z. ‘back in time with Shakespeare was’ 
besloten we in de film te laten zien dat Romeo naar het feest van Lord Capulet gaat en onderweg 
verschillende Shakespeare karakters tegenkomt. Emma kreeg als hoofd thema de taak om het 
script te schrijven.   
Het filmpje werd een groot succes waarbij niet vast werd gehouden aan gender rollen. Zo was 
Willemijn te zien als William Shakespeare en stal Date de show in een Jurk. Het filmpje moet in 
elkaar worden gezet en viral gaan zodat de promotie online door kan gaan (denk aan facebook). 
Behalve het thema, moeten de praktische zaken kenbaar worden gemaakt in het filmpje zoals de 
locatie, datum, prijs kaartje).   
  

De verkiezingen  
Op het gala van 2014 werden verkiezingen gehouden (Mister & misses Gaby). Dit werd erg 
enthousiast ontvangen en daardoor wilde de gaco dit jaar de verkiezing weer gebruiken ter 
promotie. Er kon gestemd worden op de Romeo en Julia van het bal. Op de UHSK-kamer stond 
een stemdoos met stembiljetten. Deze stemdoos kan ook worden meegebracht naar de borrel bij 
de kaartverkoop. Vanuit alle namen worden 4 mannen en 4 vrouwen gekozen. Houd er rekening 
mee dat het kan gebeuren dat een genomineerde niet naar het gala komt. Dat is erg jammer dus 
kom hier (stiekem) achter. Check dit bijvoorbeeld op de lijst van verkochte kaartjes. Dit jaar 
koos de gaco ervoor om de UHSK’ers te laten stemmen tot de dag voor het gala. Op de dag van 
het gala werden de genomineerden bekend gemaakt (via facebook). Op het gala zelf (bij de 
ingang) kon vervolgens weer worden gestemd. De 4 genomineerde mannen waren: Hans 
Meulendijks, Lars op de Laak, Pieter-Jan Sterenborg en Floris de Hart. De 4 genomineerde 
vrouwen waren: Nina Bazan, Lara Boon, Roos Feskens en Engelina Kuiken.   
Op het gala zelf koos de galacommissie nog een prijs winnaar uit: de best-dressed award. Deze 
ging naar Marwa Gohar.  
  

Kaartverkoop & Facebook-evenement  
De kaartverkoop begon tegelijkertijd met de kerstborrel. Hier werd ook het fantastische 
promotiefilmpje getoond. Er werden toen enkele kaarten verkocht. Daarna kwam de kluis op de 
kamer te staan. Ook werd er een facebookevent aangemaakt. Vanaf februari stond er ook elke 
dinsdagavond op de borrel een afgevaardigde van de GaCo kaartjes te verkopen. Hiervoor was 
een schema gemaakt. Als er kaartjes op de borrel verkocht worden, moet de kluis om 17:00 op 
de UHSK-kamer opgehaald worden.  De volgende dag moet de kluis om 10:00 worden terug 
gebracht. Wanneer de kluis niet aanwezig is op de kamer kunnen er geen kaartjes worden 
verkocht. Dus zorg dat de kluis op tijd op de kamer is.   
Het is handig om tijdens de borrelverkoop ook de poster mee te nemen als punt van herkenning. 
Dit jaar konden leden stemmen op Romeo en Julia. Deze stembussen stonden ook op de borrel.  
Hoewel het facebook-event liep als een trein, ging de daadwerkelijke kaartverkoop dit jaar erg 
langzaam. Pas toen we leden een beetje begonnen te ‘dreigen’ met de woorden dat de verkoop 
erg snel ging werden er meer kaartjes verkocht. In de laatste week voor het gala piekte de 
verkoop. De 120 kaarten die we in de verkoop hadden gedaan, waren plots verkocht. Het 
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maximum van de boot was 150 mensen. Aangezien we het een ‘gezellig’ feest wilden houden, 
niet te druk en plakkerig, besloten we niet tot de 150 te gaan. We hebben nog 10 extra kaarten in 
de verkoop gedaan. Ook deze werden verkocht. Er waren 130 gasten op het gala.   
  

Aankleding  
Het gala was op een boot. Op de locatie mochten geen slingers, confetti en crêpepapier in 
verband met de brandveiligheid. Omdat we toch de ruimte wilden versieren hadden we 
verschillende ideeën. Gouden, zilveren en witte ballonnen zouden de vloer versieren. Aangezien 
er veel palen stonden in de ruimte en we een Italiaans thema wilden creëren, hingen we klimop 
om de palen heen. Op de aanlegplank stonden glazen potten met kaarslichtjes, deze potten 
hadden we van te voren opgespaard (wekenlang doperwten voor de Gaco-leden).  
Er was op de boot niet echt een ruimte voor een fotohoek. Gelukkig was de fotograaf erg flexibel 
en werd het achterdek de ruimte voor foto’s. Ook moeten de winnaars van de verkiezingen een 
prijs in ontvangst nemen. Vanwege het thema van dit jaar was de prijs een goud gespoten 
beeldje van twee kussende mensen. De prijs voor best dressed was een schrijfveer in een gouden 
zetpotje.   
  

Taakverdeling op het gala  
Iedereen kreeg een taak toegewezen voor op de avond zelf. Belangrijk is dat er te allen tijde 
iemand bij de garderobe is en voordat de deuren sluiten er commissieleden bij de ingang staan. 
Voor de garderobe maakten we gebruik van nummertjes. Het ene nummertje werd bij de 
kapstok/jas gehangen en de ander aan de eigenaar van de jas gegeven. Het systeem van 
nummertjes bij de jassen plakken (dit werd uiteraard van te voren gedaan), nam erg veel tijd in 
beslag. Het is gunstig om te kijken naar een ander sneller systeem.   
Andere taken zijn: stembus/deur/kaartverkoop, DJ’s drankjes brengen, fotograaf drankjes 
brengen, dronken gasten verzorgen.   
  

De dag van het gala zelf  
De galacommissie was al vroeg aanwezig om de boot te versieren (en pizza te verorberen), en na 
hard werken kon de pret beginnen. Rond elf uur verschenen de eerste prachtig geklede gasten 
voor de kaarsverlichte loopplank. Bij binnenkomst kreeg iedereen een drankje en dat onder 
begeleiding van een heus klassiek strijkers duo. Om klokslag 12 uur werd het gala officieel 
geopend, de boot vertrok en na een kort welkom zette Yvonne van Laarhoven in verband met de 
toen officiële verjaardag van de Utrechtse Historische Studentenkring het UHSKlied in. De 
gezongen strijdtoeter echode nog wat na, maar het was tijd voor de volgende grote 
bekendmaking. In de weken naar aanloop van het gala was er druk gestemd op wie de Romeo en 
Julia van het bal moesten worden. Na een spannende telling kwamen Hans Meulendijks en Roos 
Feskens als winnaar uit de bus. De best-dressed award ging naar Marwa Gohar. Na het uitreiken 
van de prijzen opende de kersverse Romeo en Julia de dansvloer en samen met het illustere 
DJtrio bestaande uit de Pandabeats en Joost Vinke ging het feest echt van start.  
Terwijl de partyboot het Amsterdamrijnkanaal onveilig maakte, vloeide de drank hevig. Dronken 
gemaskerde studenten is vragen om problemen, maar gelukkig werd de leus ‘Vomeren? Alleen 
over de reling’ goed nagestreefd. Er werd gedanst en gesjanst en helaas was het om 04:00 alweer 
tijd om aan te meren. De loopplank ging uit en de inmiddels maskerloze gasten strompelden, 
gepaard met een handige goodiebag, aan wal. De barre fietstocht naar huis was het waard: A 
maskerade at the Capulets, dit was een feest om nooit te vergeten.   
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Er zijn eigenlijk geen problemen geweest op de avond. Halverwege het feest was er een 
gelegenheid om aan te meren (voor de gasten die vroeg op moesten). Aangezien de boot dan 
langs een woonwijk voer, moest de muziek dimmen. De gasten luisterde gelukkig erg goed en 
zonder problemen kon na een kort intermezzo de feestvreugde weer doorgaan.   
Een kleine tegenslag was de garderobe. Er was erg weinig ruimte en toen iedereen zijn jas wilde 
halen ontstond er een wachtrij. Ondanks de vraag om hiermee rekening te houden, ontstond er 
toch wat onvrede wat voornamelijk voor Maaike en Emma vervelend was die toen de garderobe 
taak hadden. Gelukkig hielp Mart Teunissen ons goed mee.  
  

Al met al heeft de GaCo een super leuk jaar met elkaar gehad. De evaluatie was meer gezelligheid 
dan hard werk. Omdat Date en Myrthe volgend jaar bestuur gaan doen zullen zij de GaCo 
verlaten. Ook Willemijn besloot dat het tijd was om het stokje over te dragen. De rest van de 
commissie blijft bestaan. Er zullen twee nieuwe eerstejaars worden gekozen en tevens werd 
besloten dat Job de nieuwe voorzitter zou worden.  

  

Heel veel succes met het organiseren van het UHSK-Gala 2016!  

  

De Galacommissie 2014-2015  

Willemijn Schuiling  
Maaike de Kleijn  
Date Pijlman  
Job Brunner  
Myrthe van Niekerk  
Emma Broekman  
Mayte Beekman  
Flor Polinder  
  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

Willemijn Schuiling  
voorzitter Galacommissie 2014-2015  
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HISTORISCH RELEVANTE 

COMMISSIE  
De Historisch Relevante commissie van 2014-2015 bestond uit de volgende personen: Maartje 
Pols (vz), Thom van den Bosch, Floris de Hart, Silvia van Bergeijk en Omar Bugter. Op de 
commissiemarkt hadden we heel veel inschrijvingen van eerstejaarsstudenten. Echter hadden we 
van al die inschrijvingen maar twee motivatiebrieven ontvangen. Dit was voor ons best 
teleurstellend. Gelukkig waren het twee leuke motivatiebrieven en hadden we dus vrij snel onze 
commissie rond, met twee nieuwe eerstejaars.  We hebben wat problemen gehad met iemand uit 
de commissie die gewoon weinig aanwezig was en dus weinig inzet toonde. Hij is uiteindelijk dan 
ook uit de commissie gestapt omdat hij het te druk had. We hebben verder heel het jaar dus met 
een commissie van vijf man activiteiten georganiseerd, wat goed verliep.   

Onze eerste activiteit was op 18 november: In gesprek met Buitenlandse Zaken. Het idee 
voor deze activiteit kwam van buiten de commissie. Het was vrij makkelijk te regelen. We moesten 
op de site van buitenlandse zaken een formulier invullen over wat voor onderwerp we graag in 
gesprek wilde gaan, zodat zij iemand die binnen dat thema werkte naar ons konden sturen. Dit 
was Lars Tummers, Hoofd Terrorisme Bestrijding en Nationale Veiligheid. Hij heeft gesproken 
over terreurdreiging in Nederland en het veiligheidsbeleid van Buitenlandse Zaken. En hebben we 
het gehad over IS en haar strijd in Irak en Syrië. Het leuke aan deze activiteit was dat het deels een 
lezing was, maar dat er voornamelijk de mogelijkheid was om veel vragen te stellen. Via het 
Facebook evenement hadden we heel veel aanmeldingen, rond de 65 man. Tijdens de activiteit 
zelf zijn hier ongeveer 25 man op afgekomen. Natuurlijk een flink verschil met de aanmeldingen 
via Facebook, maar ik denk wel genoeg voor de activiteit zelf. Het was een goede en leerzame 
activiteit. Na afloop hebben we ook nog een positieve reactie gehad van Lars Tummers dat hij het 
een leuk en interessant gesprek vond. Voor Buitenlandse Zaken heeft deze activiteit bijgedragen 
om te kijken wat voor vragen er onder jongeren speelt over hun beleid.  Onze tweede activiteit 
was op  9 februari en gingen we naar Paushuize in Utrecht. Deze activiteit koste geld voor de 
deelnemers. De activiteit werd georganiseerd door de VVV Utrecht. We kregen een rondleiding 
van een kunsthistoricus. Het was een erg interessante rondleiding, zeker omdat je zo vaak langs 
het gebouw fiets. De groep zelf was niet zo heel groot, we gingen met 15 man Paushuize binnen. 
Dit was echter wel groot genoeg voor de rondleiding.    
  Wij mochten de laatste activiteit van de Diesweek organiseren op 6 maart. We hadden 
bedacht dat een Bierwandeling een mooie afsluiting zou zijn. In eerste instantie zouden we eerst 
een rondleiding door Utrecht krijgen over de geschiedenis van de brouwerijen in Utrecht en 
daarna zouden we bier gaan proeven. Echter bleken deze kosten opeens hoger te zijn dan 
afgesproken, waardoor we wat anders moesten gaan verzinnen. Uiteindelijk zijn we terecht 
gekomen bij de bierverteller. Dit was leuk, want de bierverteller was een oud-geschiedenisstudent 
en was lid geweest van de UHSK. Er konden echter maar een beperkt aantal mensen mee, omdat 
de kosten per persoon best veel waren. Hier hadden we niet het budget voor. We zijn dus 
uiteindelijk bier gaan proeven in een oude werfkelder aan de gracht. We kregen zes verschillende 
soorten biertjes, een quiz en de geschiedenis van de ontwikkeling van bier en andere leuke feiten. 
Dit was een geslaagde activiteit.   
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 In het beleid van het bestuur stond dat de HistoriCie een keer in het jaar een 
boekpresentatie moest organiseren van een docent van de Universiteit. Via Mart zijn we bij 
Laurien Crump terecht gekomen. Laurien was erg enthousiast en wilde hier graag aan meewerken. 
Ze zou haar nieuwe boek ‘The Warsaw Pact Reconsidered’ presenteren en bespreken met ons. We 
hebben wel de datum een keer moeten verzetten, omdat ze ziek was geworden. Hierna heeft het 
even wat tijd gekost om weer in contact te komen met Laurien die niet veel meer van zich liet 
horen. Op 19 mei vond uiteindelijk de boekpresentatie plaatst in café de Stadsgenoot. Het was een 
erg interessante activiteit, waar redelijk wat mensen op af waren gekomen. We hadden bij deze 
activiteit ook wat miscommunicatie met café de Stadsgenoot. Zij hadden niet goed begrepen dat 
het om een lezing ging, of dat was niet helemaal duidelijk doorgegeven.   

Dit jaar hadden we als commissie meer geld gekregen. We wilden daarom ook graag een 
wat grotere activiteit organiseren naar het buitenland. Uiteindelijk is dit niet gelukt. We wilden 
graag naar Gent, maar kregen geen reactie van de studievereniging geschiedenis van de 
universiteit in Gent. Ook liepen de kosten uiteindelijk hoog op voor de bus, wat we niet konden 
betalen. Daarom besloten we om in eigen land een historische dagje weg te organiseren, namelijk 
op 5 juni naar Delft. We hadden heel de dag gepland. We zouden ’s middags aankomen en daar een 
rondleiding krijgen in de grootste bezienswaardigheden van Delft. Uiteindelijk is deze activiteit 
helaas niet door gegaan, omdat we te weinig aanmeldingen hadden. Dit kwam waarschijnlijk 
omdat een paar weken daarvoor de UBO een zelfde soort activiteit naar Den Bosch had 
georganiseerd en de weken vol waren gepland met andere activiteiten.  
  Onze laatste activiteit, wel al in het nieuwe collegejaar, is op 1 september de Historische 
Kroegentocht. We zijn in mei al begonnen met brainstormen over welke docenten er moesten 
spreken en in wat voor kroegen de mini-colleges plaats moeten vinden. De docenten die dit jaar 
zullen spreken zijn: Frans Willen Lantink, Laura Isherwood, Rolf Strootman en Rob Meens. De 
kroegentocht start in Lokaal 9, gaat vervolgens door naar Lebowski, dan naar Ubica en zal ook dit 
jaar weer eindigen in café de Stadsgenoot. Vorig jaar was de kroegentocht een groot succes, maar 
dit zorgden er ook wel voor dat er te veel mensen in de kroeg stonden. We proberen dat dit jaar 
wat te beperken door ouderejaars in te laten schrijven. Ons rest nu alleen nog de kroegentocht te 
promoten. Dit zal voornamelijk via Facebook gebeuren en tijdens de introductie dagen.  
 Als commissie kijken wij erg uit naar de laatste activiteit. Bijna iedereen zal namelijk uit de 
Historisch Relevante Commissie stappen. Omar Bugter gaat wel door en zal daarom voorzitter 
worden. Wij hebben een heel leuk en goed jaar gehad.  
  

  

Maartje Pols  
voorzitter Historisch Relevante Commissie 2014-2015  
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HOLOCAUST MEMORIAL DAY  
De Holocaust Memorial Day-commissie bestond het academisch jaar 2014-2015 uit  de volgende 
personen: Maartje Pols (voorzitter), Lex van Rens (secretaris) en Floris de Hart (penningmeester). 
Wij mochten eind januari voor de Universiteit Utrecht en de UHSK de Holocaust Memorial Day 
(HMD) organiseren. De commissie was in mei gevormd en zijn toen gelijk aan de slag gegaan. Het 
belangrijkste wat we eerst moesten doen was een datum vastleggen bij het Academiegebouw. 
Vanwege het succes van de HMD ’14 wilden ook wij graag de aula (capaciteit 220 man) reserveren 
in plaats van de Kannunikenzaal (capaciteit 70 man) wat voorgaande jaren vaak gereserveerd 
werd. De HMD had toch een groter publiek gekregen, wat ook wij wilden bereiken.    
 De HMD van 2015 was bijzonder om te mogen organiseren, omdat het dit jaar 70 jaar geleden was 
dat Auschwitz bevrijd werd door de Russen. We wilden hier graag bij stilstaan binnen ons thema. 
Daarnaast wilden we graag aandacht schenken aan slachtoffers die door de jaren heen minder 
vaak aandacht gekregen hadden. Het thema van de HMD ’15 was ‘Vergeten slachtoffers: 70 jaar 
reflectie’. Ons thema hadden we voorgelegd aan de dagvoorzitter, em. prof. dr. Mebius Franciscus 
Kramer en zijn visie  geprobeerd daarin mee te nemen. We waren blij dat we Kramer ook dit jaar 
weer mochten mee rekenen tot het programma van de HMD.   
 We wilden tijdens de HMD verschillende thema’s aanbod laten komen binnen het overkoepelende 
thema. Elke spreker zou een andere groep slachtoffers belichten tijdens hun lezing. Deze drie 
verschillende onderwerpen wilden aan het einde van de dag verbinden met elkaar door middel 
van een discussie onder leiding van dr. Geraldien von Frijtag Drabbe Kunzel. De eerste spreekster 
was dr. Susanne Knittel. Zij sprak over de slachtoffers van het nazi euthanasieprogramma.  Een 
groep slachtoffers die pas veel later daadwerkelijk erkend zijn als slachtoffers. Vervolgens sprak 
drs. Mattias Duyves over de vervolging van homoseksuelen in Nederland. Tot slot sprak Kemal 
Rijken over de Holocaust op Roma en Sinti en zigeunervervolging in Nederland.   
 Als commissie hebben we goed gefunctioneerd. Het was fijn dat de commissie bestond uit drie 
personen, waardoor de communicatie soepel verliep en het werk goed te verdelen was.  Het 
zoeken naar de sprekers is vrij soepel verlopen. Af en toe zijn we doorverwezen naar andere 
personen die meer verstand van het onderwerp hadden. Onze plannen moesten we voorleggen 
aan de studentdecaan Nina Keulers die onze plannen goed zou keuren. Zij was echter vaak afwezig 
waardoor wij niet vaak een beroep op haar gedaan hebben. De keren dat we met haar spraken 
verliep allemaal soepel. De dag zelf verliep soepel. We hadden de dag ervoor de meeste dingen al 
geregeld zodat we ze tijdens de HMD alleen nog maar klaar hoefde te zetten of uit moesten voeren. 
Als commissie kunnen we mijns inziens trots zijn op de HMD die we neergezet hebben.   
  

Maartje Pols  
voorzitter Holocaust Memorial Day  2014-2015  
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MUZIEKCOMMISSIE  
Voorzitter:  Lars op de Laak.  

Secretaris:  Jaz Chen.  

Penningmeester: Wouter Kock.  

Commissieleden: Roos Barends, Luke de Bruijn, Iris van der Linden, Claartje Salzmann.  
  

Wat hebben we gedaan dit jaar? Er zijn een aantal activiteiten georganiseerd (Akoestisch Open  
Podium Klein Berlijn, Soup & Songs in de Ontdekking, MusiCie Kerstspektakel, Band Night 
Stairway to Heaven en de Klassieke Avond.). Dit MusiCie-jaar kan als groot succes gezien 
worden, ook al zijn daar enkele kanttekeningen bij te plaatsen, maar de uitleg daarvan staat in 
het jaarverslag.  
  

De MusiCie van dit jaar was een enthousiaste en energieke groep met veel ideeën en goed 
doordachte initiatieven. We zullen kort de activiteiten langslopen om aan te tonen wat er 
gebeurde en wat er voor problemen of successen gevonden werden.  
  

Ten eerste zijn we dit jaar met een nieuwe structuur van de commissie aan de slag gegaan. De 
doelen die aan het einde van het collegejaar 2013 – 2014 gesteld zijn staan hieronder:  

- Vaste vergadering met vaste kern (o.a. Voorzitter, secretaris en penningmeester).  
- Nadruk op verantwoordelijkheid en inzet van de commissieleden.  
- A priori jaaragenda.  
- Evalueren na activiteiten.  
- MusiCie-mail vast op de agenda.  
- Maandelijks de muzikanten updaten over de MusiCie.  

  

De meeste doelstellingen zijn behaald. De vaste vergadering was soms wat korter dan andere 
keren omdat er minder te bespreken was maar was over het algemeen bijzonder nuttig. Alle 
commissieleden hebben naar kunnen en naar behoren bijgedragen aan het slagen van het jaar en 
zij zorgden ervoor dat alles in goede banen werd geleid. Problemen werden goed en adequaat 
opgelost en iedereen nam zijn of haar verantwoordelijkheid.  

De jaaragenda is er gekomen, deels door het financiële jaaroverzicht wat in opdracht van 
het 89ste bestuur der UHSK opgesteld diende te worden.  

Voor komend jaar zou de maandelijkse update naar het muzikantenbestand weer op de 
planning kunnen komen. Het is aan de toekomstige voorzitter of dat ook het geval is.  
  

De activiteiten van afgelopen jaar in chronologische volgorde:  
  

Akoestisch Open Podium Klein Berlijn  

Het akoestische open podium lijkt een jaarlijkse traditie te gaan worden. Dit jaar was deze wat 
groter en uitgebreider omdat er van het voorgaande jaar nog resterend budget (euro 250,-) was. 
Deze gelden zijn opgegaan aan de huur van de instrumenten en een busje om deze op de plaats 
van bestemming te krijgen. De uitgaven voor deze activiteit zijn terug te vinden op de begroting 
van het 88ste bestuur der UHSK.  
  

Soup & Songs in de Ontdekking  
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Ook deze activiteit was een druk bezocht. Voor euro 7,50 kregen de bezoekers (50 man) een stuk 
quiche of soep en een drankje. Deze aanbieding leek ons voldoende. Tot onze spijt kregen we de 
versterkers en microfoons niet aan de praat waardoor de muzikanten onversterkt moesten 
spelen. Dit was jammer, maar deed niets af aan de avond.  
  

MusiCie Kerstspektakel  
Het kerstspektakel was het jaar ervoor een succes en erg gezellig. Jammer genoeg kregen we het 
dit jaar niet echt van de grond en liepen diverse dingen mis op de dag zelf. Uiteindelijk heeft het 
kerstkoor toch kunnen optreden en hebben zij zelfs nog 1 euro opgehaald voor Serious Request.  
  

Band Night in de Stairway to Heaven  
Een van onze grootste activiteiten was op de maandagavond van de Diesweek. In de Stairway 
traden enkele bands die speciaal voor die avond geformeerd waren op. Het niveau was erg hoog 
en we kunnen niet anders stellen dan dat dit een van onze grootste successen dit jaar was. 
Komend jaar zouden we graag nog meer acts zien, maar dat is wellicht een kwestie van extra 
stoken onder leden.  
  

Klassieke Avond  
27 mei hebben wij samen met Studievereniging Hucbald een Klassieke Avond georganiseerd. 
Van beide studieverenigingen kwam het klassieke talent die avond bovendrijven en wij kunnen  
stellen dat er een zeer hoogwaardig programma gepresenteerd werd in de Willibrordkerk. De 
avond is voor beide verenigingen niet te organiseren zonder de ander en de ene helft werd van 
UHSK-zijde gefinancierd vanuit het commissiebonusbudget. Hucbald leverde voornamelijk acts, 
maar zorgde ook voor een betaalbare prijs bij de Willibrordkerk vanwege hun connecties aldaar. 
De UHSK zorgde voor acts, bezoekers en mankracht. De avond was een groot succes en beide 
verenigingen konden niet anders dan alvast denken aan een vervolg. Volgend jaar wordt dit zeer 
waarschijnlijk weer een avond om naar uit te kijken.  
  

Lars op de Laak  
voorzitter Muziekcommissie 2014-2015  
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OUDERDAGCOMMISSIE  
Dit jaar werd de Ouderdagcommissie 2014-2015 gevormd door Lotte Schouwerwou, Felix 
Bosch, Guido van Hees, Marwa Gohar, Tommy Grijspaardt en Lara Boon. De enige die van het 
jaar daarvoor was doorgegaan was Lara. Vanuit het idee dat er dan niet elk jaar een compleet 
nieuwe commissie zou worden gevormd. Dit plan mislukte helaas toen iedereen weer besloot te 
stoppen. Dit resulteert wederom in een geheel nieuwe commissie.   
  

Vorming  

De vorming van de commissie ging vrij gemakkelijk. Er hadden zich vier ouderejaars opgegeven 
en voor de doorstroom wilde we het proberen met een eerstejaars erbij. Dit bleek niet van grote 
betekenis te zijn, aangezien hij alsnog stopte met de commissie. Een eerstejaars bij de 
Ouderdagcommissie is dan ook naar mijn mening niet van erg groot belang. Als je genoeg 
gemotiveerde ouderejaars hebt zou dat geen probleem moeten zijn. De taken werden verdeeld, 
de commissie werd gevormd, er werd een foto gemaakt: de OuCo 2014-2015 was  geboren.   
  

De aanloop  

Het commissiewerk is vrij eenvoudig. De commissie komt vaak pas na het kerstreces op gang. 
Het enige wat op tijd moet worden gereserveerd is het Academiegebouw en daarbij natuurlijk de 
datum van de Ouderdag. Vanaf afgelopen jaar kost het reserveren van het Academiegebouw 
geld, dus hou hier rekening mee in je begroting. Verder hadden we een vrij chique lunch 
geregeld in Luden. Dit bleek achteraf te duur voor onze begroting, dus misschien is het 
verstandig om komend jaar voor een goedkopere optie te kiezen. Wij hebben een keuze gemaakt 
uit Luden, Florin en de Mick O’ Connels.   
   Doordat het niet veel werk is, is het moeilijk om mensen enthousiast te maken. Blijf toch 
vaak vergaderen en je zou zelfs naar nieuwe activiteiten kunnen kijken (rondvaart?). Wij kozen 
ervoor om het traditionele programma aan te houden: een praatje van Dorsman, een praatje van 
de UHSK, een rondleiding door de stad, een lunch, een mini college van vijf docenten en een 
afsluitende borrel met quiz.   
       Wat onduidelijk was voor de ouders was het machtigingsformulier die het bestuur van 
de UHSK er dit jaar bij had gedaan voor een gift aan de UHSK. Sommigen dachten dat dit het 
inschrijfgeld was en hierdoor ontstond er onduidelijkheid (niet betalen voor de Ouderdag, maar 
wel geld aan de UHSK schenken). Ik zou dus iemand nogmaals naar dit formulier laten kijken.      
Daarnaast was er onduidelijk bij de ouders over het aanmelden van de Ouderdag. Dit gaat alleen 
via het emailadres van de Ouderdagcommissie, maar er zijn altijd ouders die denken dat het ook 
via de UHSK-email kan. Deze werden vervolgens niet op tijd gestuurd en/of over het hoofd 
gezien waardoor dit weer vervelend was voor het werk van de secretaris wat betreft het aantal 
aanmeldingen. Communiceer goed met het bestuur of er bij hun nog mailtjes zijn 
binnengekomen voor de Ouderdag. Afgelopen jaar had een ouder al vrij vroeg een mailtje 
gestuurd naar de UHSK-mail, maar deze was niet doorgestuurd waardoor deze ouder dus geen 
bevestiging kreeg. Vervolgens belde de ouder naar de UHSK om te vragen hoe het zat en werd 
deze vraag bij de Ouderdagcommissie gelegd, terwijl het mailtje dus nooit was doorgestuurd. 
Het is vervelend als ouders deze fout maken, maar let er ook op dat het bestuur deze mailtjes in 
hun volle mailbox niet over het hoofd zien. Om zeurende ouders te voorkomen voor beide 
partijen.   
  

De Ouderdag  
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De Ouderdag verliep prima. Alles verliep eigenlijk zoals gepland. De ouders waren erg 
enthousiast en we hebben zelfs nog wat merchandise verkocht. De quiz moet komend jaar wel 
echt worden aangepast, die is namelijk erg makkelijk. Evenals de prijs, die was op het laatste 
moment geïmproviseerd (het boek Honden in de Oudheid). Al heb ik vernomen dat het een 
wisseltrofee is geworden en nu in de UHSK kamer staat.  
  

Voor de rest was het een eenvoudige maar leuke commissie. Bij vragen kunnen jullie altijd nog bij 
mij terecht.   
  

Vriendelijk groeten,  
  

Lara Boon (voorzitter)  
Lotte Schouwerwou (secretaris)  
Felix Bosch (penningmeester)  
Guido van Hees (commissaris PR)  
Marwa Gohar (hoofd locatie)  

Tommy Grijspaardt (hoofd docenten)  
  

Lara Boon  
voorzitter Ouderdagcommissie 2014-2015  
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POLITIEK CAFÉ  
Het Politiek Café bestond dit jaar uit Pieter-Jan Sterenborg (voorzitter), Wouter van Steenberge 
(secretaris), Castor van Dillen (penningmeester), Jori Veenman (PR), Chantal Gielen en Aaron Otte. 
In eerste instantie nam ook Lenna Lammertink weer zitting in de commissie, maar zij vond helaas 
alles toch te druk worden.  
  

Toen wij aan het begin van het jaar voor het eerst bij elkaar kwamen, waren we eensgezind in dat 
we definitief wilden breken met de inactieve PolCa die de UHSK jaren gekend heeft. We besloten 
daarom te streven naar vier activiteiten in een jaar, oftewel één activiteit per blok. Door zwakke 
communicatie van Rutger van der Hoeven (waarmee we een debat omtrent Oekraïne poogden te 
organiseren), ging de laatste activiteit helaas niet meer door. Wij kunnen echter wel terugkijken 
op drie zeer geslaagde activiteiten.  

Allereerst hebben we een avond over de monarchie georganiseerd, getiteld ‘De monarchie: 
een royaal vraagstuk.’ Spreker was Jeroen Koch, schrijver van de koningsbiografie Willem I, die 
samen met onze eigen Frans Willem Lantink zorgde voor een leerzame, maar toch vooral zeer 
vermakelijke avond in De Stadsgenoot. Wij hadden als commissie voor voldoende typisch 
Hollandse hapjes gezorgd. De activiteit was zeer druk bezocht. Het enige minpuntje van de avond 
was dat beide heren zoveel aan het woord waren, dat er voor vragen en discussie vanuit het 
publiek te weinig ruimte meer was.  

De tweede activiteit was een debat rondom de verkiezingen van de Provinciale Staten (en 
daaruit volgend de verkiezingen van de Eerste Kamer). Deze verkiezingen staan doorgaans wat 
verder van mensen af, waardoor het ons interessant leek om een debat met vertegenwoordigers 
van alle jongerenpartijen in Utrecht te voeren. Naast een ronde over de Provinciale Staten en de 
Eerste Kamer, stond dus ook jongerenpolitiek op de debatagenda. Deelgenomen aan dit debat 
hebben:  

  

- Matthijs Buijs (CDJA)  
- Hugo van Halder (Dwars)  
- Tom Kunzler (Jonge Democraten)  
- Matthijs Willemse (Jonge Socialisten)  
- Sven Koenen (JOVD)  
- Joeri Pool (PVV)  
- Eva Akerboom (Pink!)  
- Miloš Todorović (Rood)  

  

Locatie was de Senaatszaal in het academiegebouw en debatleider was als vanouds Frans 
Willem Lantink. De zaal was goed gevuld, maar toch was er iets minder publiek dan verwacht. Dit 
kwam voornamelijk doordat de partijen zelf weinig aanhang meenamen. Achteraf was er nog een 
borrel in Oorlof die druk bezocht werd.  

De derde activiteit was uiteindelijk de avond met prof. dr. Friso Wielenga over de Nederlandse 
politiek. Deze activiteit stond al zeer lang op de planning, maar moest onder meer vanwege ziekte 
telkens uitgesteld worden. Aan het begin van blok 4 vond de activiteit uiteindelijk plaats in De 
Stadsgenoot en het was mede door een hoge opkomst een groot succes. We hadden bovendien als 
commissie voor lekkere pannenkoeken gezorgd.  
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De Politiek Café Commissie was dit jaar een zeer hechte groep, wat alleen al blijkt uit het 
feit dat iedereen het liefst door wil gaan. Volgend jaar willen we wederom streven naar één 
activiteit per blok. Er staat in elk geval een activiteit rondom de Amerikaanse verkiezingen op de 
planning en we zijn bezig hier Charles Groenhuijsen voor te strikken. Ook willen we 
experimenteren met een echt ‘Politiek Café’, d.w.z. een avond waarin we vooral met elkaar in debat 
gaan over een door de commissie uitgezocht onderwerp.  
  

Namens het Politiek Café  
  

Pieter-Jan Sterenborg  
voorzitter Politiek Café 2014-2015  
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SYMPOSIUMCOMMISSIE  
Vorming  

Vrij laat in het nieuwe collegejaar werd de Symposiumcommissie gevormd. Dit kwam doordat er 
niemand doorging van de Symco van 2013-2014. Hierdoor waren er wat opstartproblemen en 
was het niet duidelijk wie de commissie moest vormgeven. Uiteindelijk werd dit gedaan door onze 
bestuursverantwoordelijke Yvonne van Laarhoven. Zij vroeg aan mij (Lara) of ik geïnteresseerd 
was in het voorzitterschap en het stokje wilde overnemen wat betreft het vormen van de 
commissie. Toen dat duidelijk was ging het opstarten van de commissie zonder problemen. De 
taken werden verdeeld en we gingen aan de slag met het brainstormen over  
onderwerpen. De eerste beslissing die we hebben gemaakt was om geen  mini-symposium te 
organiseren, aangezien we een commissie waren zonder ervaring wat betreft het organiseren van 
een symposium. Hierdoor konden wij ons volledig focussen op het UHSK-Symposium in de 
Diesweek.  
   

De aanloop  

De aanloop naar het symposium ging erg soepel. Iedereen voerde zijn taken uit en langzamerhand 
werden de sprekers gestrikt. We hadden besloten om een bepaalde theorie te gebruiken en daar 
vervolgens vier sprekers aan op te hangen (vier lezingen). Vervolgens hadden we een afsluitende 
lezing van de dagvoorzitter en werd door haar een discussie geleidt. Als commissie waren we erg 
blij dat er zoveel animo was voor het symposium. Het was namelijk uitverkocht! Dit was 
daarentegen ook lastig, aangezien sommige mensen zich ook via de Symco mail (of bestuurs-mail) 
hadden aangemeld. Hierdoor ontstond verwarring over wie er eerder was (betaling of mailtje). 
Een mailtje die naar het bestuur was gestuurd werd te laat doorgestuurd, waardoor we deze 
desbetreffende mensen moesten weigeren. Hou goed contact met het bestuur, zodat dit kan 
worden voorkomen. Het was een klein puntje, maar wel vervelend voor deze personen.   

We begonnen de zoektocht naar een onderwerp vanuit de expertise van de dagvoorzitter. 
Dit jaar was dat Beatrice de Graaf, dus al snel ging onze voorkeur uit naar terrorisme. Vanuit daar 
hebben we verschillende invalshoeken bekeken. Zo bekeken we eerst gebieden of tijdsperioden. 
Uiteindelijk kwamen we uit bij de ‘Four Waves of Terrorism’ theorie van David Rapoport. Dit bleek 
voor ons een goede invalshoek te zijn en door het symposium de titel ‘What’s wrong with 
terrorism: vrijheidsstrijder of terrorist’ te geven werd het debat gemakkelijk geopend.  

   

  

Het UHSK-Symposium  

Op de dag zelf kwamen wij geen grote problemen tegen. Alle sprekers gaven een leuke lezing en 
de tijdsroostering bleek goed te zijn ingeschat. Het enige waar volgend jaar naar zou kunnen 
worden gekeken is een langere (koffie)pauze. Een kwartier bleek veel te kort te zijn met het 
verlaten van de zaal en het drinken van een kopje koffie. We hebben het opgelost door het gewoon 
iets langer door te laten gaan en dat werd geen probleem voor het debat. Voor de rest was de lunch 
en de koffie pauzes goed geregeld door Sodexo. En ook de afsluitende borrel was erg gezellig.  

Het debat werd geleid door Beatrice de Graaf. Zij deelde bij iedereen rood en groene 
kaartjes uit die je moest laten zien wanneer je het eens en oneens was met de gegeven stelling.  
Dit was een leuke manier van een debat en daarnaast werd iedereen erbij betrokken. Dit is zeker 
aan te raden voor volgend jaar.  
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Ter afsluiting kan ik zeggen dat deze commissie goed heeft gewerkt door een duidelijke 
afbakening van taken. Het had ook met minder man gekund, maar juist door deze afbakening werd 
het voor iedereen een prima taak naast zijn studie. Ik zou ook zeker standaard een keer per week 
vergaderen ook al is er niet altijd iets te bespreken. Dat bleek voor ons altijd erg handig aangezien 
er vaak toch nog kleine dingen waren die je over het hoofd zou kunnen zien. Hou vooral het 
draaiboek aan en begin op tijd met het brainstormen. Het vinden van het onderwerp en 
bijpassende sprekers is het lastigst. Verder wil ik de nieuwe Symco veel plezier en succes wensen!   
  

  

Met vriendelijke groeten,  

Lara Boon (voorzitter)  

Lenna Lammertink (secretaris)   

Timo Quint (penningmeester)  
Ivo Verhoef (commissaris PR)  

Roderick Oomen (contact sprekers)  
Céline Steenbergen (contact Aanzet)  

Chantal Gielen (algemene zaken)  

  

Lara Boon  

voorzitter Symposiumcommissie 2014-2015  
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UHSK VOOR BETER ONDERWIJS  
De commissie  

Lex van Rens (voorzitter)  
Tirreg Verburg (secretaris)  
Ivo Verhoef (penningmeester)  
Camille Koren  
Willemijn Wuister Sven 
Rouschop  

  

Excursies  

De UBO heeft zich vanaf het begin van het jaar ten doel gesteld een nieuwe twist aan de traditionele 
eerstejaarsexcursies te geven. Het zoeken naar een nieuwe twist zorgde er min of meer voor dat 
de eerste activiteit een extreem lage opkomst had. Voor het vak Moderne geschiedenis is destijds 
het Gemeentemuseum in Den Haag bezocht voor de collecties van dat museum, die aansloten op 
onderwerpen rondom de tweede helft van de 19e eeuw.   
 Onze ‘turn’ kwam pas goed tot zijn recht bij de volgende activiteiten, die alle drie goed bezocht 
werden. De tweede activiteit bracht ons naar Huis Doorn, waar we op uitnodiging van Jacco 
Pekelder een rondleiding kregen en een tentoonstelling konden bekijken waar hij zelf betrokken 
bij was. Het was een extreem spannende en leuke dag, vooral het feit dat we op de terugweg via 
het pittoreske treinstation van Maarn moesten rijden maakte het tot een niet te vergeten activiteit.  
 De activiteit die volgde was ook een onverwachts groot succes: Het bezoeken van een voorstelling 
in de Stadsschouwburg bleek veel UHSK’ers te interesseren. De voorstelling zelf, Medea, was een 
beetje luguber maar door het uitstekende acteerwerk konden we dat rauwe randje onder het 
genot van een drankje achteraf volledig relativeren. Hoewel het een uitstekend idee was voor een 
excursie in het kader van de Oudheid kunnen er in de toekomst meer pogingen gedaan worden 
om vooraf een spreker te regelen (dat was helaas niet gelukt) zodat het inhoudelijke aspect van 
de activiteit benadrukt wordt en daarmee ook meer inhoud krijgt.   De laatste excursie sloot op 
maar liefst twee vakken aan: Middeleeuwen en daarnaast ook De stad. Om deze thema’s meer uit 
te diepen is een groep UHSK’ers naar het exotische ’s-Hertogenbosch afgereisd om daar een tocht 
door de Dieze te maken en een zeer intrigerende rondleiding door de toren van de Sint-
Janskathedraal te krijgen. De toren bleek officieel niet eens tot de kerk te horen, maar is eigenlijk 
van de gemeente. Een geintje van de Fransen, zo bleek. Achteraf heeft iedereen die mee was van 
een kop koffie en een Bossche Bol kunnen genieten. Beiden waren een traktatie van de commissie.   
  

Tentamentraining  

Dit jaar heeft Frans Willem Lantink een tentamentraining voor Moderne geschiedenis verzorgd. 
De training werd zeer goed ontvangen door de eerstejaars die zich hadden ingeschreven. Alles 
verliep goed; de aanmeldingen, organisatie en het inhoudelijke deel waar de docent een hele 
sterke mening over had. Het enige minpunt was dat voor sommige eerstejaars de locatie niet goed 
gecommuniceerd was en dat de docent slechts minuten voor aanvang van de training honderden 
geprinte kopieën van oude tentamens wilde hebben. Alles is uiteindelijk wel goed gekomen!   
 Voor Inleiding geschiedwetenschap is een training overwogen, maar helaas was geen van de 
docenten bereid deze te geven. In blok twee wordt bij Eigentijdse geschiedenis altijd een 
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uitgebreid vragenuurtje gehouden door Laurien Crump, waardoor het haast overbodig werd 
daarna nog een tentamentraining te organiseren.   
  

Docent van het Jaar  

Het zou natuurlijk ontzettend vreemd zijn geweest als een docent als Joes Segal niet op de shortlist 
van de docentprijs van de UU was gekomen en we zijn nog steeds ontzettend trots dat wij als 
commissie hem daarbij hebben kunnen helpen! Hoewel Joes de docentprijs uiteindelijk niet heeft 
gewonnen, is en blijft het voor ons natuurlijk een winnaar. Hij was ook dankbaar voor de inzet van 
de UHSK en heeft daarom vanuit Los Angeles een catalogus van het Wende Museum gestuurd (een 
extreem mooi exemplaar dat op de kamer de bezichtigen is!). Helaas is dat jaartje dat Joes Segal in 
Los Angeles zou blijven uitgelopen tot een vaste baan en zal hij ook niet als docent op onze 
universiteit terugkeren. Toch hebben we hem nog een mooi laatste cadeau kunnen geven met zijn 
nominatie!  
 De genomineerden voor de UHSK docentprijs dit jaar waren Josine Blok, Remco Raben en Oscar 
Gelderblom. Op de feestelijke jaarafsluiting met het departement werd bekend gemaakt dat Oscar 
Gelderblom de prijs heeft gewonnen en dat hij volgend jaar voor de docentprijs zal worden 
voorgedragen. We wensen hem natuurlijk veel succes!  
  

Feestelijke jaarafsluiting met het departement/Onderwijsevaluatiedag   

Omdat er dit jaar weer voor een feestelijke jaarafsluiting was gekozen in plaats van een 
Onderwijsevaluatiedag leek het de voorzitter beter dat de commissaris onderwijs deze alleen zou 
regelen met zijn collega van Stichting Art. De bijdrage van de UBO bleef beperkt tot enkele taken 
op de dag zelf. Voor een verder verslag verwijzen wij u graag naar het verslag van de commissaris 
onderwijs.   
  

Lex van Rens  
voorzitter UBO 2014-2015  
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INHOUDSOPGAVE BIJLAGEN  
  

I. Beleidsplan 89ste kandidaatsbestuur  

II. Begroting 89ste kandidaatsbestuur  

III. Eindafrekening 89e bestuur  

IV. Driejarenplan UHSK (voor de faculteit) 2013-2016 (opgesteld door het 87ste bestuur)  

V. Driejarenplan UHSK (voor de vereniging) 2014-2017 (opgesteld door het 88e 
bestuur)  

VI. Aanpassingen Huishoudelijk Reglement  

VII. Huishoudelijk Reglement  

VIII. Student Actief Certificaat voorstel juni 2015  

IX. Voorstel voor Lid van Verdienste Ed Jonker  

  


